
فاز نخست تصویربرداری فیلم مستند »امیرکبیر در خون« در 
کاشان به کارگردانی و تهیه کنندگی سجاد باغ شیخی به پایان 
رسید. این مستند به گفته کارگردان »امیرکبیر در خون« تنها 
اثری است که به صورت ویژه به زندگی امیرکبیر پرداخته است. 
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رویداد

 بیست ماه کلنجار
حسن روانشید |بیست و هفتم بهمن ماه نودوهشت 
زمانی بود که خبر کشف چند بیمار مشکوک در یکی از 
شهرستان های کشور به وزارت بهداشت و درمان رسید تا 
معاونت بهداشتی درصدد بررسی آن برآید و نتیجه ای که 
به دست آمد ورود ویروس کووید ۱۹ از طریق مسافران 
تأیید شد. آن زمان به جز متولیان تندرستی دستگاه های 
دیگری به عواقب دردناک این میهمان ناخوانده توجه و 
اعتنای چندانی نداشتند اما پس از گذشت ۴۸ ساعت که 
تعداد مبتلایان به سرعت افزایش یافت و نمونه های تازه ای 
در دیگر شهرستان ها رونمایی شد هیئت دولت را ناچار به 
تشکیل جلسه ای فوق العاده و اضطراری نمود تا به ایجاد 
ستادی برای مقابله با این بیمار ناشناخته بپردازد. نخستین 
جلسه این ستاد در تاریخ ششم اسفندماه همان سال با 
مصوبه شورای امنیت ملی و تأیید و تنفیذ مقام معظم 
اقدامات  در خصوص  تصمیم ها  و همه  برگزار  رهبری 
ضروری پیرامون مقابله با کووید ۱۹ ازجمله تعطیلی ها به 
این ستاد سپرده شد که مدیریت آن به عهده ریاست جمهور 
بود. در ادامه ستادهای فرعی و محلی در استانداری ها، 
فرمانداری ها و بخشداری ها نیز مشابه آن تشکیل می شد 
و شورایی جهت پشتیبانی از مصوبات آن نیز با همراه 
ستاد کل نیروهای مسلح تعیین و مسئولیت کمیته علمی 
مقابله نیز به عهده دکتر مینو محرز واگذار شد. اعضای این 
ستاد علاوه بر رئیس جمهور به عنوان متولی توسط وزیر 
بهداشت وقت به این شرح چیدمان شدند: وزیر کشور، 
وزیر راه و شهرسازی، وزیر آموزش وپرورش، وزیر علوم، 
تحقیقات و فناوری، وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی، وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، رئیس ستاد 
کل نیروهای مسلح، دادستان کل کشور، رئیس سازمان 
نایب رئیس  صداوسیما،  سازمان  رئیس  برنامه وبودجه، 
مجلس شورای اسلامی، رئیس سازمان حج و زیارت، 
سخنگوی دولت، فرمانده نیروی انتظامی کشور و عضو 
فقهای شورای نگهبان و مدیر حوزه های علمیه که هنوز 
در مصدر امور می باشند تا هفته ای یکی دو جلسه فورس 
ماژور تشکیل و بر اساس اطلاعات و مستنداتی که از 
دیگر نهادها و ارگان ها به دست می آید تصمیم گیری کنند. 
اما در کنار این ستاد، کمیته علمی آن است که باید فارغ 
از حضور در جلسات نقش مهم و کلیدی در صحنه داشته 
باشد و عبارت است از معاون کل وزارت بهداشت، معاون 
درمان، معاون بهداشت، معاون غذا و دارو، معاون تحقیقات 
و فناوری، مشاور و مدیرکل دفتر وزارتی، معاون آموزشی، 
رئیس انستیتو پاستور، رئیس مرکز مدیریت بیماری های 
واگیر، عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی بقیة الله، 
عضو هیئت علمی مرکز درمانی قلب شهید رجایی، عضوی 
هیئت علمی بیماری های کلیه در دانشگاه علوم پزشکی 
بقیة الله، عضو هیئت علمی از دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی عضو هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 
عضو  ایران،  پزشکی  علوم  دانشگاه  هیئت علمی  عضو 
هیئت علمی دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی، عضو 
هیئت علمی ویروس شناسی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 
عضو هیئت علمی داروسازی دانشگاه علوم پزشکی تهران، 
عضو هیئت علمی و متخصص رادیولوژی دانشگاه علوم 
پزشکی شهید بهشتی، عضو هیئت علمی و فوق تخصص 
بیماری های ریه دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی و 
عضو هیئت علمی و فوق تخصص بالینی بیماری های 
کودکان دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی همراه با یک 
نفر به عنوان سخنگوی ستاد که در آغاز مدیرکل مرکز 
روابط عمومی وزارت بهداشت بود و سپس مسئولیت آن 
به معاون فرهنگی و دانشجویی این وزارتخانه سپرده شد. 
این یک روش دیرینه در تشکیلات اداری کشور است که 
قبل از شروع هر کار مجموعه ای از مدیران و چهره هایی 
که به شدت گرفتار مسئولیت های متعدد و متضاد ازجمله 
رئیس سازمان برنامه وبودجه هستند را دعوت می کنند که 
قطعاً نه تنها وقتی برای صرف کردن پیرامون موضوعی 
حیاتی که با جان انسان ها ارتباط نزدیک دارند، نداشته 
بلکه ممکن است این حضور به نحوی نتواند بازدهی 
لازم را داشته باشد بنابراین به یک مستمسک تبدیل 
می شوند تا هریک از سویی به اظهارنظرهای متفاوت و 
برداشت های شخصی بپردازند. علی رغم اینکه مجموعه 
اظهارنظرهایی  اگر  تا  دارد  ویژه  سخنگویی  خود  برای 
باشد در اختیار او گذاشته و پس از جمع بندی چکیده آن 
این  اطلاع رسانی شود. متأسفانه در بیست ماه گذشته 
اتفاق نیفتاد تا هریک از اعضا از سویی برداشت های خود 
را در اختیار رسانه های مختلف بگذارند و در این میان 
جامعه نداند کدام یک را بپذیرد زیرا درآن واحد با چند نوع 
اظهارنظر متضاد روبرو می شد. البته شاید در آغاز کار ایجاد 
چنین مجموعه ای برای راه اندازی عوامل علمی و عملی 
ضروری به نظر می رسید تا قطار قرنطینه و مداوا همراه 
با رایزنی های دریافت دارو و واکسن روی ریل خود قرار 
گیرد اما به نظر می رسد این گروه پس از گذشت چند ماه 
نه تنها خسته شده بلکه معدودی هم بریده بودند و می رفت 
تا در دفاع از نظریات مشخص رودرروی هم قرار گیرند که 
دیدیم در یک مصاحبه وزیر پیشین بهداشت به صراحت 
عدم وجاهت حضور و عضویت یکی از اعضای کمیته 
علمی ستاد را رد کرد تا بر این برداشت صحه بگذارد! امروز 
وزارت بهداشت انسجام تازه ای یافته تا مسیر ویروس در 
فاز پنجم ابتلا خاتمه یابد و فراوانی واکسن های داخلی و 
خارجی بتواند میزان ابتلا و آلودگی ها را به شدت کاهش 
دهد اما نباید از یاد برد که وقت پایان دادن به بیست 
ماه کلنجار بین اعضای ستاد و بخصوص بخش علمی 
آن  هم فرا رسیده تا به بهانه خستگی چهره های تازه 
از  برون رفت  آینده نگری  پیرامون  نو  تخصص های  و 
پیامدها و ایجاد محیطی کاملًا بهداشتی و افت ابتلا پا 
به عرصه بگذارند و درنهایت آرام و به صورت تمام وقت 
مشغول احداث زیرساخت ها در این زمینه جهت آسایش 
 و پذیرش واقعیات غیرقابل انکار توسط نسل های آینده 

باشند!
ادامه دارد

۸۰ درصد معلمان استان 
اصفهان واکسینه شدند 

به گفته دبیر ستاد پروژه مهر آموزش وپرورش استان 
اصفهان آموزش حضوری جایگزین ندارد اما در وضعیت 
کنونی باید به صورت تدریجی و با ایجاد فضای اعتماد و 

اطمینان برای خانواده ها انجام شود.
ملی  اگر ستاد  ایرنا گفت:  به  زاده  ناظم  محمدرضا 
مقابله با کرونا به این نتیجه برسد که آموزش حضوری 
باید تدریجی آغاز شود اصحاب رسانه استان  به یاری 
آموزش وپرورش بیایند و در زمینه اعتماد سازی خانواده 
دانش آموزان اقدام کنند. او تأکید کرد: ما در امتحانات 
دانش آموزان  سلامت  اهمیت  موضوع  نیز  اخیر  نهایی 
رعایت  نهایت  با  آزمون ها  این  و  رساندیم  اثبات  به  را 
دستورالعمل های بهداشتی انجام شد. معاون تربیت بدنی 
اصفهان  استان  آموزش وپرورش  کل  اداره  سلامت  و 
باید  کشور  در  واکسیناسیون  گفت:  دراین باره  نیز 
تأییدیه سازمان غذا و دارو را داشته باشد و ایمن سازی 
آذرکیوان  نیست.  مستثنا  امر  این  از  نیز  دانش آموزان 
تا ۱۸ سال به صورت  افراد ۱۲  امیرپور تصریح کرد:  
تک دُز واکسینه خواهند شد و در چین نیز ۱۰۰ میلیون 
واکسن سینوفارم برای افراد ۱۲ تا ۱۸ سال تزریق شده 
است و در سطح جهان نیز برخی کشورها واکسیناسیون 
برای این رده سنی را انجام داده اند. او خاطرنشان کرد: 
پیشنهاد شده  است که برای واکسیناسیون افراد ۱۲ تا 
۱۸ سال در کشور از واکسن های سینوفارم و سوبرانا ۲ 
استفاده شود که باید تأییدیه سازمان غذا و دارو را اخذ کند 
و سپس تزریق شود. معاون تربیت بدنی و سلامت اداره 
بازگشایی  درباره  اصفهان  استان  آموزش وپرورش  کل 
مدارس غیردولتی نیز بیان کرد: طبق دستورالعمل های 
وزارت بهداشت مواردی باید در این زمینه از جمله فواصل 
و سایرموارد رعایت شود. او همچنین مجموع معلمان 
واکسینه شده استان اصفهان را ۸۰ درصد برآورد کرد و 
گفت: هفته گذشته فرهنگیان دُز دوم واکسن را دریافت 
کردند و تعدادی جاماندگان از واکسیناسیون نیز که به 
دلیل ابتلا به کرونا و بیماری موفق به تزریق نشده بودند 
باید به مراکز تجمیعی واکسیناسیون مراجعه کنند. رئیس 
اداره آموزش وپرورش استثنایی استان اصفهان نیز در این 
زمینه یادآور شد: اکثر دانش آموزان استثنایی دارای بیماری 
خاص هستند و واکسن های حاوی پروتئین ممکن است 
برای آنها مضر باشد بنابراین باید در انتخاب نوع واکسن 
برای  این دسته از دانش آموزان دقت بیشتری داشت. 
محسن الماسی تأکید کرد: آموزش وپرورش با صیانت از 
سلامت دانش آموزان به سمت آموزش حضوری پیش 
هزار   ۹۰۰ حدود  دارای  اصفهان  استان  رفت.  خواهد 

دانش آموز است.

توزیع 2۴ هزار بسته 
لوازم التحریر در پویش 

همکلاسی مهربان 2
رئیس سازمان بسیج دانش آموزی اصفهان از توزیع 
بیش از ۲۴ هزار بسته لوازم التحریر به نیابت از ۲۴ هزار 
شهید استان اصفهان در اجرای طرح پویش همکلاسی 

مهربان ۲ خبر داد.
سرهنگ حسین رجب پور با اشاره به اجرای پویش 
همکلاسی مهربان ۲ در آستانه شروع سال تحصیلی 
جدید به مهر گفت: این طرح در راستای اجرای نهضت 
از دانش آموزان  کمک های مؤمنانه و به منظور حمایت 
محروم استان برای دومین سال متوالی در دستور کار 
اینکه  بیان  با  او  است.  گرفته  قرار  دانش آموزی  بسیج 
اجرای پویش همکلاسی مهربان ۲ هدفمندتر از سال 
طرح  این  در  کرد:  تصریح  است،  شده  اجرایی  گذشته 
همکاری  با  هدفمند  صورت  به  نیازمند  دانش آموزان 
مدیران مدارس شناسایی شده است. رئیس سازمان بسیج 
دانش آموزی اصفهان با اشاره به احصاء نیاز دانش آموزان 
در زمینه تجهیزات آموزشی به ویژه تأمین و یا تعمیر تبلت 
ابراز داشت: بر اساس نیاز هر دانش آموز بسته های کمک 
آموزشی نیز تهیه شده است. او با بیان اینکه امسال به 
نیابت از ۲۴ هزار شهید استان اصفهان ۲۴ هزار بسته 
آموزشی تهیه و بین دانش آموزان نیازمند توزیع می شود، 
ادامه داد: البته این میزان بسته تا آغاز سال تحصیلی 
افزایش می یابد چرا که آمار تأمین بسته های آموزشی در 
سال گذشته ۱۵۰ هزار بسته بوده است. سرهنگ رجب پور 
ارزش ریالی هر بسته لوازم التحریر را حدود ۲۰۰ هزار 
تومان اعلام کرد و گفت: این بسته ها کیف، دفتر، مداد، 
خودکار و غیره را شامل می شود و همه از تولیدات داخلی 
است. او با بیان اینکه علاوه بر بسته های لوازم التحریر، 
تعدادی بسته معیشتی نیز برای خانواده های دانش آموران 
نیازمند تهیه و توزیع می شود، ادامه داد: رونمایی از لشکر 
سایبری دانش آموزان استان اصفهان در آستانه فرارسیدن 
هفته دفاع مقدس نیز در دستور کار است. رئیس سازمان 
بسیج دانش آموزی اصفهان ادامه داد: هر ساله حدود ۸۵۰ 
نفر از دانش آموزان فعال مقطع متوسطه دوم شناسایی 
و با تأیید مدیر مدرسه، فرمانده واحد بسیج سال قبل و 
فرمانده حوزه معرفی می شدند، این دانش آموزان در ایام 
قالب  به صورت متمرکز در دوره هایی که در  تابستان 
برگزار می شد شرکت کرده و  اردوگاه  طرح ولایت در 
پس از آموزش های لازم به عنوان فرمانده واحد بسیج 
مدرسه در سال تحصیلی جدید انتخاب می شدند. او افزود: 
دانش آموزان انتخاب شده تحت عنوان لشکر سایبری در 
سه دوره ۲۰ روز به صورت مجازی شرکت کردند آنها 
ابتدا میزان مطالعه، فعالیت، توانمندی و ظرفیت خود در 
پیام رسان ها و شبکه های اجتماعی را در سامانه ثبت و 
ارسال و یک ویدئو معرفی از خود نیز در صفحه شخصی 
را  نیز  معرفی شده  کتاب  این  بر  کردند علاوه  منتشر 

مطالعه کردند.

رئیس مرکز اورژانس و فوریت های پزشکی استان اصفهان خبر داد

بهره برداری از ۱۸ پد بالگرد در استان اصفهان

بـه گفته رئیـس مرکـز اورژانـس و فوریت های پزشـکی 
اسـتان اصفهان از ۲۶ شـهریورماه هر تماسـی که با اورژانس 
گرفتـه شـود، مکان تماس گیرنـده در اتاق فرمـان قابل رؤیت 
بـوده و متناسـب بـا آن امدادرسـانی می شـود همچنیـن در 
کلانشـهر اصفهـان و جاده هـای ترانزیتـی شـرق اصفهان با 

کمبـود پایـگاه اورژانس مواجه هسـتیم.
بـه گـزارش ایمنـا، غفـور راسـتین در نشسـت خبـری به 
مناسـبت سـالروز تأسـیس مرکز فوریت های پزشـکی، اظهار 
کـرد: ۲۶ شـهریورماه روز فوریت هـای پزشـکی اسـت و از 
ایـن فرصت اسـتفاده می کنم تـا از مجموعـه اورژانس پیش 
بیمارسـتانی از دورتریـن نقـاط تا سـتاد مرکزی که سـربازان 
خط مقدم جبهه سـلامت هسـتند تشـکر کنم. او افـزود: این 
افـراد از جـان خـود می گذرنـد تـا جـان بیمـاران کرونایـی را 
نجـات دهنـد، ۳۷۵ نفـر از مجموعـه ۷۰۰ نفـری پرسـنل 
اورژانـس اصفهـان به کرونا مبتلا شـده و دو نفـر از این افراد 

به شـهادت رسـیدند.
Á 99 انجام 2۳۵ هزار مأموریت در سال

رئیـس مرکـز اورژانس اسـتان اصفهـان گفت: در سـال 
۹۹، بـا وجـود ۱۵۰ پایـگاه، ۲۳۵ هـزار مأموریـت انجام شـد 
کـه این تعـداد در قبال یک میلیـون امدادخواهی بوده اسـت، 
بـا حداکثر تـوان اورژانس، تنهـا ۲۵ درصـد از امدادخواهی ها 
بـه اعزام اورژانس منجر شـده و مابقی توسـط دیسـپاچینگ 
مأمـوران  کـرد:  اضافـه  راسـتین  می شـوند.  مشـاوره 
دیسـپاچینگ، در ۲۴ سـاعت چهـار هـزار تلفـن را پاسـخگو 
هسـتند و وظیفـه دارنـد از بیـن ایـن تماس ها مـوارد ویژه را 
بـرای اعـزام آمبولانس انتخاب کننـد، از مجموعه اعزام های 
سـال گذشـته ۱۸۰ هـزار مـورد غیـر ترومایـی و حـدود ۸۰ 
هـزار نفـر، حـوادث ترافیکی بـوده اسـت. او تصریح کـرد: از 
اسـفند سـال ۹۸ تـا امـروز ۲۷ هـزار و ۵۰۰ بیمـار کرونایـی 
بـه بیمارسـتان ها منتقـل شـده کـه حـدود ۱۵ درصـد کل 
مأموریت هـای اورژانـس را شـامل می شـود، در پیـک اخیـر 
کرونـا در اصفهـان بیـش از ۵۰۰ بیمـار در هـر روز به مراکز 

درمانـی منتقل می شـدند.
Á  انجام ۸۰ هزار مأموریت غیرتصادفی

رئیـس مرکـز اورژانس اسـتان اصفهان گفـت: ۱۴۵ هزار 
مأموریـت از ابتـدای امسـال تاکنـون انجـام شـده کـه ۸۰ 
هـزار نفـر غیرتصادفـی و بیـش از ۶۰ هـزار نفر نیـز بیماران 
حـوادث بـوده اسـت. راسـتین اضافـه کـرد: پایـگاه اورژانس 
هوایـی اصفهـان نیـز در کنـار اورژانـس زمینی فعال اسـت، 
البتـه بـرای اورژانس بـه مدیکوپتر نیازمندیم کـه اکنون فقط 
هلیکوپتـر در اختیـار داریـم کـه توان پرواز در شـب نـدارد. او 
تصریـح کـرد: سـال گذشـته ۳۶ پرواز، بـا ۵۶ بیمـار مصدوم 
انجام شـد کـه انتقال و درمـان آنان کامـلا موفقیت آمیز بوده 
و در سـال جـاری نیـز ۱۸ پـرواز و ۲۸ بیمـار داشـته ایم کـه 
ایـن امدادرسـانی ها موفقیت آمیـز بـوده اسـت. رئیـس مرکز 
اورژانس اسـتان اصفهان گفت: امید اسـت سـهم بالگردهای 

اسـتان اصفهـان بیش از یـک مورد شـود، سـازمان اورژانس 
کشـور وعـده مسـاعدت بـرای احـداث دو پایـگاه هوایـی 
دیگـر را بـه اسـتان اصفهـان داده و فراهم سـازی ۳۵ تا ۵۰، 
موتورولانـس برای اصفهـان نیز یکی از وعده هـای اورژانس 
کشـور اسـت، هنوز هم در برخی از مناطق از جمله مسـیر ۹۰ 
کیلومتـری انـارک چوپانان، بـا کمبود پایگاه مواجه هسـتیم.

Á  انتقال مطالبات پرســنل اورژانس به رئیس
دانشگاه علوم پزشکی

راسـتین اضافـه کـرد: هنـوز نسـبت بـه جمعیـت در 
کلانشـهر اصفهـان و جاده هـای ترانزیتی شـرق اصفهان 
بـا کمبـود پایـگاه اورژانـس مواجـه هسـتیم. او بـا بیـان 
اینکـه نیروهـای اورژانـس سـربازان خـط مقـدم جبهـه 
سـلامت هسـتند، تصریح کرد: مطالبات پرسـنل اورژانس 
امـروز بـه رئیـس دانشـگاه علـوم پزشـکی گفتـه و وعده 
مسـاعدت بـرای پرداخت مطالبـات به حق این افـراد داده 
شـده اسـت. حـق غـذای پرسـنل یکـی از ایـن مطالبات 
بـود کـه بـه دلیـل پیگیـری نشـدن، پرداخـت نشـده بود 
کـه اکنـون وعـده پرداخـت آن داده شـده اسـت. رئیـس 
مرکـز اورژانـس اسـتان اصفهـان گفـت: فوق العـاده ویژه 
کادر درمـان شـامل نیروهـای شـرکتی اورژانـس نشـد، با 

پیگیری هـای انجـام شـده از ابتـدای شـهریورماه سـال 
جـاری، فوق العـاده ویـژه بـه نیروهـای شـرکتی اورژانس 
نیـز پرداخـت خواهد شـد. راسـتین تصریح کـرد: در ۱۵۰ 
پایـگاه اورژانس، ۳۰۰ دسـتگاه آمبولانس فعـال بوده، ۳۰ 
دسـتگاه آمبولانـس اسـقاط شـده که بـه دنبال بازسـازی 
آنهـا هسـتیم. همچنیـن دو دسـتگاه اتوبـوس آمبولانـس 
نیـز آمـاده خدمت گذاری هسـتند. رئیـس مرکـز اورژانس 
اسـتان اصفهـان گفـت: تـا امـروز کلنـگ ۴۲ پـد بالگـرد 
زده شـده کـه ۱۸ مـورد بهره بـرداری شـده و مابقـی تـا 
۸۰ درصد پیشـرفت داشـته اسـت، وجـود پد بـرای بالگرد 
الزامـی اسـت و از به خطر افتـادن جان نیروهـا جلوگیری 
می کنـد. راسـتین اضافـه کـرد: ریاسـت دانشـگاه علـوم 
پزشـکی اصفهـان اعـلام کرده اسـت تا زمانی کـه کمبود 
نیـرو وجـود داشـته باشـد از نیروهـای شـرکت جـذب و 
اسـتخدام خواهـد شـد، تاکنون دو بـار فراخوان داده شـده 
و از ۱۰۰ نفـر ثبت نامـی، ۲۰ نفـر واجـد شـرایط بودنـد، 
بنابرایـن مجـوز اسـتخدام در اورژانـس اصفهـان وجـود 
داشـته اما متقاضی آن نیسـت. او تصریح کـرد: افراد واجد 
شـرایط می تواننـد بـه اورژانس اصفهـان مراجعـه کرده و 
در اولیـن فرصـت در قالـب نیروهای شـرکتی مشـغول به 

کار شـوند. اکنـون نیـروی انسـانی اورژانـس بـا حداکثـر 
تـوان مشـغول بـه کار اسـت، امیـد اسـت مـردم شـرایط 
پیشـگیری از ابتـلا بـه کرونـا را رعایت کنند تـا همکاران 

مـا نیـز کمـی اسـتراحت کنند.
Á  بیمارستانی اورژانس پیش  متقاضی کار در 

کم است
راسـتین اضافـه کرد: تعـداد نیروهـای اورژانـس اصفهان 
بـر اسـاس اسـتاندارد موجود کمتـر از ۵۰ درصد نیـروی مورد 
نیاز اسـت کـه میـزان کار نیروهـای موجـود را دو برابر کرده 
اسـت. متقاضی کار در اورژانس پیش بیمارسـتانی کم اسـت، 
لازم اسـت برای انتخاب رشـته دانشـگاهی کدهای بیشتری 
تعریـف شـود تا ایـن کمبود برطـرف شـود. او تصریـح کرد: 
مجـوز اسـتخدام ۲۲۶ نیروی شـرکتی در اورژانـس اصفهان 
وجـود داشـته و اکنـون ظرفیت اسـتخدام بیـش از ۱۰۰ نیرو 
را داریـم. بـا جـذب نیروهـای خانـم از بیـن فارغ التحصیلان 
دانشـگاهی در دو سـال آینـده اورژانـس ویـژه بانـوان نیـز 
راه اندازی خواهد شـد. راسـتین اضافه کرد: از ۲۶ شـهریورماه 
هـر تماسـی که با اورژانس گرفته شـود، مـکان تماس گیرنده 
در اتـاق فرمان قابل رؤیت بوده و متناسـب با آن امدادرسـانی 

می شـود.

سخنگوی دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان با اشاره به 
کمبود نیرو برای واکسیناســیون، گفت: برای ۲۴ ســاعته 
کــردن و افزایــش پایگاه ها دچار کمبود نیرو هســتیم و 
امیدواریم استان از نظر تأمین این نیروها به دانشگاه کمک 
کند.آرش نجیمی با اشــاره به وضعیت کرونا در استان به 
فارس گفت: کرونا به سمت روند کاهشی پیش می رود، اما 
شیب کاهشی هنوز کند است و به مرور از ۳ هزار بیمار به 
۲ هزار و ۸۰۰ بیمار بستری رسیده ایم و اگر همین روند را 
طی کنیم تا ۲ هفته آینده تعداد بیماران بســتری به زیر ۲ 
هزار نفر می رســد و امیدوار هستیم موارد حاد و مرگ نیز 

کاهش پیدا کند.
Á  روند کاهشی تســت های مثبت کرونا در

استان
سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه 
درصد مثبت شدن تست ها از بالای ۴۰ درصد به حدود ۳۵ 
درصد رسیده اســت، افزود: از ابتدای واکسیناسیون کرونا 
در اســتان اصفهان تا ۲۳ شهریور یک میلیون و ۴۱۲ هزار 

و ۴۴۰ نفر دز اول واکســن و ۷۵۹ هزار و ۴۲۸ نفر دز دوم 
واکسن کرونا را دریافت کرده اند و در مجموع ۲ میلیون و 
۱۷۱ هزار و ۸۶۸ دز واکســن در استان تزریق شده است. 
او با اشــاره به اینکه از این تعداد به حدود یک میلیون نفر 
زن و یک میلیون ۱۱۰ هزار نفر مرد تزریق واکســن برای 
آن ها انجام شــده است، گفت: بیشــترین واکسنی که در 
استان اصفهان تزریق شده، واکسن سینوفارم با یک میلیون 
۴۰۰ هزار دز بوده اســت. نجیمی با بیان اینکه پوشــش 
واکسیناســیون در اســتان اصفهان حدود ۳۷ درصد برای 
نوبت اول و ۲۰ درصد برای نوبت دوم اســت، بیان کرد: از 
تعداد مراکز واکسیناســیون، ۲ مرکز پل شهرستان و مرکز 
تجمیع جنب بیمارســتان الزهــرا)س( فعالیت آن ها تا ۱۲ 
شب به منظور افزایش خدمت رسانی ادامه دارد. سخنگوی 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان ادامه داد: جلسه ای برگزار 
شــد و سعی بر این شد که مشکلات و فرایندهای پیچیده 
مراکز واکسیناســیون بررسی شود و در جلسات کمیسیون 
واکسیناسیون دانشــگاه مقرر شد واکسیناسیون با سرعت 

بیشــتری انجام شود و به زودی در اصفهان تزریق واکسن 
در روز به ۱۰۰ هزار دز می رسد.

Á  آمار تزریق واکسن به روزانه 1۰۰ تا 12۰ هزار
دز خواهد رسید

او با بیان اینکه روزانه حدود ۶۰ تا ۷۰ هزار دز واکسن 

در استان اصفهان تزریق می شود، عنوان کرد: برنامه ریزی 
کردیــم این آمار روزانه به بیــش از ۱۰۰ تا ۱۲۰ هزار دز 
برســد تا بتوانیم پاسخگوی مردم باشیم. نجیمی با اشاره 
به فعالیت ۳۲ مرکز تجمیعی واکسیناســیون در اســتان، 
خاطرنشــان کــرد: ۱۳ مرکز در اصفهان، ســه مرکز در 
خمینی شهر، ســه مرکز در لنجان، سه مرکز در نجف آباد، 
۲ مرکز در فلاورجان و در هر یک از شهرهای گلپایگان، 
خوانسار، شاهین شهر، شهرضا و مبارکه یک مرکز تجمیعی 
واکسیناسیون فعال است. سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهــان با تأکید بر اینکه از نظر نیــرو به ویژه نیروهای 
ثبت کننده اطلاعات واکسن، نیروهای خدماتی و پشتیبانی 
کمبود داریم، گفت: برای ۲۴ ســاعته کــردن و افزایش 
پایگاه ها دچار کمبود نیرو هســتیم و امیدواریم استان از 
نظر تأمین این نیروها به دانشگاه کمک کند به ویژه بسیار 
حیاتی اســت اگر در ۵۰ روز آینده این کمک ها برســد، 
شاید یک تعداد بالا یعنی ۷۰ تا ۸۰ درصد جامعه را تحت 

پوشش واکسن قرار دهیم.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان مطرح کرد

سینوفارم، رکورددار تزریق در استان اصفهان

از شیب  با کرونای اصفهان  مقابله  سخنگوی ستاد 
نزولی موج پنجم کرونا در استان خبر داد و گفت: تعداد 
بستری های استان کاهشی شده و تست مثبت کرونا از 

۵۰ درصد به ۳۴ درصد رسیده است.
آخرین  درباره  غلامی  ا...  حجت  ایرنا،  گزارش  به 
ایرنا گفت:  به  اصفهان  استان  در  وضعیت شیوع کرونا 
عبور  کرونا  پنجم  موج  قله  از  است  مشخص  آنچه 
نزولی است  با یک شیب ملایم  روند  این  اما  کرده ایم 
که برای سرعت بخشیدن آن باید رعایت بیش از پیش 
دستورالعمل های بهداشتی صورت گیرد. او افزود: تعداد 
تست های  و  بستری ها  از  بیشتر  استان  ترخیصی های 
این وجود مرگ و میر  با  اما  با کاهش است  مثبت رو 
کرونا در روزهای اخیر کاهشی نیست. سخنگوی ستاد 
مقابله با کرونای استان اصفهان با اشاره به اینکه هفت 
یافته است  اختصاص  استان  به  درصد ظرفیت واکسن 

گفت: سرعت بخشیدن به واکسیناسیون ضروری است و 
بر اساس برنامه ریزی یک ماهه تعداد مراکز واکسیناسیون 

تجمیعی استان اصفهان افزایش خواهد یافت.
غلامی شمار کنونی مراکز واکسیناسیون را ۶۴ باب 
عنوان کرد و گفت: به کلیه شهرستان ها اعلام شده است 
که مراکز واکسیناسیون خود را تجهیز و واکسیناسیون 
را ۲ یا سه شیفت کنند و سرعت فعالیت را بالا ببرند. او 
اضافه کرد: اکنون هفت شهرستان نطنز، نایین، سمیرم، 
دهاقان، تیران و کرون، بوئین و میاندشت، آران و بیدگل 
وضعیت نارنجی و شهرستان خور و بیابانک  زرد و بقیه 
امید می رود تا  شهرستان ها در وضعیت قرمز است که 
هفته آینده به تعداد مناطق زرد و نارنجی افروده شود. 
با کرونای استان اصفهان یکی  سخنگوی ستاد مقابله 
و  تجمیعی  مرکز  تجهیز  را  واکسیناسیون  مشکلات  از 
امکانات آن عنوان کرد و گفت: در همین راستا جلسه ای 

با خیران و صنایع استان برگزار می شود تا کمک به مراکز 
تجمیعی استان کنند. او اضافه کرد: مقرر شد برای مراکز 
تجمیعی که به صورت ۲ و سه شیفت کار می کنند از 

امکانات شهرداری ها استفاده کنیم.
 ۲ اصفهان  پزشکی  علوم  دانشگاه  اعلام  اساس  بر 
هزار و ۸۴۵ بیمار مبتلا به کرونا در مراکز درمانی تحت 

پوشش دانشگاه علوم پزشکی اصفهان بستری هستند 
که ۴۵۴ بیمار در بخش مراقبت های ویژه تحت درمان 
قرار گرفته اند. کل موارد فوت شده ناشی از کرونا اعم 
از فوت قطعی و مشکوک به این بیماری در ۲۴ ساعت 
اخیر ۲۸ نفر بوده است که تاکنون تست ۱۹ نفر مثبت 

اعلام شده است.

سخنگوی استانی ستاد مقابله با کرونا:

شیب پنجم کرونا در اصفهان نزولی شد

مکان تماس گیرندگان با اورژانس قابل رؤیت شد
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اصفهان
  شهر  استان

لزوم واکسیناسیون رانندگان 
سرویس مدارس علیه کرونا

مدیــر بحــران و پدافنــد غیرعامــل شــهرداری 
اصفهــان بــا تأکیــد بــر اینکــه یکــی از الزامــات فعالیت 
ــدارس واکســینه شــدن اســت، گفــت:  در ســرویس م
دانش آمــوزی  در حــوزه حمل ونقــل  فعــال  افــراد 
)ســرویس مــدارس( چنانچــه دوز دوم واکســن خــود را 
ــه فعالیــت در  ــد، مجــاز ب ــاه دریافــت نکنن ــان م ــا آب ت

ــود. ــد ب ــن رســته نخواهن ای
ســید رضــا جعفریــان فــر بــه ایمنــا گفــت: حــوزه 
ــی  ــل عموم ــت شــهری در دو بخــش حمل ونق مدیری
و بخــش خدمــات شــهری واکسیناســیون فعــالان ایــن 
بخش هــا را انجــام داده اســت. او افــزود: تــا روز بیســتم 
شــهریورماه ســال جــاری تعــداد ۲۰ هــزار و ۱۲۸ نفــر 
ــر  ــراد دوز نخســت و شــش هــزار و ۱۲۷ نف ــن اف از ای
نیــز دوز دوم واکســن علیــه کرونــا را دریافــت کردنــد. 
مدیــر بحــران و پدافنــد غیرعامــل شــهرداری اصفهــان 
ــزار و ۲۵۵  ــون ۲۶ ه ــوع تاکن ــرد: در مجم ــح ک تصری
ــوس،  ــاوگان حمل ونقــل مســافر اعــم از اتوب ــر در ن نف
متــرو و تاکســی در مدهــای تاکســی های زرد، آژانــس و 
ســرویس مدارس و بخــش خدمات شــهری پارکبانان و 
پاکبانــان و ســایر فعــالان این حــوزه را در برابــر ویروس 
ــخ  ــان اینکــه در تاری ــا بی ــا واکســینه شــدند. او ب کرون
بیســتم شــهریورماه مرکــز اختصاصــی شــهرداری برای 
واکسیناســیون »گل نرگــس« تحویــل مرکــز بهداشــت 
اســتان بــرای انجــام واکسیناســیون عمــوم مــردم قــرار 
ــل  ــش حمل ونق ــالان در دو بخ ــه داد: فع ــت، ادام گرف
ــت  ــرای دریاف ــهری ب ــات ش ــش خدم ــی و بخ عموم
ــر  ــی دای ــز تجمیع ــه هشــت مرک ــد ب دوز دوم می توانن
شــده در شــهر اصفهــان مراجعــه کننــد. جعفریان فــر بــا 
تأکیــد بــر اینکــه یکــی از الزامــات فعالیت در ســرویس 
مــدارس واکســینه شــدن اســت، گفــت: افــراد فعــال در 
حمل ونقــل دانش آمــوزی )ســرویس مــدارس( چنانچــه 
دوز دوم واکســن خــود را تــا آبــان مــاه دریافــت نکننــد، 
مجــاز به فعالیــت در ایــن رســته نخواهند بــود، بنابراین 
توصیــه می شــود افــرادی کــه هنــوز واکســینه نشــدند، 
پــس از دریافــت کارت مربوطــه از ســازمان تاکســیرانی 
بــه ورزشــگاه گل نرگــس واقــع در پــل تمــدن مراجعــه 

. کنند

وقوع 1۳ حادثه در چاه های 
اصفهان

بــه گفتــه مدیرعامــل ســازمان آتش نشــانی و 
خدمــات ایمنــی شــهرداری اصفهــان از ابتــدای ســال 
جــاری تــا بیســتم شــهریورماه چاه هــا بســتر وقــوع ۱۳ 
حادثــه در اصفهــان بــوده کــه منجــر بــه مصدومیــت 

ســه نفــر و مــرگ شــش نفــر شــده اســت.
آتشــپاد محســن گلابــی بــه ایمنــا گفت: همه ســاله 
بــر اثــر حــوادث چــاه افــرادی زیــادی جــان خــود را از 
دســت می  دهنــد. اکثــر ایــن حــوادث در نقاطــی اتفــاق 
ــزود:  ــد کــه دارای تراکــم بیشــتری اســت. او اف می افت
ــقوط  ــا س ــه در چاه ه ــرادی ک ــیب دیدگی اف ــر آس اکث
بــه  مربــوط  مشــکلات  از  صرف نظــر  می کننــد، 
ــردن  ــای گ ــرات، مهره ه ــتون فق ــه س ــس از ناحی تنف
و قســمت های دیگــر از قبیــل اســتخوان های پــا، 
کتــف و قفســه ســینه نیــز دچــار شکســتگی می شــود، 
ازایــن رو نجــات آنهــا از عمــق چــاه بســیار طاقت فرســا 
اســت و نیــاز به مهــارت و دقــت عمــل دارد. مدیرعامل 
ــهرداری  ــی ش ــات ایمن ــانی و خدم ــازمان آتش نش س
اصفهــان ادامــه داد: هیــچ مصدومــی حتــی اگــر زیــر 
مقــدار زیــادی خــاک مدفون شــده، نبایــد مــرده قلمــداد 
ــا  ــدای ســال جــاری ت ــان اینکــه از ابت ــا بی شــود. او ب
ــه ســقوط در چــاه  بیســتم شــهریورماه ۱۳ مــورد حادث
بــرای اشــخاص در شــهر اصفهــان اتفــاق افتــاده کــه 
هشــت مــورد داخــل محــدوده و پنــج مــورد خــارج از 
محــدوده شــهر اصفهــان بــوده اســت، افــزود: ســقوط 
در چــاه در جایــگاه بیســت و ســوم حوادثــی اســت کــه 
آتش نشــانی اصفهــان امدادرســانی کرده اســت. آتشــپاد 
ــه دو  ــول ب ــا به طورمعم ــرد: چاه ه ــح ک ــی تصری گلاب
ــیم  ــای آب تقس ــلاب و چاه ه ــای فاض ــته چاه ه دس
ــت  ــد رعای ــهروندان بای ــه ش ــواردی ک ــود و م می ش
ــود دارد،  ــاه وج ــود چ ــک خ ــر در مل ــه اگ ــد اینک کنن
ــند  ــته باش ــر داش ــد نظ ــد م ــق آن را بای ــکان و عم م
همچنیــن تاریــخ حفــر چــاه و زمــان آخریــن بازدیــد، 
ــی  ــای قدیم ــش، محــل چاه ه ــای هواک ــود لوله ه وج
و متروکــه و عبــور لوله هــای آب گــرم و ســرد را 
بداننــد و ایــن اطلاعــات را به صــورت مکتــوب هنــگام 
خریدوفــروش بــه مالــک بعــدی ارائــه کننــد. او گفــت: 
بیشــتر افــرادی کــه در فضــای شــهری اقــدام بــه حفــر 
ــا  ــواردی ب ــذاری و م ــتون گ ــرای س ــد، ب ــاه می کنن چ
ــوارد  ــیاری از م ــه در بس ــت ک ــی اس ــج یاب ــدف گن ه
ــازمان  ــل س ــتیم. مدیرعام ــاه هس ــزش چ ــاهد ری ش
ــان  ــهرداری اصفه ــی ش ــات ایمن ــانی و خدم آتش نش
ــواع  ــان اینکــه چــاه فاضــلاب محــل تجمــع ان ــا بی ب
گازهــای ســمی و فاضلابــی اســت کــه بــرای انســان 
خطرنــاک اســت و باعــث مســمومیت می شــود، تأکیــد 
ــد از  ــلاب عبارتن ــای فاض ــن گازه ــی از ای ــرد: برخ ک
ــاک  ــان، گاز کربنیــک و آمونی ــدروژن ســولفوره، مت هی
ــرای انســان مضــر و باعــث  ــن گازهــا ب کــه همــه ای
ــن  ــن و اصلی تری ــه داد: اولی ــود. او ادام ــی می ش خفگ
گاز ســمی موجــود درون چــاه فاضــلاب گاز هیــدروژن 
ســولفوره اســت کــه درون چــاه انباشــته از ایــن گاز بوده 
کــه در اثــر بی توجهــی افــراد تخلیــه چاهــی و کارگران 
آنهــا ایــن حــوادث رخ می دهــد، البتــه بــا کمــی دقــت 
مرگ ومیــر  از  می تــوان  چــاه  تخلیــه  هنــگام  در 

گازهــای فاضــلاب کاســت.

آبدهی چشمه لنگان 9۸ درصد 
کاهش یافت

بـه گفته مدیـر آبفای فریدونشـهر میزان آبدهی چشـمه 
لنگان با ۹۸ درصد کاهش نسـبت به اردیبهشـت ماه امسـال 

از ۵۰۰۰ بـه ۸۰ لیتر در ثانیه رسـیده اسـت.
بـه گـزارش  مهـر، محمدرضـا یبلوئی بـا بیـان اینکه در 
شـرایط عـادی، میـزان آبدهـی چشـمه لنـگان بـه بیـش از 
۷۰۰۰ لیتـر در ثانیـه می رسـد گفت: وقوع خشک سـالی های 
مسـتمر در دهه اخیر موجب کاهش شـدید سطح سفره های 
زیرزمینـی و خشـک شـدن بسـیاری از منابـع آب محلـی 
در فریدونشـهر و روسـتاهای ایـن منطقـه شـده اسـت. او 
افـزود: چشـمه لنگان تنهـا منبـع تأمین کننده آب شـرب در 
فریدونشـهر و روسـتاهای ایـن منطقه به شـمار مـی رود که 
بـا کاهـش آبدهـی آن، تأمین آب پایـدار روسـتاهای بادجان، 
سـیبک، سـدآب، میدانـک اول و دوم، دره سـیب و مجتمـع 
روسـتایی قلعه سـرخ بـا چالش مواجه می شـود. مدیـر آبفای 
فریدونشـهر ابراز داشـت: در سـه سـال اخیر تعداد پنج حلقه 
چـاه نیـز در فریدونشـهر حفـر شـد که بـه دلیل فقر شـدید 
سـفره های زیرزمینـی، ایـن چاه ها آبدهـی لازم را نداشـت و 
همگی خشـک شـدند. یبلوئی با بیان اینکه تاکنـون بیش از 
۶ هزار انشـعاب آب به مشـترکان شـهری و ۲ هزار انشـعاب 
بـه روسـتاییان در منطقـه فریدونشـهر واگـذار شـده اسـت، 
تصریـح کـرد: مـردم ایـن شهرسـتان می تواننـد بـا مصرف 
بهینـه آب، نقـش مهمـی در مدیریت منابع آبـی و تأمین آب 
شـرب پایـدار ایفـا کنند. چشـمه لنگان در روسـتای سـیبک 
واقـع در ۱۷ کیلومتـری جنوب غربـی فریدونشـهر قـرار دارد.

 فوت ۷ بیمار مبتلا به کرونا 
در کاشان

معـاون بهداشـت و سـخنگوی دانشـگاه علوم پزشـکی 
کاشـان با اشـاره بـه فوت هفت بیمار مبتلا بـه کرونا طی ۴۸ 
سـاعت گذشـته در ایـن منطقه گفـت: از این تعداد سـه مرد 
۷۹، ۶۳ و ۳۱ سـاله و ۲ زن ۵۳ و ۷۴ سـاله و در مرکزهـای 
درمانی کاشـان و ۲ زن ۵۶ و ۶۲ سـاله در آران و بیدگل جان 

باختند.
بـه گـزارش ایرنـا، مهـدی دلاوری افزود: شـمار آزمایش 
مثبـت ویـروس کرونـا در شهرسـتان های کاشـان و آران و 
بیـدگل بـا ثبـت ۲۷۲ مـورد جدیـد بـه ۴۵ هـزار و ۵۴۶ نفـر 
رسـید. او ادامـه داد: اکنـون ۶۲۳ بیمـار حاد تنفسـی مبتلا به 
کرونـا در مرکزهـای درمانی این منطقه بسـتری هسـتند که 
از ایـن تعـداد، ۵۱۷ بیمـار در کاشـان و ۱۰۶ نفـر در آران و 
بیـدگل تحـت مراقبت و درمـان قـرار دارند؛ همچنیـن ۲۲۴ 
بیمـار به طور موقت بسـتری شـده اند. سـخنگوی دانشـگاه 
علـوم پزشـکی کاشـان بـا اشـاره بسـتری موقـت ۵۲ بیمار 
جدید از ۲۴ سـاعت گذشـته در مرکزهای درمانی این منطقه 
تصریح کرد: ۴۹ بیمار در کاشـان و سـه نفر در آران و بیدگل 
بسـتری هستند. او شمار بیماران کووید ۱۹ بستری در بخش 
مراقبت هـای ویـژه مرکزهـای درمانـی منطقه کاشـان را ۷۷ 
نفـر اعـلام و اضافـه کـرد: ۷۱ نفر از بیمـاران در کاشـان و ۶ 
نفر در آران و بیدگل بسـتری هسـتند. دلاوری اظهار داشـت: 
در ۲۴ سـاعت گذشـته ۷۴ بیمار جدید حاد تنفسـی در منطقه 
کاشـان بسـتری شـدند کـه از این تعـداد ۶۲ بیمار با سـن ۲ 
تـا ۹۰ سـال در مرکزهـای درمانـی کاشـان و ۱۲ نفر با سـن 
۳۲ تـا ۸۰ سـال در آران و بیدگل تحـت مراقبت و درمان قرار 
گرفتنـد. او با اشـاره به مراجعه ۳۱۶ نفـر به کلینیک های حاد 
تنفسـی دانشگاه علوم پزشکی کاشـان در ۴۸ ساعت گذشته 
گفت: پنج هزار و ۳۹۲ نفر نیز شـمار پذیرش بسـتری موقت 
در مرکزهای ریفرال )زیر مجموعه( دانشـگاه اسـت. به گفته 
او، ۲۴۹ هـزار و ۸۷۸ نفـر از آغـاز شـیوع کرونـا )اسـفند ۹۸( 
تاکنون به مرکزهای بسـتری و سـرپایی تشخیصی و درمانی 
۲ شهرسـتان کاشـان و آران و بیـدگل مراجعـه کرده اند و ۱۶ 
هـزار و ۱۵۵ بیمـار حـاد تنفسـی تاکنـون از بیمارسـتان های 
شهرسـتان های کاشـان و آران و بیـدگل مرخـص شـده اند. 
معاون بهداشـت دانشـگاه علوم پزشـکی کاشـان با اشاره به 
تزریـق ۲۱۹ هـزار و ۸۰۴ دُز واکسـن کرونـا از ابتـدای طـرح 
ملـی واکسیناسـیون علیه ویـروس کرونا در شهرسـتان های 
کاشـان و آران و بیدگل گفت: ۱۴۳ هـزار ۹۹۱ دز از این تعداد 
مربـوط بـه نوبـت نخسـت و ۷۵ هـزار و ۸۱۳ دز مربـوط بـه 

نوبـت دوم بوده اسـت.
بنـا بر اعلام وزارت بهداشـت، درمان و آموزش پزشـکی، 
وضعیـت کرونایـی کاشـان در برهـه کنونـی قرمـز و آران و 
بیـدگل نارنجی اسـت. جمعیت نزدیـک به ۵۰۰ هـزار نفری 
شهرسـتان های کاشـان و آران و بیدگل، زیرپوشـش خدمات 
بهداشـتی و درمانی دانشـگاه علوم پزشکی کاشـان قرار دارد.

غرق شدگی 2 نفر در شهر 
باغبهادران

یـک مـرد ۳۱ سـاله و نوجـوان ۱۷ سـاله روز سه شـنبه 
رودخانـه  بالادسـت  منطقـه  جـاری  آب هـای  در  گذشـته 
زاینـده رود در محدوده شـهر باغبهادران اسـتان اصفهان جان 
خـود را از دسـت دادند. مدیـر حوادث و فوریت های پزشـکی 
اسـتان اصفهـان سه شنبه شـب بـه ایرنـا گفـت: حادثـه اول 
سـاعت ۱۵ و ۳۳ دقیقـه بـه اتـاق فرمـان اورژانـس اعـلام و 
واحـد امدادی به محل حادثه اعزام شـد. غفور راسـتین افزود: 
تکنسـین های اورژانـس به محـض تحویل گرفتـن غریق، از 
محـل حادثـه تـا بیمارسـتان شـهدای لنجـان در آمبولانس 
عملیـات احیـای قلبـی و ریـوی را انجـام دادند امـا برخلاف 
تـلاش آن هـا، فرد حادثه دیـده جان باخـت. او همچنین بیان 
کـرد: عـلاوه بـر این سـاعت ۱۷ و ۵۷ دقیقه امروز یک پسـر 
۱۷ سـاله در ملک آبـاد باغبهادران در رودخانـه زاینده رود غرق 
شـد و جـان خـود را از دسـت داد. علـت وقـوع ایـن حـوادث 
در دسـت بررسـی اسـت. تیرمـاه نیـز یک مـرد ۳۵ سـاله در 
منطقـه ملک آبـاد باغبهـادران در زاینـده رود غـرق شـده بود. 
باغبهادران یکی از شـهرهای کوچک توابع شهرستان لنجان 
)زرین شـهر( و در منطقه بالادسـت زاینده رود واقع شده است. 

بنـا بـه گفتـه رئیـس کمیسـیون اقتصـاد، حقوقـی و 
گردشـگری شـورای اسـلامی شـهر اصفهان حمایت دولت 
و در رأس آن رئیس جمهـوری بـرای تکمیـل خطـوط مترو 
در کلانشـهرها به ویـژه خـط دو اصفهـان در نهایـت به نفع 

دولـت و مـردم خواهـد بود.
بـه گـزارش ایمنـا، عباس حاج رسـولی ها در یـک برنامه 
رادیویـی با بیان اینکه شـورای دوره اول که از سـال ۷۸ آغاز 
به کار کرد، در زمان خود برنامه اسـتراتژیک ۱۴۱۴ را تدوین 
کـرد و بعـد از آن برنامه ۲۰ سـاله ۱۴۰۴ نوشـته شـد، اظهار 
کـرد: ایـن برنامه ریـزی ۲۰ سـاله بـه دوره هـای پنج سـاله 
تقسـیم بندی می شـود و بودجـه شـهرداری نیـز بـر اسـاس 
همیـن برنامـه تدویـن می شـود. او بـا بیـان اینکـه بودجـه 
شـهرداری در سـال جـاری حـدود ۱۰ هـزار میلیـارد تومـان 
اسـت، افـزود: بـرای اداره و نگهداشـت شـهر ماننـد نظافت 
معابـر و نگهداری فضای سـبز بایـد حداقل دو هـزار میلیارد 
تومـان هزینـه شـود کـه جـدای از ایـن مبلـغ، هزینه هـای 
جـاری شـهرداری و بودجه مربـوط به پروژه هـای عمرانی و 
مشـارکتی نیز در لایحه بودجه مشـخص شـده است. رئیس 
کمیسـیون اقتصاد، حقوقی و گردشـگری شـورای اسـلامی 
شـهر اصفهـان بر لزوم توجه مدیریت شـهری به اخـذ اوراق 
مشـارکت در راسـتای توسـعه حمل ونقـل عمومـی تأکیـد و 
خاطرنشـان کرد: برخـی از پروژه های شـهری می تواند منبع 
درآمـدی بـرای مردم و شـهرداری باشـد به طـور مثال قصد 
داریم در این دوره قسـمتی از رینگ چهارم که در شـهر قرار 
دارد را مانند رینگ سـوم که در گذشـته به خوبی انجام شـد، 
بهره بـرداری کنیـم. او بـا بیـان اینکـه پـروژه رینـگ چهارم 
می توانـد بـرای دولت درآمدزا باشـد، ادامـه داد: رینگ چهارم 
یـک پـروژه مهـم اقتصادی اسـت، زیـرا باعـث صرفه جویی 
در سـوخت، جلوگیـری از آلودگـی هـوا، ممنوعیـت تـردد 
خودروهـای سـنگین در شـهر و دسترسـی راحـت مـردم به 
اطـراف شـهر می شـود. حـاج رسـولی ها بـا تأکیـد بـر اینکه 
حمایـت دولـت و در رأس آن رئیس جمهـوری بـرای تکمیل 
خطـوط متـرو در کلانشـهرها به ویـژه خـط دو اصفهـان در 
نهایـت بـه نفـع دولت و مـردم خواهـد بـود، افـزود: خط دو 
متـرو اصفهـان از دوره چهـارم آغاز شـد و با قـدرت در دوره 
پنجم ادامه یافت که شـورای ششـم نیز سـعی دارد با جذب 
منابـع مالـی ایـن پـروژه را بـه سـرانجام برسـاند. او بـا بیان 
اینکـه هرچقـدر بتوانیـم بایـد حمایت جـدی دولـت و جذب 
سـرمایه های بخش خصوصـی را برای پروژه هـای کلان به 
کار گیریـم، اضافـه کـرد: پروژه هـای محلـی نیـز موردتوجه 
خواهـد بـود، زیـرا پروژه هایـی ماننـد بـاز کـردن گلـوگاه در 
محـلات قدیمـی باوجودآنکه هزینه چندانی نـدارد، اما گاهی 

یـک محلـه را آبـاد می کند.
Á  توسـعه شـهر اصفهان در آینده از صنعت

می گذرد توریسـم 

حـاج رسـولی ها بـا بیـان اینکـه گردشـگری یکـی از 
حوزه هـای کلیدی و اساسـی در توسـعه شـهر اسـت، اظهار 
امیدواری کرد: پس از پشـت سـر گذراندن کرونـا، بتوانیم از 
ظرفیت های گردشـگری موجود شـهر اسـتفاده کنیـم، زیرا 
توسـعه شـهر اصفهان در آینده از صنعت توریسـم می گذرد؛ 
البتـه در شـورای دوره قبـل مصوباتـی در ایـن زمینـه وجود 
داشـت مانند مصوبه ای که بـرای حمایت از سـرمایه گذاران 
تصویـب و بر اسـاس آن پروانه سـاخت برای آن هـا رایگان 
شـد. او افـزود: ارزش افـزوده تراکـم متناسـب بـا طبقـات 
و محـل آن در حـدودی کـه طـرح جامـع و تفصیلی شـهر 
اصفهـان مشـخص کـرده، گرفتـه می شـود کـه ایـن مبلغ 
حـدود سـه هـزار میلیـارد تومـان بـوده و مدیریت شـهری 
ملـزم بـه هزینـه کـردن آن در پروژه هـای توسـعه شـهری 

اسـت و در هزینه هـای جـاری هزینـه نمی شـود.
Á  نگاه بـه پروژه هـای مشـارکتی و درآمدی

بخـش خصوصی با 
گردشـگری  و  حقوقـی  اقتصـاد،  کمیسـیون  رئیـس 
شـورای اسـلامی شـهر اصفهان با بیـان اینکه بایـد برای 
توسـعه فضاهـای تفریحی در شـهر سـرمایه گذاران جذب 
شـوند، اضافـه کرد: الگویـی در این خصـوص در دوره های 

گذشـته اتفـاق می افتـاد کـه بر اسـاس آن بـدون پرداخت 
پول از سـوی مدیریت شـهر سـرمایه گذار هزینه می کرد و 
خدماتـی در اختیار مـردم قرار داده می شـد؛ همچنین مقرر 
می شـد کـه پـس از اتمـام قـرارداد بـا بخـش خصوصـی، 
پـروژه در اختیار شـهرداری قـرار گیرد که منافـع اقتصادی 
زیـادی بـرای شـهرداری داشـت. او گفـت: بر این اسـاس 
درصـدد انجـام پروژه هـای مشـارکتی و درآمـدی با بخش 
خصوصـی برای توسـعه شـهر هسـتیم کـه تجربـه خوبی 
نیـز در ایـن خصوص داشـته ایم مانند احـداث آکواریوم که 
بـه مـدت پنـج سـال در اختیـار سـرمایه گذار بود یـا پروژه 
شـهر رؤیاهـا که بـا چینی ها قرارداد بسـتیم و قرار شـد ۱۰ 
سـال پـس از راه انـدازی، درآمـد آن متعلـق به شـهرداری 
سـرمایه گذاران  کـرد:  اضافـه  رسـولی ها  حـاج  باشـد. 
می تواننـد بـا ارائـه و اشـتراک ایده هـای خـود بـا مدیریت 
شـهری آن را بـه پـروژه تبدیـل کننـد تـا مراکـز خدماتی، 
تفریحـی و ورزشـی برای شـهروندان با هدف ایجاد شـغل 
و بهره بـرداری سـرمایه گذار و توسـعه آینـده شـهر انجـام 

شود.
Á  بـرای جلب مشـارکت با بخـش خصوصی

سـقفی قائل نمی شـویم

او بـا تأکیـد بـر اینکه بـرای جلب مشـارکت بـا بخش 
خصوصـی سـقفی قائل نمی شـویم، افـزود: خط سـه مترو 
یـک پروژه با هزینه هنگفت اسـت که با مشـارکت بخش 
خصوصـی می تـوان آن را اجـرا و بهره بـرداری کرد. رئیس 
کمیسـیون اقتصاد، حقوقی و گردشـگری شـورای اسلامی 
شـهر ادامـه داد: در حال حاضر مسـکن یکـی از معضلات 
شـهروندان اسـت کـه بـا همـکاری شـهرداری، دولـت و 
سـرمایه گذاران می تـوان آن را رونـق بخشـید و طبیعتـا 
در نتیجـه آن اشـتغال زایی زیـادی نیـز در حـوزه مشـاغل 
مربـوط بـه ساخت وسـاز ایجـاد می شـود. او افـزود: خیران 
در شـهر اصفهـان ظرفیـت بسـیار بالایـی را بـرای شـهر 
ایجـاد کـرده و بـا حمایت شـهرداری در سـاخت مسـکن، 
بیمارسـتان و ایجـاد مجموعه هـای فرهنگـی و ورزشـی 
همـواره کمـک می کنند. حاج رسـولی ها خاطرنشـان کرد: 
درهـای شـورای شـهر بـه روی شـهروندان باز اسـت و از 
اقتصـادی و  ایده هـای مـردم در عرصه هـای اجتماعـی، 
فرهنگـی اسـتقبال می شـود تـا بتوانیـم مشـکل محـلات 
شـهر را رفـع کـرده و با مشـارکت مردمـی چالش هایی که 
در نتیجـه مشـکلات اقتصـادی و تحریـم تحمیل شـده را 

پشـت سـر بگذاریم.

بنا به گفته رئیس دانشگاه علوم پزشکی اصفهان کمبود 
توسعه  و  افزایش  فراروی  مشکلات  از  یکی  تجهیزات 
مراکز واکسیناسیون در این استان است و لازم است سایر 
دستگاه های اجرایی، صنایع و خیران در این جهت به کمک 

بخش بهداشت و درمان بشتابند. 
در  کرونا  پنجم  موج  اینکه  به  اشاره  با  چنگیز  طاهره 
ایرنا  به  است،  شکننده  اما  کاهش  به  رو  اصفهان  استان 
گفت: برای واکسینه کردن  ۷۰ درصد جمعیت استان علیه 
کرونا با در نظر گرفتن کودکان بالای هشت سال نیازمند 
حدود پنج میلیون دُز واکسن هستیم. او تصریح کرد: تاکنون 
تزریق شده  استان   در  واکسن  دُز  میلیون و ۱۷۱ هزار   ۲
است که از این تعداد ۷۵۹ هزار نوبت دوم و یک میلیون و 
۴۱۲ هزار نوبت نخست بوده است. او با اشاره به اینکه در 
تزریق نوبت نخست واکسن از سایر استان ها عقب هستیم، 
از ۷۵  افزود: گروه های سنی بالای ۶۰ سال به بالا بیش 
درصد واکسن تزریق کرده اند. رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
اصفهان تصریح کرد: اولویت مهم ما در نزول پیک پنجم 
حداکثر واکسیناسیون افراد است که تا پیک بعدی بتوانیم 
جمعیت قابل توجهی را واکسینه کنیم. او تصریح کرد: اگر 

جمعیت تحت پوشش واکسیناسیون را پنج میلیون نفر در 
و  سال  بالای هشت   کودکان  احتساب  با  و  بگیریم  نظر 
ایمنی کردن ۷۰ درصد جمعیت باید در نهایت حداقل هفت 
میلیون دز واکسن برای ۲ نوبت تزریق داشته باشیم. او ادامه 
داد:  باید ظرفیت تزریق روزانه در استان اصفهان به ۱۰۰ 
هزار تا  ۱۵۰ هزار دُز واکسن برسد. رئیس دانشگاه علوم 
مرکز   ۶۴ را  استان  تجمیعی  پایگاه های  اصفهان  پزشکی 
عنوان کرد و افزود: برای افزایش واکسیناسیون باید سرعت 
تزریق، پرسنل و شیفت افزایش پیدا کند. چنگیز اضافه کرد: 
هم اینک واکسیناسیون روستاهای بالای ۱۸ سال در حال 
انجام است و  گروه های هدف در شهرهای زیر ۲۰ هزار نفر 
به بالا و  اصفهان به زیر ۴۰ سال رسیده است. او درباره 
کاهش واکسن آسترازنکا گفت: علت کمبود این واکسن عدم 
دسترسی جهانی است و اینکه فردی بگویید متقاضی چه 
نوع واکسن است و سلیقه خاصی برای نوع واکسن دارد، معنا 
ندارد. بر اساس اعلام دانشگاه علوم پزشکی اصفهان ۲ هزار 
و ۸۴۵ بیمار مبتلا به کرونا در مراکز درمانی تحت پوشش 
دانشگاه علوم پزشکی اصفهان بستری هستند که ۴۵۴ بیمار 

در بخش مراقبت های ویژه تحت درمان قرار گرفته اند.

رئیس کمیسیون اقتصاد، حقوقی و گردشگری شورای اسلامی شهر:

رینگ چهارم یک پروژه مهم اقتصادی است
 ایده های مردم اصفهان را به پروژه شهری تبدیل می کنیم

به گفته رئیس شــورای اسلامی شهر اصفهان آسیب 
فرونشست هایی که تاکنون ایجادشده را نمی توان اصلاح 
کرد اما برای اینکه از این بیشتر نشود، مدیران کشوری و 
اســتانی تلاش کنند که آب زاینده رود جریان پیدا کند تا 

تبعات آن مانند فرونشست متوقف شود.
به گــزارش ایمنا، محمد نور صالحــی در یک برنامه 
رادیویی که با موضوع فرونشســت زمین در اصفهان بود، 
با اشــاره به علت این پدیده اظهار کرد: فرونشست زمین 
به علت تخلیه آب هــای زیرزمینی بوده و باعث دگرگونی 
لایه های زیرزمین می شــود. او با بیان اینکه علت اصلی 
فرونشســت زمین در اصفهان خشکی زاینده رود، کاهش 
ســطح آب های زیرزمینی و برداشــت چاه های موجود در 
شهر و اطراف آن است، تصریح کرد: افزایش بهره برداری ها 
از منابع موجود باعث کاهش آب های زیرزمینی و تشــدید 

پدیده فرونشست شــده لذا باید از پیشروی آن جلوگیری 
کرد. رئیس شــورای اسلامی شــهر اصفهان افزود: حجم 
فرونشست زمین از شــمال به جنوب شهر اصفهان کمتر 
می شود و هر چه به شمال شهر نزدیک شویم فرونشست 
بیشــتری اتفاق می افتد که ممکن است گسل برخی نقاط 
فعال شود. نورصالحی یکی از بزرگترین آسیب های ناشی 
از فرونشســت را ایجاد ترک در ساختمان ها به ویژه میراث 
فرهنگی اصفهان دانست. او با اشاره به راه حل این معضل 
خاطرنشان کرد: جریان دائمی رودخانه زاینده رود می تواند 
از وقــوع بیش از این حد فرونشســت جلوگیری کند زیرا 
فرونشست هایی که تاکنون ایجادشده را نمی توان اصلاح 
کرد اما برای اینکه از این بیشتر نشود، مدیران کشوری و 
اســتانی تلاش کنند که آب زاینده رود جریان پیدا کند تا 

تبعات آن مانند فرونشست متوقف شود.

 احتمال فعال شدن گسل ها وجود دارد

جریان دائمی زاینده رود چاره فرونشست اصفهان

رئیس دانشگاه علوم پزشکی:

موج پنجم کرونا در استان رو به کاهش اما شکننده است
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جامعه

مدیــرکل آموزش وپــرورش اســتان اصفهــان در نشســت 
ــتگاهی در  ــر دس ــاید کمت ــه ش ــه اینک ــاره ب ــا اش ــری ب خب
آســیب دیده  آموزش وپــرورش  به انــدازه  کرونــا  دوران 
باشــد، اظهــار کــرد: در ایــن دوران آن طــور کــه بایدوشــاید 
ــای  ــم و فض ــظ کنی ــوزش را حف ــت آم ــته ایم کیفی نتوانس

ــه نحــو مطلــوب فعالیــت کنیــم. ــداده ب مجــازی اجــازه ن
ــا بیــان اینکــه  ــه گــزارش ایســنا، محمــد اعتــدادی ب ب
شــبکه شــاد یکــی از اصلی تریــن برنامه هــای وزارت 
ــم  ــه ک ــا هم ــت: ب ــت، گف ــور اس ــرورش در کش آموزش وپ
ــاد  ــبکه ش ــی از ش ــان رونمای ــه در زم ــتی هایی ک و کاس
ــیاری از  ــه بس ــیده ایم ک ــی رس ــه جای ــروز ب ــتیم، ام داش
ــن شــبکه برطــرف شــده و اســتفاده از شــاد  مشــکلات ای
ــان  ــوزان و فرهنگی ــن دانش آم ــوزان و والدی ــرای دانش آم ب
ــرورش  ــرکل آموزش وپ ــت. مدی ــگان اس ــورت رای ــه ص ب
اســتان اصفهــان، در مــورد آمادگــی آموزش وپــرورش 
اصفهــان بــرای شــروع ســال تحصیلــی جدیــد، گفــت: بــا 
وجــود همــه کاســتی ها و به ویــژه کمبــود نیــروی انســانی، 
از پتانســیل های آموزش وپــرورش اســتفاده کرده ایــم و 

ــم داشــت. ــم نخواهی ــدون معل ــچ کلاســی ب هی
Á خانواده ها به آموزش وپرورش اعتماد کنند

محمدرضــا ناظــم زاده، معــاون آمــوزش متوســطه اداره 
کل آموزش وپــرورش اســتان اصفهــان نیــز در ایــن جلســه، 
بــا بیــان اینکــه مــا هــم اعتقــاد داریــم هیــچ آموزشــی جای 
ــا توجــه بــه  آمــوزش حضــوری را نمی گیــرد، گفــت: امــا ب
ــا  ــه ب ــی مقابل ــر آمــوزش، اگــر ســتاد مل تقــدم ســلامت ب
ــند  ــه برس ــن نتیج ــه ای ــرورش ب ــا و وزارت آموزش وپ کرون
ــاع  ــه اقن ــاز ب ــد، نی ــاق افت ــی اتف ــایی تدریج ــه بازگش ک
ــان اینکــه گاهــی نگرانی هــای  ــا بی ــم. او ب ــا داری خانواده ه
ــد  ــرد: بای ــد ک ــورد اســت، تأکی ــوزان بی م ــواده دانش آم خان
ــا  ــا ب ــا خانواده ه ــم ت ــه بدهی ــه جامع ــان را ب ــن اطمین ای
آموزش وپــرورش همراهــی و اعتمــاد کننــد و اجــازه بدهنــد 
در صــورت تصویــب، دانش آمــوزان دو تــا ســه روز در هفتــه 

در مدرســه حاضــر شــوند.
Á اولویت اول سلامت دانش آموزان است

ــتثنایی  ــرورش اس ــس آموزش وپ ــی، رئی ــن الماس محس
ــه  ــان اینک ــا بی ــز ب ــتان نی ــرورش اس اداره کل آموزش وپ
همــه دنیــا در تــلاش بــرای واکسیناســیون جمعیــت علیــه 
ــن  ــوزه معلولی ــیون در ح ــت: واکسیناس ــا هســتند، گف کرون
بیشــتر  چــون  دارد،  را  خــود  خــاص  محدودیت هــای 
دانش آمــوزان بیماری هــای زمینــه ای دارنــد و تزریــق 
برخــی واکســن ها ممکــن اســت بــرای آنهــا مشــکل ایجــاد 
ــوزان  ــت اول ســلامت دانش آم ــرد: اولوی ــد ک ــد. او تأکی کن
اســت و بعــد از اطمینــان و صیانــت از ســلامت دانش آموزان 
چــه عــادی و چــه اســتثنایی به ســوی بازگشــایی ایمــن و 

ــرد. ــم ک ــدارس حرکــت خواهی تدریجــی م
Á واکسیناسیون ۸۰ درصد از فرهنگیان اصفهان

آذرکیــوان امیرپــور، معــاون تربیت بدنــی و ســلامت اداره 
ــر  ــد ب ــا تأکی ــز ب ــان نی ــرورش اســتان اصفه کل آموزش وپ
ــیوه نامه  ــوان ش ــت عن ــتی تح ــای بهداش ــه پروتکل ه اینک
ــه در  ــه چ ــده ک ــدارس ابلاغ ش ــام م ــه تم ــش ب ــر ش صف
مــدارس دولتــی و چــه غیردولتــی بایــد رعایــت شــود، گفت: 
در ایــن صــورت می تــوان مــدارس را بــاز کــرد. او در مــورد 
واکسیناســیون فرهنگیــان نیــز گفــت: در هفتــه گذشــته دوز 
ــون   ــق شــد. هم اکن ــت تزری ــینوفارم و برک دوم واکســن س
۸۰ درصــد از فرهنگیــان اســتان واکســینه شــده اند و 
مشــکلی بــرای واکسیناســیون فرهنگیــان نداریــم. تعــدادی 

ــه  ــم ک ــر داری ــل دیگ ــاری و دلای ــه خاطــر بیم ــده ب بازمان
ــد. ــق کنن ــد در مراکــز تجمیعــی واکســن تزری می توانن

Á  کارگاه های برگزاری  و  بازگشــایی  آمادگی 
حضوری از اول مهر

پیمــان شــاهپوری، رئیــس اداره فنــی حرفــه ای و کار و 
ــز  ــان نی ــتان اصفه ــرورش اس ــش اداره کل آموزش وپ دان
ــت  ــت: ماهی ــی، گف ــای علم ــزاری کارگاه ه ــورد برگ در م
ــی و مهــارت کارگاه اســت، بااین وجــود در  آموزش هــای فن
ــوزش را در  ــدی از آم ــوان درص ــته ها می ت ــیاری از رش بس
فضــای مجــازی برگــزار کــرد درعین حــال کــه دانش آمــوز 
ــان  ــا بی ــرد. او ب ــرار بگی ــز ق ــی نی ــد در فضــای کارگاه بای
ــوان  ــت عن ــه تح ــدارس آنچ ــایی م ــرای بازگش ــه ب اینک
ــر  ــر را مؤث ــده دو پارامت ــش ابلاغ ش ــر ش ــتورالعمل صف دس
دانســته، توضیــح داد: اولیــن پارامتــر تراکــم کلاس ها اســت 
ــره  ــای ۱۵ نف ــا گروه ه ــه ب ــی همیش ــه دروس کارگاه ک
ــزرگ و  ــر ســرانه فضــای ب ــن پارامت بســته می شــود. دومی
یــا کاهــش تراکــم دانش آمــوزان اســت کــه عمــلا فضــای 
ــتورالعمل  ــق دس ــد مطاب ــزرگ اســت و می توان ــا ب کارگاه ه
کارگاه هــای  کــرد:  خاطرنشــان  شــاهپوری  باشــد. 
ــای  ــزاری کارگاه ه ــایی و برگ ــی بازگش ــتان ها آمادگ هنرس
حضــوری از اول مهــر را دارد، امــا ایــن موضــوع درنهایــت 
بــه تصمیمــات ســتاد مقابلــه بــا کرونــا و آموزش وپــرورش 

برمی گــردد.
Á  شناسایی ۵۰2۳ دانش آموز بازمانده و تارک

تحصیل در استان اصفهان
معــاون آمــوزش ابتدایــی اداره کل آموزش وپــرورش 
ــزار و ۲۳  ــایی ۵ ه ــه شناس ــاره ب ــا اش ــان ب ــتان اصفه اس
دانش آمــوز بازمانــده و تــارک تحصیــل در اســتان اصفهــان، 
گفــت: از ایــن تعــداد ۳ هــزار و ۴۰۲ نفــر شناســایی و جــذب 
ــلا  ــوز شناســایی نشــدند. لی ــزار و ۶۲۱ دانش آم شــدند و ه
ــده از  ــوزان بازمان ــار دانش آم ــورد آم ــی در م ــادات ابطح س
تحصیــل، اظهــار کــرد: بــر اســاس آمــار اســمی اعلام شــده 
ــان،  ــتان اصفه ــه اس ــرورش ب ــوی وزارت آموزش وپ از س
ــل در  ــارک تحصی ــده و ت ــوز بازمان ــزار و ۲۳ دانش آم ۵ ه
ــن  ــه از ای ــتیم ک ــته داش ــی گذش ــال تحصیل ــتان در س اس
ــدند. او  ــذب ش ــایی و ج ــر شناس ــزار و ۴۰۲ نف ــداد ۳ ه تع
ــه  ــا وجــود هم ــوز ب ــزار و ۶۲۱ دانش آم ــان اینکــه ه ــا بی ب
تلاش هایــی کــه در اســتان انجــام شــد و بســیج همگانــی 

شناســایی نشــدند، گفــت: اگــر ایــن دانش آمــوزان شناســایی 
می شــدند قطعــا جــذب می شــدند. معــاون آمــوزش ابتدایــی 
اداره کل آموزش وپــرورش اســتان اصفهــان بــا بیــان اینکــه 
تحصیــل  تــارک  و  بازمانــده  دانش آمــوزان  شناســایی 
ــود  ــت: بااین وج ــد، گف ــام ش ــتان انج ــاط اس ــام نق در تم
بیشــتر دانش آمــوزان بازمانــده و تــارک تحصیــل در مناطــق 
ــاع  ــوزان اتب ــان و دانش آم ــهر اصفه ــیه ش ــروم و حاش مح
خارجــی بودنــد کــه تــلاش کردیــم بــا بســیجیان جهادگــر 
ــرد:  ــان ک ــد. او خاطرنش ــرار گیرن ــی ق ــت آموزش موردحمای
ــی کــه در طــول ســال تحصیلــی دچــار  همــه دانش آموزان
آســیب شــده بودنــد و نیــاز بــه تــلاش بیشــتر داشــتند نیــز 
در تابســتان بــا طــرح تثبیــت یادگیــری، مــورد آموزش هــای 
ــای  ــی در آزمون ه ــج خوب ــد و نتای ــرار گرفتن ــی ق حمایت

شــهریورماه داشــتیم.
Á  ورود 91 هــزار و 92۳ دانش آموز به پایه اول

ابتدایی
ــد  ــی جدی ــال تحصیل ــه در س ــلام اینک ــا اع ــی ب ابطح
شــاهد ورود ۹۱ هــزار و ۹۲۳ دانش آمــوز بــه دوره اول ابتدایی 
ــن  ــرای ای ــی ب ــای خاص ــت: برنامه ریزی ه ــتیم، گف هس
دانش آمــوزان صــورت گرفتــه و بــا توجــه بــه اینکــه میــزان 
ــاخص های  ــی از ش ــام در کلاس اول یک ــش و ثبت ن پوش
ــودک  ــم ک ــت، درصددی ــرورش اس ــی در آموزش وپ ارزیاب
بازمانــده از تحصیــل در اســتان نداشــته باشــیم و تک تــک 
ــه  ــه ب ــا توج ــزود: ب ــم. او اف ــد می کنی ــوزان را رص دانش آم
اینکــه ســال قبــل در دوره پیش دبســتانی ســنجش انجــام 
نشــد، ســنجش کــودکان بــرای ورود بــه پایــه اول ابتدایــی 
ــا قــدرت در اســتان انجــام  در دســتور کار قــرار گرفــت و ب
ــرورش  ــی اداره کل آموزش وپ ــوزش ابتدای ــاون آم ــد. مع ش
ــازی  ــت توانمندس ــر اهمی ــد ب ــا تأکی ــن ب ــتان همچنی اس
ــس  ــن اطل ــرد: تدوی ــار ک ــی، اظه ــه اول ابتدای ــان پای معلم
دسترســی بــه فضــای مجــازی، بســته های آموزشــی 
بــرای معلمــان و ســازمان دهی معلمــان کلاس اول در 
اولویــت قــرار گرفــت و درصــدد هســتیم معلمــان ایــن پایــه 
ــا اشــاره  ــد. او ب ــود را نشــان دهن ــه روز خ ــای ب توانمندی ه
بــه اینکــه ســال گذشــته آمــوزش رایــگان مجــازی در دوره 
پیش دبســتانی داشــتیم، خاطرنشــان کــرد: محتواهای بســیار 
ارزشــمندی در اســتان تهیه شــده و امســال هــم بســته های 
خوبــی بــه صــورت مجــازی و آموزشــی داریــم، همچنیــن 

شــاهد اســتقرار ســازمان ملــی تعلیــم و تربیــت هســتیم کــه 
ــم. ــت کنی ــتانی را تقوی ــم دوره پیش دبس ــم بتوانی امیدواری

Á  2۷ درصد از مدارس استان نیاز به بازسازی
دارند

ــزی و  ــاون پژوهــش برنامه ری ــور، مع ســید محمــد میرپ
ــان  ــتان اصفه ــرورش اس ــع اداره کل آموزش وپ ــعه مناب توس
ــه  ــی ک ــام معلمان ــه تم ــان اینک ــا بی ــن جلســه ب ــز در ای نی
ــی مصــوب مجلــس شــورای اســلامی  دارای شــرایط قانون
ــات لازم  ــت: اقدام ــده اند، گف ــف ش ــن تکلی ــتند تعیی هس
بــرای اســتخدام ایــن معلمــان انجــام شــده اســت. او افــزود: 
کمبــود نیــروی انســانی در آموزش وپــرورش اســتان اصفهان 
ــاغل و  ــف ش ــای غیرموظ ــیل نیروه ــتفاده از پتانس ــا اس ب
بازنشســته، ورودی دانشــگاه فرهنگیان، ســهمیه اســتخدامی، 
ســهمیه ســرباز معلمــی، تدریــس عوامــل اجرایــی مــدارس 
و اســتفاده از طــرح خریــد خدمــات جبــران می شــود. 
همچنیــن آموزشــی و برون ســپاری در حــوزه دانش آمــوزان 
کار و دانــش بــرای جبــران کمبــود در شــروع ســال تحصیلی 
انجــام شــده اســت. معــاون پژوهــش برنامه ریــزی و توســعه 
منابــع اداره کل آموزش وپــرورش اســتان اصفهــان بــا بیــان 
اینکــه اســتخدام معلمــان از طریــق دانشــگاه فرهنگیــان و 
مــاده ۲۸ مجــوز ســازمان امــور اســتخدامی انجــام می شــود، 
تصریــح کــرد: افــراد در آزمــون ســازمان ســنجش شــرکت 
می کننــد و در صــورت قبولــی، مصاحبــه می دهنــد و 
ــان  ــگاه فرهنگی ــان دانش ــای پودم ــه در دوره ه پس ازاینک
شــرکت کردنــد، بــه آموزش وپــرورش می پیوندنــد. نیروهــای 
آزاد در مــدارس غیردولتــی هــم می تواننــد در آزمــون مــاده 
۲۸ شــرکت کننــد. سرپرســت اداره کل نوســازی، توســعه و 
تجهیــز مــدارس اســتان اصفهــان بــا اعــلام اینکــه ۶۵ پروژه 
بــا ۲۸۱ بــاب کلاس درس در اســتان آمــاده و تحویــل اداره 
کل آموزش وپــرورش شــد، گفــت: در مرحلــه دوم اجــرای ۵۵ 
پــروژه بــا ۲۸۸ بــاب کلاس در دســتور کار اداره کل نوســازی 
مــدارس قــرار گرفتــه کــه در شــروع ســال تحصیلــی دنبــال 
ــی  ــاس آیین نامه های ــر اس ــرد: ب ــان ک ــود. او خاطرنش می ش
کــه بــرای ساخت وســاز مــدارس داریــم، ۲۷ درصــد از 
مــدارس اســتان نیــاز بــه بازســازی دارنــد کــه بــا همــکاری 
خیریــن و اعتبــارات دولتــی، عملیــات بازســازی ایــن مدارس 
در حــال انجــام اســت تــا بتوانیــم مــدارس ایمنــی در ســطح 

اســتان داشــته باشــیم.

بــه گفتــه مدیــرکل امــور اتبــاع و مهاجریــن خارجــی 
اســتانداری  اصفهــان تاکنــون حــدود هفــت هــزار و ۵۰۰ 
تبعــه خارجــی ســاکن ایــن خطــه علیــه کرونــا واکســینه 

شــده اند.
ــزار  ــه ۳۰۰ ه ــه اینک ــاره ب ــا اش ــلیمانی ب ــدی س مه
ــان  ــتان اصفه ــر خارجــی مجــاز و غیرمجــاز در اس مهاج
ســاکن هســتند بــه ایرنــا گفــت:  پنــج هــزار و ۷۱۴ نفــر 
ــر  ــزار و ۳۶۵ نف ــت و ۲ ه ــت نخس ــی نوب ــاع خارج از اتب
نوبــت دوم واکســن را دریافــت کرده انــد. او گفــت:  طبــق 
آمــار علــوم پزشــکی تاکنــون ۳ هــزار و ۹۱۸ نفــر مبتــلا 
ــا مثبــت بیــن اتبــاع حــوزه اصفهــان و ۲ هــزار  بــه کرون
ــی  ــز فوت ــر نی ــان و ۱۵۵ نف ــوزه  کاش ــن در ح و ۸۷۸ ت

ــرکل  ــت. مدی ــده اس ــت ش ــروه ثب ــن گ ــن ای ــی بی قطع
ــان  ــتانداری  اصفه ــی اس ــن خارج ــاع و مهاجری ــور اتب ام
ــاع  ــر اتب ــان ۹۵۳ نف ــتان کاش ــرد: در شهرس ــح ک تصری
خارجــی نوبــت نخســت و ۲۷۴ نفــر نوبــت دوم را تزریــق 
کرده انــد. او ادامــه داد: ۶۰ هــزار اتبــاع خارجــی دارای 
ــر  ــزار نف ــی، ۱۰۰ ه ــروی انتظام ــد نی ــورد تائی ــدارک م م
بــا کارت اقامتــی و بیــش از ۷۰ هــزار نفــر اتبــاع خارجــی 
بــدون مــدارک اقامتــی در اســتان اصفهــان ســکونت دارند 
کــه در هیــچ ســامانه ای ثبــت نیســتند و هنــوز واکســینه 
نشــده اند. او اضافــه کــرد: در ایــن زمینــه از وزارت کشــور 
ــه  ــته ایم ک ــک خواس ــاد کم ــازمان های مردم نه ــز س و نی
ــاع و  ــور اتب ــرکل ام ــت. مدی ــده اس ــق نش ــون محق تاکن

مهاجریــن خارجــی اســتانداری  اصفهــان گفت: حــدود ۲۵ 
هــزار تبعــه مهاجــر خارجــی مجــاز در شهرســتان کاشــان 
ــدای از  ــان ج ــیون آن ــه واکسیناس ــد ک ــی می کنن زندگ
افــراد مقیــم اصفهــان اســت. او اضافــه کــرد: همچنیــن 
ــی  ــر ایران ــاع غی ــان اتب ــوار، فلاورج ــهر، برخ در خمینی ش
زیــاد هســتند کــه می تــوان بــرای واکســینه کــردن آنهــا 
از ظرفیــت فارغ التحصیلان رشــته پزشــکی و پیراپزشــکی 
اتبــاع خارجــی اســتفاده و محــل واکسیناســیون مجزایــی 
بــرای آنهــا  دایــر کــرد. ســلیمانی بیــان داشــت: ۹۹ درصد 
اتبــاع خارجــی ســاکن اصفهــان تابــع افغانســتان و بقیــه 
از ســایر کشــورهای عــراق، هنــد، ترکیــه ســوریه و حتــی 

اروپایــی هســتند.

شکستن رکورد تزریق واکسن 
در هفته جاری

وزیـر بهداشـت از افزایش حجـم ورود واکسـن در 
کنـار تأمیـن واکسـن های داخلـی کرونـا خبـر داد و 
گفـت: این هفته ایـران رکورد تزریق واکسـن کرونا را 

در جهـان خواهد شکسـت.
افـزود:  عین اللهـی  بهـرام  وبـدا،  گـزارش  بـه 
هم اکنـون رکـورد تزریـق هفتگـی واکسـن در اختیار 
آلمـان بـا تزریـق ۵ میلیـون دُز در یـک هفتـه اسـت 
کـه ایـن هفتـه ایـن رکـورد را می شـکنیم. او اظهـار 
داشـت: اگـر تولیـد داخلـی مـا کافـی بـود واکسـن 
وارد نمی کردیـم امـا چـون شـروع کار اسـت و حجـم 
زیادی واکسـن احتیـاج داریم به طوری کـه ۶۰ میلیون 
جمعیـت باید واکسـینه شـوند و اگر ضرب در دو شـود، 
۱۲۰ میلیـون دُز و اگـر بچه هـا هم بخواهند واکسـینه 
شـوند ۱۴۰ میلیون دُز واکسـن احتیـاج داریم؛ بنابراین 
بـرای مـا زمـان خیلی مهم اسـت چـرا که اگـر امروز 
واکسـن بزنیـم بهتـر از فـردا اسـت. عین اللهـی ادامه 
داد: متأسـفانه مـوج پنجـم باعـث غـم و انـدوه مـردم 
شـد و هم اکنـون تـلاش می شـود با کمـک نیروهای 
به سـرعت  مـردم  و  دانشـجویان  بهداشـت،  وزارت 
واکسـینه شـوند. وزیر بهداشـت با اشـاره بـه تلاش ها 
بـرای تأمیـن واکسـن کرونـای موردنیاز مـردم، گفت: 
در دولـت جدیـد مجوز تولید داخلی پنج واکسـن کرونا 
سـیناژن، رازی، پاسـتور، فخرا و برکت داده شده است. 
او دربـاره دلایـل افزایش بی سـابقه ورود محموله های 
جدیـد واکسـن کرونـا به کشـور گفت: مـن هیچ وقت 
دربـاره گذشـته صحبـت نمی کنـم بلکـه صحبت من 
دربـاره آینده اسـت و از وقتی که نماینـدگان به ما رأی 
اعتمـاد دادنـد و تکلیـف بـه دوش مـا افتاد شـبانه روز 
بهداشـت  وزیـر  کارکردیـم.  واکسـن  تأمیـن  بـرای 
افـزود: مهمتریـن مسـئله کـه باعـث موفقیـت شـد 
تلاش هـای شـخص رئیس جمهور، معـاون اول، بانک 
مرکـزی و سـایر وزارتخانه هـا بـود و این همـکاری و 
همدلـی موجـب شـد کـه شـاهد ورود محموله هـای 
جدیـد واکسـن بـه کشـور باشـیم. عین اللهی با اشـاره 
بـه صـدور مجوزهـای اضطـراری بـرای اسـتفاده از 
واکسـن های داخلی کرونا، گفـت: در بحث مجوزهای 
اضطـراری بـه تولیـدات داخلـی بایـد بـه این مسـئله 
اشـاره کـرد که تـا قبـل از دولت جدید فقط »واکسـن 
برکـت« مجـوز تولیـد و مصـرف داخلـی داشـت امـا 
امـروز مـا شـاهد هسـتیم که پنـج مرکـز مـا از جمله 
سـیناژن، رازی، پاسـتور و فخـرا مجـوز تولیـد داخلـی 
دریافـت کردنـد و همیـن موضـوع باعث می شـود که 
کشـورهای دیگر از این فرصت اسـتفاده کنند و بیشتر 
راغب ورود واکسـن به کشـور ما باشـند. وزیر بهداشت 
تأکیـد کـرد: همان طـور کـه قبـلا قـول داده شـده تا 
پایـان شـهریور ۵۰ میلیـون دز وارد می شـود و در مهر 
۴۰ میلیـون دز دیگـر وارد می کنیـم البتـه ایـن میزان 
واردات عـلاوه بـر تولیـدات داخلـی اسـت و ما سـعی 
می کنیـم کـه همـه مـردم واکسـن را دریافـت کنند.

ورود ۴ واکسن ایرانی به سبد 
واکسیناسیون 

معـاون بهداشـت وزارت بهداشـت ضمن اشـاره به 
صـدور مجـوز واکسـن های فخرا، نـورا، اسـپایکوژن و 
پاسـتور و اضافـه شـدن ایـن چهـار واکسـن به سـبد 
واکسیناسـیون کشـور تـا یک مـاه آینـده، درعین حال 
مطلـوب  پوشـش  بـرای  روزه   ۴۸ برنامه ریـزی  از 

واکسیناسـیون در کشـور خبـر داد.
وضعیـت  دربـاره  رئیسـی  علیرضـا  دکتـر 
واکسیناسـیون در کشـور، بـه ایسـنا گفـت: مدیریت 
کرونـا را در شـرایط بسـیار سـختی انجـام دادیـم. در 
حـال حاضـر بـا فراهـم شـدن واکسـن، فضا بسـیار 
مناسـب شـده و اعتمـاد مـردم بسـیار تأمین شـد. او 
افـزود: ازآنجایی کـه اعتمـاد عمومی در حـال افزایش 
اسـت، چنـد موضـوع مهـم در زمینـه واکسیناسـیون 
وجـود دارد؛ اول سـرعت واکسیناسـیون اسـت کـه 
خـدا را شـکر وضعیـت خوبـی در ایـن زمینـه داریم. 
به طوری کـه از شـنبه تا دوشـنبه حدود سـه میلیون و 
۷۰۰ هزار دُز تزریق واکسـن داشـتیم. ایـن عدد واقعا 
عـدد بسـیار قابل توجهـی اسـت. ان شـاءالله اگـر بـا 
همین سـرعت پیـش رویـم می توانیم میـزان بالایی 
واکسـن تزریـق کنیـم و فکر نمی کنم هیچ کشـوری 
بتوانـد در هفتـه بـالای ۶ میلیون دوز واکسـن تزریق 
کنـد؛ بنابرایـن  یکـی از نـکات ایـن اسـت کـه بایـد 
در زمینـه تأمیـن واکسـن و انجام واکسیناسـیون کار 
کنیـم. رئیسـی ادامـه داد: تـا یکـم تیر مـاه ۵ میلیون 
و ۷۶۰ هـزار دز واکسـن تزریـق کـرده بودیـم، امـا 
اکنـون بـه ۳۸ میلیون دز تزریق واکسـن رسـیده ایم. 
هنـوز شـهریور هـم تمـام نشـده و ایـن سـرعتی که 
از  انتقـاد  بـا  او  وجـود دارد بسـیار ارزشـمند اسـت. 
برخـی هجمه هـا نسـبت بـه واکسـن داخلـی، گفت: 
می گیـرد  سـرعت  دارد  مـا  داخلـی  واکسـن  زیـرا 
و مجوزهـای سـایر واکسـن ها ماننـد فخـرا، نـورا، 
اسـپایکوژن و پاسـتور صـادر شـده و فکـر می کنـم 
یـک مـاه دیگر این هـا وارد بـازار خواهند شـد و وارد 
سـبد واکسیناسـیون مان می شـوند. رئیسـی بـا بیـان 
اینکـه در حـال حاضـر بیـش از ۵ میلیـون و ۲۰۰ 
هـزار دز واکسـن برکـت در کشـور تزریـق کرده ایم، 
گفـت: میـزان عـوارض احتمالـی ایـن واکسـن در 
مقایسـه با واکسـن های خارجـی اعم از فایـزر، مدرنا 
و... واقعـا عارضـه بسـیار پایینی اسـت. حـال عده ای 
در داخـل هـم نمی خواهنـد قبـول کننـد که واکسـن 
برکـت، واکسـن خوبـی اسـت. در حالـی که واکسـن 

داخلی مـان، بسـیار واکسـن خوبـی اسـت.  

   یادداشت   کوتاه از کشور

کرونا؛ تهدید یا فرصت برای پست
یوسف عباسی | اگرچه کرونا از یک سو تهدیدهای بزرگی 
را متوجه جامعه بشری کرد، اما در دل این تهدیدها، فرصت های 
بالقوه ای وجود دارد که با برنامه ریزی و تدبیر می توان به این فرصت ها 
دست یافت. تهدید در ادبیات مدیریت به معنای رویداد یا واقعه ای 
است که بالقوه دارای مخاطره و خطر است که اگر به خوبی چاره 
گشایی نشود، اثر مخربش واقعیت پیدا می کند. یکی از مهارت های 
مهم در مدیریت استراتژیک فردی، سازمانی و حتی در سطح کلان، 
توانایی مدیریت تهدیدات است یعنی با استفاده از منابع و امکانات 
بالقوه و توانمندی های بالفعل اثر منفی تهدید را خنثی کنیم و حتی 
آن را به یک فرصت برای رشد و پیشرفت تبدیل کنیم. کرونا 
ویروس جدید )کووید ۱۹( برای نخستین بار در اواخر سال ۲۰۱۹ در 
شهر ووهان چین کشف و از آن زمان که اپیدمی جهانی شد به یکی 
از دشوارترین آزمون های بشری در تاریخ مدرن دنیا تبدیل شده 
است، به طوری که حتی رفت وآمد و تردد شهری مردم را که موجب 
تأمین مایحتاج اولیه زندگی می شود، تحت تأثیر قرار داد. حال 
سؤال اساسی این است کرونا چه فرصت ها و تهدیدهایی توانسته 
بر زندگی مردم، کسب وکارها و مشاغل مختلف و ... داشته باشد؟ 
با شیوع کرونا در ایران کسب وکارها با سه سطح ریسک در سطح 
بین المللی، ملی و صنعت مواجه شده اند، در سطح بین المللی کاهش 
تولید در جهان ریسک های منفی قابل توجهی را به همراه داشته 
است، در سطح ملی-اقتصادی کاهش صادرات به سایر کشورها 
به کم شدن درآمدهای ارزی کشور تأثیرگذار بوده است و در سطح 
صنعت-کسب وکار اغلب شرکت ها با مشکلات فراوانی در زنجیره 
تأمین مواد اولیه و لجستیک مواجه شده اند که باعث کاهش فروش 
و بهره وری شده است )بخش عرضه( و هم چنین نگرش و انتظار 
مشتریان در حال تغییر است )بخش تقاضا( که پیامد آن افزایش 
ریسک های کسب وکار است. دراین بین کسب وکارهای آنلاین و 
تولیدکنندگان محصولات غذایی و بهداشتی و شرکت هایی که 
قابلیت دورکاری دارند ریسک پایین تری را تجربه می کنند و سایر 
کسب وکارها ریسک متوسط یا زیادتری خواهند داشت. بررسی ها 
نشان می دهد که مهمترین بخش هایی که در نتیجه شیوع بیماری 
با کاهش تقاضا روبرو شده اند بخش های خدماتی هستند. در کنار 
چالش ها و تهدیدهایی که کرونا به وجود آورده است، فرصت هایی 
نیز وجود دارند که با برنامه ریزی صحیح می توان از آن بهره برداری 
کرد، فرصت هایی برای بخش های خصوصی مانند توسعه مشاغل 
خانگی، توسعه اقلام بهداشتی، استارت آپ ها، هوش مصنوعی، 
حوزه سلامت و برندسازی، کسب وکارهای دیجیتال و پلت فرمی، 
بسته بندی کالاها و توزیع مویرگی و هم چنین فرصت هایی برای 
تصمیم گیران و سیاست گذاران مانند توسعه کامل و فزاینده دولت 
الکترونیک و ایجاد سهولت در دریافت مجوزها و تکمیل و تهیه 
نظام جامع آماری و اطلاعاتی دولت در بخش های مختلف از جمله 
تکمیل سامانه های مالیاتی، نظام جامع آماری، اطلاعات شاغلان 
بخش  زیرساختی  شناسایی ضعف های  و  غیررسمی  و  رسمی 
بهداشت و درمان و ... بیش از گذاشته فراهم است. درواقع بحران 
ویروس کرونا برای برخی کسب وکارها یک فرصت برای جهش و 
افزایش فروش و ارائه خدمات بوده است، کسب وکارهایی که صرفا 
به روش های سنتی برای فروش محصولات یا عرضه خدمات خود 
اکتفا نکرده و بستری برای ارائه خدمات آنلاین و محصولات خود 
زمینه سازی کرده بودند. در یک جمله می توان گفت »بزرگترین 
فرصت ها ریشه در بزرگترین تهدیدها دارد«، با این نگرش انسان 
در مواجهه با مشکلات به جای آنکه خود را ببازد و دست از تلاش 
بکشد به دنبال راهی خواهد گشت که این تهدیدها را به فرصت 
تبدیل کند. پست از قدیمی ترین نهادهای ارتباطی و اولین سازمان 
ارتباطی جهان است که برای تأمین یکی از حیاتی ترین نیازهای 
انسان یعنی برقراری ارتباط به وجود آمده است. پست در ساختار 
اداری کشورمان یک دستگاه خدمت رسان تعریف شده است و 
در بحث کرونا خدمات پستی هم از مشاغل گروه یک تعریف شده 
که می توان گفت تنها دستگاه خدمت رسان دولتی است که در 
گروه مشاغل ضروری و گروه یک قرار گرفته است. پست با وجود 
مشکلات و کاستی هایی که از لحاظ زیرساختی ازجمله لجستیک، 
سخت افزاری و نرم افزاری داشته است، توانسته رشد خوبی در حوزه 
قبول، حمل ونقل و توزیع داشته باشد و شاید بتوان گفت اگر این 
ویروس مخرب نبود شاید چند سالی طول می کشید تا به این مرحله 
از رشد برسد. آمارهای اقتصادی و مالی نشان می دهد که در دو 
سال گذشته که ویروس کرونا در جهان شیوع پیدا کرده به کاهش 
ترددهای مردمی جهت خرید کالا و خدمات به نفع صنعت پست 
تمام شده است؛  برای مثال در دو سال گذشته ارسال بسته و 
امانت در شرکت ملی پست که نیمی از آمار مرسولات صنعت 
پست کشور را دارد و هم چنین ارسال مرسولات پستی خریدهای 
اینترنتی کالا و خدمات رشد بالایی را نشان می دهد که بیانگر 
این موضوع است که بسیاری از افراد به جای اینکه محصولات 
خود را به صورت حضوری خریداری کنند با سفارش های آنلاین 
کالاهای موردنیاز خود را تهیه کرده اند و این کالاها توسط پست 
توزیع شده است. به نظر می رسد رشد کم سابقه ارائه خدمات صنعت 
پست در ایران و ترافیک مرسولات و درآمدهای حاصل از ارسال 
مرسولات برای شرکت ملی پست در بازه زمانی شیوع گسترده 
ویروس کرونا، بر اساس برنامه ریزی صورت پذیرفته از قبل نبوده 
است، چراکه در ابتدای امر تقریباً تمام مجموعه پست غافلگیر شدند 
و اگر بسیج عمومی و تلاش تمام پرسنل ستادی و اجرایی این 
شرکت نبوده شاید پست با بحرانی بی سابقه مواجهه می شد و از 
طرفی نبود زیرساخت های مناسب مزید علت این موضوع شده بود. 
با گذشت چند ماه از شیوع این ویروس  شرکت ملی پست با تقویت 
زیرساخت لجستیک و سخت افزار و نرم افزاری تا حدودی این 
معضل را برطرف و تبدیل به فرصت کرده است و اما مطمئنا شیوع 
ویروس کرونا آخرین تهدیدی نخواهد بود که برای جامعه بشری 
اتفاق افتاده است، چراکه پیشرفت فناوری با خود چالش هایی به 
همراه خواهد داشت که حتی ممکن است تبدیل به تهدیدی برای 
انسان ها شود، بنابراین به نظر می رسد سازمان ها با برنامه ریزی های 
با  و  باشند  داشته  را  تهدیدات  این  مقابله  آمادگی  باید  مناسب 
مانند کرونا، فرصت هایی  تهدیداتی  از  تجزیه وتحلیل می توانند 
مانند رونق کسب وکارهایی را به وجود آورند، پست نیز می توانند 
با توجه به  ظرفیت های بالقوه ای که دارد و با ارتقاء لجستیک و 
زیرساخت های سخت افزاری و نرم افزاری خود، در این خصوص 
پیشقدم باشد، تهدیداتی همچون مشتریان شاکی و ناراضی، نیروی 
انسانی بی انگیزه و... اگر به درستی مدیریت شوند می توانند تبدیل به 

فرصت و نقاط قوتی برای شرکت ملی پست شوند.
کارشناس برنامه ریزی پست استان اصفهان

در  اصفهان  استان  قانونی  پزشکی  مدیرکل  گفته  به 
چهارماهه نخست سال جاری شش نفر به دلیل مسمومیت 
با قرص برنج در استان جان خود را از دست دادند، این 
تعداد در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته افزایش داشته 
با  مسمومیت  تلفات  اینکه  بیان  با  سلیمان پور  است.علی 
قرص برنج در چهارماهه امسال افزایش داشته است، به 
ایمنا گفت: در چهارماهه اول سال جاری شش نفر به دلیل 
از  دادند،  از دست  را  برنج جان خود  با قرص  مسمومیت 
بین تمام تلفات مسمومیت با قرص برنج در استان یک 
نفر زن و پنج نفر مرد بودند. او ادامه داد: تعداد افراد فوت 
شده بر اثر مسمومیت با قرص برنج در تیر ماه امسال سه 
نفر ثبت شده که نسبت به تیر ماه سال گذشته که یک نفر 

بوده، این آمار افزایش داشته است و مسمومیت با قرص 
برنج هیچ پادزهری ندارد. مدیرکل پزشکی قانونی استان 
اصفهان با اشاره به اینکه قرص برنج ترکیب خطرناکی از 
فسفیدها است، تصریح کرد: از قرص برنج برای جلوگیری 
از آفت زدگی برنج انبار شده و یا دفع آفات سایر غلات انبار 
شده و جلوگیری از کپک زدگی آنها استفاده می شود، بر 
اثر تماس این ماده با رطوبت، گاز خطرناک فسفین آزاد 
می شود که علت اصلی سمی بودن این ماده است و هر چه 
ترکیبات قرص برنج تازه تر باشد گاز بیشتری آزاد می کند و 
خطرناک تر است. او با تأکید بر اینکه تاکنون مکانیسم دقیق 
بروز اثرات سمی فسفید آلومینیوم در انسان شناخته نشده 
است، خاطرنشان کرد: هیچ پادزهر اختصاصی در درمان 

مسمومیت حاد با قرص برنج وجود ندارد و اقدامات درمانی 
حمایتی  اقدامات  شامل  تنها  مسمومیت  نوع  این  برای 
علامتی است. از لحاظ زمان بروز علائم و نشانه های بالینی 
نیز بعد از ۱۰ تا ۱۵ دقیقه از مصرف خوراکی قرص فسفید 
آلومینیوم، علائم و نشانه های مسمومیت ظاهر می شوند و 
مرگ در مدت کمتر از شش ساعت ممکن است، رخ دهد. 
خوراکی، علائم  مسمومیت  در صورت  افزود:  سلیمان پور 
تحریکی دستگاه گوارش از جمله تهوع، استفراغ و دردهای 
شکمی است و بیشتر مرگ ومیرها بین ۱۲ تا ۲۴ ساعت 
ایست  از  ناشی  اتفاق می افتاد و معمولًا  اولیه مسمومیت 
اغلب  ساعت  از ۲۴  بعد  مرگ ومیر  و  است  تنفسی  قلبی 
ناشی از نارسایی کبدی و کلیوی است. او با اشاره به علائم 

علائم  کرد:  اضافه  برنج،  قرص  با  مسمومیت  در  بالینی 
درگیری سیستم  از  ناشی  نوع مسمومیت،  این  در  بالینی 

قلبی عروقی، گوارشی، عصبی و ریوی است.

در چهار ماه نخست سال جاری رخ داد؛

فوت 6 نفر با مسمومیت قرص برنج در استان اصفهان

مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری اصفهان خبر داد

واکسیناسیون هفت هزار تبعه خارجی در اصفهان علیه کرونا

در نشست مدیرکل آموزش وپرورش استان اصفهان و معاونانش مطرح شد

تقدم سلامت بر آموزش
با صلاحدید ستاد مقابله با کرونا در صورت نیاز به بازگشایی تدریجی مدارس نیاز به اقناع خانواده ها داریم
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۵ فرهنگ و هنر

آگهی مفاد آراء صادره توسط هیات حل اختلاف موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 

اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان مبارکه
یا  الذکر تصرفات مفروزی  آراء صادره توسط هیأت فوق  اینکه طبق  به  ۱۲۲۴-۱- نظر 
مشاعی افراد مشروحه ذیل به استناد اسناد مالکیت رسمی مشاعی یا قباله انتقال عادی 
مورد تأیید قرار گرفته است لذا طبق ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز در دو روزنامه 
اصفهان امروز و یاقوت وطن چاپ و منتشر می گردد تا چنانچه شخص یا اشخاصی نسبت به 
آراء مذکور معترض باشند از تاریخ انتشار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یکماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمایدو گواهی 
تقدیم دادخواست را به اداره ثبت محل تحویل دهد. در اینصورت اقدامات ثبت موکول به ارائه 
حکم قطعی دادگاه خواهد بود .و چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا  معترض 
، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند، اداره ثبت محل مبادرت به 
صدور سند مالکیت بنام متصرف می نماید. لیکن صدور سند مالکیت جدید مانع مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
۱- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۹۲مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای علیرضا بابائی مبارکه 
فرزند سیف اله در ششدانگ یک باب خانه در حال ساخت به مساحت  ۲۲۵/۴۰متر مربع 
مجزی شده از پلاک  ۶ - اصلی باقیمانده واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 

از مالک رسمی بختیار هیرمن پور 
۲- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۸۹مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای علی حیدری وینیچه 
فرزند خیراله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت  ۱۹۴/۳۴متر مربع مجزی شده از پلاک  
۱۰- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی علیرضا احمدپور  

بموجب سند شماره ۲۷۳۶۱ مورخ ۱۳۵۸/۱۲/۱۱ دفتر۵۳- اصفهان  
۳- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۰۳۹۵مورخ  ۱۴۰۰/۰۲/۱۱ آقای مهدی سعیدی مبارکه 
فرزند محمدعلی در ششدانگ یک باب خانه به مساحت  ۲۴۲/۱۴متر مربع مجزی شده از 
پلاک  یک - اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی یداله 

سعیدی بموجب سند شماره ۵۵۷۳۰ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹ - اصفهان 
۴- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۱۷مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم مریم فرهمند فرزند 
ناصرقلی در ششدانگ یک باب خانه به مساحت  ۱۹۶/۶۱متر مربع مجزی شده از پلاک  
یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی علی محمد 

عبدیان بموجب سند شماره ۵۵۹۳۴مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹-اصفهان 
۵- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۹مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم مریم قنبری مبارکه 
فرزند فرهاد در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۵۳/۶۶متر مربع مجزی شده از پلاک  
۱۵۴فرعی از ۵ - اصلی  واقع در بخش ۸ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی تقی 

باقریان بموجب سند ۲۴۱۶ مورخ ۱۳۴۰/۰۱/۲۶ دفتر  ۴- شهرضا 
۶- رأی شماره ۱۳۹۷۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۲۷۱مورخ  ۱۳۹۷/۰۵/۲۷ آقای حسین کریمی لنجی 
فرزند عبداله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۳۳۶/۴۵متر مربع مجزی شده از پلاک  
۱۹- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی عبداله کریمی 

لنجی بموجب سند ۱۵۲۲۷ مورخ ۱۳۵۱/۱۱/۰۴ دفتر ۱۰۰ – اصفهان
۷- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۲۴مورخ  ۱۴۰۰/۰۵/۰۲ خانم زهرا احسانی قمشلو  
فرزند مرتضی در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت ۷۱۰۵۶/۰۹متر مربع مجزی 
شده از پلاک  ۳۵۷- اصلی  واقع در بخش ۸ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

زهرا احسانی قمشلو 
۸- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۸۵ مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای محمود کریمی احمد 
ابادی فرزند عباسقلی در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۲۵/۷۹ متر مربع مجزی 
شده از پلاک  ۱۱ - اصلی  واقع در بخش ۸ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 
محمود پریشان نهچیری بموجب سند شماره ۴۶۳۳۶مورخ ۱۳۳۷/۰۲/۲۹دفتر یک - شهرضا

۹- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۳۷۰مورخ  ۱۴۰۰/۰۵/۲۵ آقای غلامحسین سخاوت 
جو فرزند اسداله در ششدانگ یک درب باغ به مساحت ۱۲۲۱/۷۳ متر مربع مجزی شده 
از پلاک  ۲۳- اصلی  واقع در بخش ۸ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

غلامحسین قاراخانی )غلامحسین سخاوت جو ( 
۱۰- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۸۸مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای عباس علیرضائی 
دیزیچه  فرزند حسینعلی در ششدانگ یکباب خانه به مساحت ۱۹۹/۱۸متر مربع مجزی شده 
از پلاک  ۱۲۶ - اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی نعمت 

اله علیرضایی بموجب سند ۹۵۱۷ مورخ ۱۳۵۱/۰۲/۱۰ دفتر ۱۰۰- اصفهان
۱۱- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۹۳مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای سجاد کیانی فرزند 

محمد در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۶۰/۱۳ متر مربع مجزی شده از پلاک 
یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی قدمعلی ایرانپور 

بموجب سند شماره ۵۵۹۶۱ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- اصفهان 
۱۲- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۸۴مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم اختر نوروزی مبارکه  
فرزند حسین در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۴۹/۳۲متر مربع مجزی شده از پلاک  
یک - اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی صفرعلی 

صالحی بموجب سند شماره ۵۵۶۸۹ مورخ ۱۳۵۲/۰۶/۰۱  دفتر ۲۹-اصفهان 
دانش  مصطفی  آقای   ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۱۰مورخ   شماره  رأی   -۱۳
فرزند یداله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۹۷/۱۵متر مربع مجزی شده از پلاک 
یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی مهدی طاهری 

بموجب سند شماره ۵۲۱۴۹ مورخ ۱۳۵۰/۱۱/۰۴ دفتر ۲۹- اصفهان 
۱۴- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۰۸۹۲مورخ  ۱۴۰۰/۰۳/۲۶ آقای علیرضا نجفی  فرزند 
خداداد در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۲۰۲/۲۶ متر مربع مجزی شده از پلاک 
۵۵۰- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی یداله ابراهیمی 

بموجب سند شماره ۴۰۵۵۵ مورخ ۱۳۴۶/۰۶/۲۵ دفتر ۲۹- اصفهان 
عباسیان   فاطمه  خانم  شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۹۰مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸  رأی   -۱۵
فرزند صفرعلی در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۲۲۸/۹۸ متر مربع مجزی شده از 
پلاک شش- اصلی باقیمانده واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

بختیار هیرمندپور 
پور  علی  آقای حسین  رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۳۷۹مورخ  ۱۴۰۰/۰۵/۳۰   -۱۶
فرزند رضا در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۶۵۶/۱۸ متر مربع مجزی شده از 
پلاک۱۰۵فرعی از ۱۰- اصلی  واقع در بخش ۸ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک 

رسمی سیف اله نهچیری 
مالکی  البنین  ام  خانم  رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۳۵۳مورخ  ۱۴۰۰/۰۵/۲۵   -۱۷
فرزند رضا در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۴۲/۸۸ متر مربع مجزی شده از پلاک 
یک- اصلی واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی امیرقلی ایرانپور 

بموجب سند شماره ۵۵۶۶۹ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر۲۹-اصفهان
۱۸- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۳۴۰مورخ  ۱۴۰۰/۰۵/۲۵ آقای حبیب امینی  فرزند 
اسکندر در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۴۰/۲۰ متر مربع مجزی شده از پلاک 
یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی قدمعلی ایرانپور 

بموجب سند شماره ۵۵۹۶۱ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- اصفهان 
ابراهیمی  عباس  آقای  رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۱۶مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸   -۱۹
فرزند عزیزاله در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۱۱۳/۹۴ متر مربع مجزی شده از پلاک 
۵۵۰ - اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی رحمت اله 

ابراهیمی بموجب سند شماره ۴۰۵۴۷ مورخ ۱۳۴۶/۰۶/۲۵ دفتر ۲۹- اصفهان 
۲۰- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۰۹۰۴مورخ  ۱۴۰۰/۰۳/۲۶ خانم زبیده محمدزاده شاه 
کوچکی فرزند حسین در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۱۲۳/۰۷ متر مربع مجزی 
شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی 

شعبان خالوزاده  بموجب سند شماره ۵۵۷۰۸ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- اصفهان 
۲۱- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۰۸۷مورخ  ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای علی اکبر فنائی فرزند 
حسن در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۲۰۲/۲۱ متر مربع مجزی شده از پلاک ۷ فرعی 
از ۱۹- اصلی  واقع در بخش ۸ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی شکراله ندافی 

۲۲- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۰مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم اختر اسدی مبارکه  
فرزند رمضانعلی در یکدانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۷/۹۵ متر 
مربع مجزی شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی رمضان قنبری بموجب سند شماره ۵۵۷۳۴ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- 

اصفهان 
۲۳- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۵مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم ربابه اسدی مبارکه  
فرزند رمضانعلی در یکدانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۷/۹۵ متر 
مربع مجزی شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی رمضان قنبری بموجب سند شماره ۵۵۷۳۴ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- 

اصفهان 
۲۴- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۳مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم افسر اسدی مبارکه  
فرزند رمضانعلی در یکدانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۷/۹۵ متر 
مربع مجزی شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی رمضان قنبری بموجب سند شماره ۵۵۷۳۴ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- 

اصفهان 

۲۵- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۱مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم اشرف اسدی مبارکه  
فرزند رمضانعلی در یکدانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۷/۹۵ متر 
مربع مجزی شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی رمضان قنبری بموجب سند شماره ۵۵۷۳۴ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- 

اصفهان 
۲۶- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۴مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ خانم عفت اسدی مبارکه  
فرزند رمضانعلی در یکدانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۷/۹۵ متر 
مربع مجزی شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی رمضان قنبری بموجب سند شماره ۵۵۷۳۴ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- 

اصفهان 
۲۷- رأی شماره ۱۴۰۰۶۰۳۰۲۰۰۹۰۰۱۱۰۲مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۸ آقای رسول اسدی مبارکه  
فرزند حسن در یکدانگ مشاع از ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت ۵۷/۹۵ متر مربع 
مجزی شده از پلاک یک- اصلی  واقع در بخش ۹ ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک 

رسمی رمضان قنبری بموجب سند شماره ۵۵۷۳۴ مورخ ۱۳۵۱/۰۶/۰۸ دفتر ۲۹- اصفهان
تاریخ انتشار اول  : ۱۴۰۰/۰۶/۱۰ تاریخ انتشار دوم  : ۱۴۰۰/۰۶/۲۵ رییس اداره ثبت اسناد و 

املاک مبارکه- مظاهر نصرالهی ۱۱۸۲۹۸۴/م الف
آگهی تحدید حدود اختصاصی

۱۳۹۹-۱- احتراما چون تحدید حدود شش دانگ یک درب باغ پلاک شماره ۱۴۵۷- اصلی 
واقع در کشتزار جزیسر بخش دو حوزه ثبت نایین که طبق پرونده ثبتی به نام خانم عالیه 
بنیادی نایینی فرزند رضا و غیره در جریان ثبت است به علت عدم حضور متقاضی ثبت به 
عمل نیامده اینک بنا به دستور قسمت اخیر از ماده ۱۵ قانون ثبت و بر طبق تقاضای نامبرده 
تحدید حدود ملک مرقوم در روز یک شنبه مورخ ۱۴۰۰/۷/۲۵ ساعت ۹ صبح در محل شروع 
و به عمل خواهد آمد ،لذا به موجب این آگهی به کلیه مالکین و مجاورین اخطار می گردد که 
در روز و ساعت مقرر در محل حضور یابند اعتراضات مجاورین و صاحبان املاک مطابق ماده 
۲۰ قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی تا ۳۰ روز پذیرفته خواهد شد و طبق 
تبصره ۲ ماده واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضی ثبت معترض ظرف مدت 
یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض به این اداره بایستی با تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح 
قضایی گواهی تقدیم دادخواست را اخذ و به این اداره تسلیم نماید. اباذر مهیمن رییس مدیر 

واحد ثبتی حوزه ملک نائین م الف/۱۱۸۹۶۱۳
اخطار اجرائیه

۱۴۱۱-۱ - شماره کلاسه: ۹۹/۵۵۴ مشخصات محکوم علیه نام: محمدرضا نام خانوادگی: 
حافظی بیرگانی نشانی محل اقامت: مجهول المکان مشخصات محکوم له نام: حمیدرضا با 
وکالت آقای علیرضا باروتی نام خانوادگی: نصوحی  نام پدر: بهرام نشانی محل اقامت: مبارکه 
خیابان منتظری مجتمع طلا طبقه دوم  محکوم به- بموجب رای شماره ۱۶۶ تاریخ ۴۰۰/۴/۲ 
شورای حل اختلاف شهرستان مبارکه شعبه دوم حقوقی که قطعیت یافته است. محکوم علیه 
محکوم است به: پرداخت مبلغ ۵۸/۷۳۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۱/۱۲۰/۰۰۰ 
ریال بابت هزینه های دادرسی و پرداخت خسارت تاخیر تادیه از تاریخ ثبت دادخواست مورخ 
۹۹/۸/۲۵ لغایت اجرای حکم مطابق شاخص تورم که محاسبه آن به عهده واحد اجرای احکام 
شورا می باشد و حق الوکاله وکیل طبق تعرفه در حق محکوم له و پرداخت نیم عشر حق 
الاجرا در حق صندوق دولت. ماده ۳۴ قانون اجرای احکام: همین که اجرائیه به محکوم علیه 
ابلاغ شد محکوم علیه مکلف است ظرف ده روز مفاد آن را به موقع اجرا بگذارد یا ترتیبی برای 
پرداخت محکوم به بدهد یا مالی معرفی کند که اجرای حکم و استیفاء محکوم به از آن مسیر 
باشد و در صورتی که خود را قادر به اجرای مفاد اجرائیه نداند باید ظرف مهلت مزبور صورت 
جامع دارائی خود را به قسمت اجرا تسلیم کند و اگر مالی ندارد صریحاً اعلام نماید.  حسین 

رستگار- قاضی شبعه دوم حقوقی شورای حل اختلاف شهرستان مبارکه ۱۱۹۳۲۸۷/م الف
اخطار اجرائیه

۱۴۱۲-۱ - شماره کلاسه: ۹۹/۵۵۵ مشخصات محکوم علیه نام: داریوش نام خانوادگی: 
شمولی نشانی محل اقامت: مجهول المکان مشخصات محکوم له نام: حمیدرضا با وکالت 
آقای علیرضا باروتی نام خانوادگی: نصوحی  نام پدر: بهرام نشانی محل اقامت: مبارکه خیابان 
منتظری مجتمع طلا طبقه دوم  محکوم به- بموجب رای شماره ۱۶۵ تاریخ ۴۰۰/۴/۲ 
شورای حل اختلاف شهرستان مبارکه شعبه دوم حقوقی که قطعیت یافته است. محکوم علیه 
محکوم است به: پرداخت مبلغ ۱۵۵/۰۰۰/۰۰۰ ریال بابت اصل خواسته و مبلغ ۱/۷۷۰/۰۰۰ 
ریال بابت هزینه های دادرسی و پرداخت خسارت تاخیر تادیه از تاریخ ثبت دادخواست مورخ 
۹۹/۸/۲۵ لغایت اجرای حکم مطابق شاخص تورم که محاسبه آن به عهده واحد اجرای 
احکام شورا می باشد و حق الوکاله وکیل طبق تعرفه در حق محکوم له و پرداخت نیم عشر 
حق الاجرا در حق صندوق دولت.  ماده ۳۴ قانون اجرای احکام: همین که اجرائیه به محکوم 
علیه ابلاغ شد محکوم علیه مکلف است ظرف ده روز مفاد آن را به موقع اجرا بگذارد یا 

ترتیبی برای پرداخت محکوم به بدهد یا مالی معرفی کند که اجرای حکم و استیفاء محکوم 
به از آن مسیر باشد و در صورتی که خود را قادر به اجرای مفاد اجرائیه نداند باید ظرف مهلت 
مزبور صورت جامع دارائی خود را به قسمت اجرا تسلیم کند و اگر مالی ندارد صریحاً اعلام 
نماید. حسین رستگار- قاضی شبعه دوم حقوقی شورای حل اختلاف شهرستان مبارکه 

۱۱۹۳۲۹۱/م الف
آگهی موضوع تبصره ۳ ذیل ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت

۱۴۱۳-۱-شماره نامه: ۱۴۰۰۸۵۶۰۲۰۲۵۰۰۵۶۳۹  نظر به اینکه آقای حمایت اله عابدیان 
مارنانی فرزند غلامحسین اعلام نموده سند مالکیت پلاک شماره ۱۹۸۲۹ فرعی از ۶۸ اصلی 
واقع در بخش ۱۴ ثبت اصفهان متعلق به مورث او خانم رقیه جعفری میر آبادی نزد خانم 
مینو عابدیان مارنانی میباشد، چون اخطار به نامبرده شده و سند را تسلیم ننموده است لذا 
مراتب به دستور تبصره ۳ ذیل ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت آگهی میشود که دارنده سند 
مالکیت مذکور از تاریخ انتشار این آگهی لغایت ده روز سند را تسلیم نماید و یا آنکه مجوز 
قانونی نگاه داشتن آن را ظرف مدت مرقوم به اداره ثبت منطقه غرب اعلام نماید. در صورت 
انقضاء مدت و عدم وصول اعتراض موجه سند مالکیت ورثه درخواست کننده طبق مقررات 
صادر خواهد شد. ابوالفضل شهریاری نائینی- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک غرب اصفهان 

۱۱۹۲۴۷۸/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۱۴۱۴-۱- شماره نامه: ۱۴۰۰۸۵۶۰۲۲۱۰۰۰۴۵۷۶ چون آقای امین اله افشاری با تسلیم 
یک برگ استشهاد شهود بشماره ترتیب ۸۰۱۹ و شناسه یکتا ۱۴۰۰۰۲۱۵۵۹۲۱۰۰۰۱۵۲ 
و رمزتصدیق ۷۸۹۴۷۸ مورخ ۱۴۰۰/۰۴/۲۷ تنظیمی دفترخانه ۲۷۱ اصفهان مدعی مفقود 
شدن سند مالکیت سه دانگ مشاع از شش دانگ پلاک ۲۲۴۸/۱۳۴۲ که به نام امین اله 
افشاری در صفحه ۳۲۸ دفتر ۵۷ املاک بشماره ثبت ۸۰۹۲ سابقه ثبت و سند مالکیت بشماره 
چاپی ۱۱۴۶۹۶ )دفترچه ای( داشته سپس طی سند انتقال ۱۶۳۷۴۶ مورخ ۱۳۸۴/۰۶/۱۴ 
دفتر مقدار ۱۴ حبه از مورد ثبت به آقای علی سجاد انتقال گردیده و متقاضی سند المثنی 
آقای امین اله افشاری اظهار داشته که سند مالکیت مرقوم مفقود گردیده و درخواست صدور 
سند مالکیت المثنی ملک فوق را نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی ذیل 
ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود چنانچه کسی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی 
ظرف مدت ده روز اعتراض خود را كتبا ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نمائید تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکیت به ارائه کننده 
سند مسترد گردد بدیهی است اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسید یا در صورت اعتراض 
اصل سند مالکیت یا سند معامله ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکیت المثنی طبق مقررات 
خواهد شد. ناصر صیادی صومعه- مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان 

۱۱۹۲۷۴۴/م الف
آگهی ابلاغ  دادخواست و ضمائم

۱۴۱۵-۱- احتراما بدینوسیله به استحضار می رساند که با توجه به دادخواست عزت اله کیانی 
به طرفیت جواد غفاری به نشانی مجهول المکان به خواسته مطالبه در این شعبه دوم حقوقی 
برخوار تسلیم نموده است که به کلاسه ۴۰۰/۰۰۷۱ ش ۲ح ثبت و برای روز ۱۴۰۰/۰۹/۰۹ 
ساعت ۱۶:۴۵ وقت رسیدگی تعیین شده است . نظر به اینکه خوانده مجهول المکان می 
باشد، لذا حسب ماده ۷۳ قانون آئین دادرسی مدنی مراتب یک نوبت در یکی از روزنامه های 
کثیرالانتشار طبع و نشر می شود و از خوانده مذکور دعوت به عمل می آید جهت دریافت 
نسخه ثانی دادخواست و ضمائم به دفتر شورا مراجعه و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی 
حاضر شود. در صورت عدم حضور دادخواست ابلاغ شده محسوب و شورا تصمیم مقتضی 
اتخاذ خواهد نمود. چنانچه بعدا نیازی به آگهی باشد فقط یک نوبت درج و مدت آن ده روز 

است. دفتر شعبه دوم مجتمع شماره یک شهرستان برخوار ۱۱۹۳۳۴۰/م الف
آگهی فقدان سند مالکیت

۱۴۱۶-۱- نظر به اینکه خانم جواهر رضایی  فرزند عبدالصمد با ارائه ی یک برگ استشهاد 
محلی که هویت و امضاء شهود رسما گواهی شده مدعی فقدان سند مالکیت شش دانگ 
یک باب خانه به پلاک ثبتی۳ فرعی از ۱۵۳۸ اصلی واقع در نایین بخش یک حوزه ثبت 
نایین که به نامش سابقه ثبت دارد و تا کنون نسبت به آن معامله انجام نشده  می باشد و 
درخواست صدور سند مالکیت المثنی نموده لذا طبق ماده ۱۲۰ اصلاحی آئین نامه قانون ثبت 
مراتب یک نوبت آگهی می شود که هر کس مدعی انجام معامله نسبت به ملک مزبور یا 
وجود سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ انتشار این آگهی تا ۱۰ روز به این اداره مراجعه 
و اعتراض خود را کتبا با مدارک مثبت تسلیم نماید در صورت انقضاء مدت مذکور و عدم 
وصول واخواهی و یا وصول واخواهی بدون ارائه سند مالکیت یا سند معامله در صدور المثنی 
سند مالکیت طبق مقررات اقدام خواهد شد. اباذر مهیمن مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 

نایین م الف/ ۱۱۹۳۴۸۲

 ۵

نخست  فاز  کاویانی:  فاطمه   – امروز  اصفهان 
تصویربرداری فیلم مستند »امیرکبیر در خون« در کاشان به 
کارگردانی و تهیه کنندگی سجاد باغ شیخی به پایان رسید. این 
مستند به گفته کارگردان »امیرکبیر در خون« تنها اثری است 
که به صورت ویژه به زندگی امیرکبیر پرداخته است. یکی دیگر 
از نقاط قوت این مستند که می توان به آن اشاره کرد استفاده از 
هنرمندان بومی است. سجاد باغ شیخی بابیان اینکه هم زمان 
چهار روایت از دوران قاجار و به خصوص دوران ناصرالدین شاه 
در حال ساخت و پخش است توضیح داد: زندگی امیرکبیر 
برای همه ما دارای جذابیت هایی بوده است اما همیشه زندگی 
این شخصیت در لابه لای کش وقوس های حکومت قاجار به 
حاشیه رانده شده است. باغ شیخی افزود: سریال های جیران، 
قبله عالم و آهوی من مارال هر سه توسط کارگردان های کشور 
با داستان های عمدتا درام در حال پخش هستند اما در هیچ کدام 
به صورت اختصاصی به امیرکبیر و به خصوص بازه زمانی از 
عزل تا شهادت نپرداخته اند. در این مستند تلاش شده با ارائه 
یک سری مستندات پرده از نقشه قتل در مدت تبعید و تدفین 
و انتقال به عراق پیکر امیرکبیر برداشته شود. او تأکید کرد: 
این اثر می خواهد مخاطب عام را به سمت تاریخ پرفرازونشیب 
ایران بیشتر آشنا کند. او اضافه کرد: این پروژه هفتاد درصد 
در کاشان فیلم برداری شد و ۳۰ درصد باقی مانده پروژه هم 
شامل صحنه های بازسازی شده و روایتگری است که در کاخ 
گلستان تهران فیلم برداری خواهد شد. این مستندساز تصریح 
کرد: حدود ۷ ماه پیش تولید، تحقیقات و فیلم نامه نویسی این 
مستند زمان برده است و با اخذ پروانه ساخت از فرهنگ و ارشاد 
اسلامی کاشان اقدام به ساخت این اثر شده است. او بابیان 
اینکه فیلم برداری تا ده مهرماه در تهران به پایان می رسد افزود: 

پس از فیلم برداری وارد مرحله تدوین خواهیم شد و تا انتهای 
مهرماه برای پخش آماده می شود در آبان ماه اکران آنلاین از 
طریق پلتفرم شبکه نمایش خانگی انجام می شود. به گفته باغ 
شیخی از نیمه دی ماه تا روز بزرگداشت امیرکبیر جهت پخش 
از رسانه ملی این مستند در اختیار صداوسیما قرار داده می شود. 
خواهیم  کاشان  در  اکران خصوصی  یک  آبان  در  همچنین 
این پروژه به سفارش هیچ سازمان و  او اضافه کرد  داشت. 
نهادی ساخته نشده و کاملا مستقل بوده اما شهرداری کاشان و 
سازمان میراث فرهنگی کاشان با در اختیار قرار دادن خانه های 

تاریخی نقش حمایتی این اثر را داشته اند. این مستندساز در 
مورد جایگاه مستند در جامعه امروز گفت: جایگاه مستند بیش 
از فیلم است در فیلم ها و سریال ها تاریخی بعضا مطالب کذب 
به مردم القا می شود فیلم خاصیت درامی که دارد باعث می شود 
یک سری از حقایق تاریخی در آن گم شود و مخاطب از آن 
اطلاع پیدا نکند تا به بار دراماتیک خودش افزوده کند اما مستند 
به دلیل اینکه یک روایت بر اساس مستندات است و از حیطه 

خودش نمی تواند خارج شود. 
او افزود: به صورت ویژه تاریخ معاصر ایران که کمتر به آن 

پرداخته می شود باید مستندهایی ساخته شود تا آگاهی بخشی 
بهتری انجام شود با زندگی امیرکبیر آغاز کرده ایم و در ادامه 
زندگی بزرگان دیگری را برای ساخت مستند در دستور کار قرار 
داده ایم. باغ شیخی در مورد پخش مستند در قاب تلویزیون 
گفت: مستند باید در قالب کار تلویزیونی ارائه شود تا مخاطبش 
نمایش خانگی که مخاطب خاص  نه تنها پخش  باشد  عام 

بتوانند از آن استفاده کنند.
لازم به ذکر است تصویربرداری فیلم مستند »امیرکبیر 
و  فین  باغ  بروجردی ها،  طباطبایی ها،  خانه  در  خون«  در 
اتمام  از  پس  و  آغاز شده  احمد  امیر  سلطان  تاریخی  حمام 
تصویربرداری فاز نخست برای ادامه تصویربرداری به تهران 
رفتند تا بخش های روایتی مستند که توسط خسرو معتضد 
کارگردان  دستیار  می رود.  جلو  گام به گام  امینیان  سیف الله  و 
منشی صحنه  توکلی،  کارگردان محسن  مشاور  رزاق،  زهرا 
مدیر  نصیرزاده،  محمدرضا  برنامه ریز  شیرمحمدعلی،  حوریه 
تولید محسن توکلی، مدیر تصویربرداری رضا قاسمی، مدیر 
منش،  مقدم  ندا  گریم  طراح  بهمنی،  مصطفی  صدابرداری 
شاطری،  علی اصغر  صحنه  طراح  کرسی،  الهه  لباس  طراح 
مدیر تدارکات و پشتیبانی احسان متقی کاشانی، مشاور حقوقی 
شکوه سادات حسینی، عکاس سپیده مسلمی نژاد و تدوین زهرا 
رزاق است. رضا نوروزی در نقش امیرکبیر، مسعود فدایی در 
نقش ناصرالدین شاه قاجار، محسن توکلی در نقش میرزا آقاخان 
نوری، مهین احمدی در نقش مهدعلیا، فاطمه سادات مرصعی 
در نقش عزت الدوله، شیرین گیوه چین در نقش ماه سلطان 
بانو، شکوه سادات شاطر حسینی در نقش جیران، احسان متقی 
کاشانی در نقش حاجب الدوله و ابوالفضل رحیمی در نقش 

پیک دربار ناصری ازجمله بازیگران این فیلم هستند.

افتخارآفرینی دنباله دار 
فیلم ساز اصفهانی

در همین روزها که کرونا نفس سینما را گرفته، فیلم کوتاه 
»گلوله های تعمید«، ساخته زیور حجتی، حضور موفقی را در 
جشنواره های بین المللی تجربه می کند.زیور حجتی، کارگردان 
این فیلم به ایسنا می گوید: اغلب اوقات در فیلم نامه هایی که 
می نویسم و می سازم، علاوه بر تخیل، دغدغه ها و زیست 
تجربی خودم را نیز دخیل می کنم و »گلوله های تعمید« را 
نیز به همین ترتیب در سال ۱۳۹۸ ساختم.او درباره موضوع 
این فیلم توضیح می دهد: موضوع کلی فیلم در مورد گناه، آثار 
گناه و تلاش برای تغییر است. فکر می کنم پاک نگه داشتن 
روح در دنیایی که ما در آن زندگی می کنیم، اصلًا کار راحتی 
نیست و یک مبارزه مادام العمر با خیلی از عوامل ازجمله و 
مهم تر از همه، با منیت هایی را می طلبد که خیلی وقت ها 
درون ما غل و زنجیر شده اند و گذشتن از آن ها سخت است.
این کارگردان اصفهانی درباره موفقیت های بین المللی فیلم 
جایزه  به تازگی  تعمید«  »گلوله های  می کند:  اظهار  خود 
بهترین کارگردانی را از جشنواره بین المللی فیلم SIN آمریکا 
گرفت و در بخش بهترین فیلم این جشنواره نیز نامزد دریافت 
مسابقه  بخش  در  فیلم،  این  می افزاید:  بود.حجتی  جایزه 
هفتمین جشنواره بین المللی فیلم HobNobbeN آمریکا نیز 
منتخب شد.او تصریح می کند: کسب جایزه بهترین طراحی 
صحنه از جشنواره بین المللی فیلم IDLeWILD آمریکا و 
راه یابی به بخش مسابقه بیست دومین جشنواره بین المللی 
فیلم CeLLu L›art آلمان از دیگر موفقیت های بین المللی 
»گلوله های تعمید« است که به همراه فیلم دیگرم »فنگ 
شویی وارونه« توانسته در بخش های بهترین فیلم، بهترین 
طراحی صحنه و لباس و طراحی گریم نیز نامزد دریافت 
 tHe SHort fILm جایزه از هفتمین جشنواره بین المللی

aWarDS آمریکا شود.

 معرفی نامزدهای نهایی
 جایزه بوکر

نامزدهای نهایی جایزه بوکر امسال اعلام و شش نویسنده 
رقابت  باهم  پوندی  ۵۰ هزار  جایزه  آوردن  دست  به  برای 
ژاپنی-انگلیسی  نویسنده  ایشی گورو،  کازوئو  نام  می کنند. 
برنده نوبل ادبیات سال ۲۰۱۷ و برنده پیشین بوکر در میان 

نامزدهای نهایی دیده نمی شود.
تنها  و  شد  اعلام  بوکر  جایزه  نهایی  نامزدهای  فهرست 
نام یک نویسنده انگلیسی در میان این فهرست به چشم 
می خورد و حتی کازوئوی ایشی گوروی انگلیسی، برنده نوبل 

ادبیات هم از این فهرست حذف شده است.

     فرهنگ اصفهان   چهره ها

نشست تخصصی قلمکار نگار 
شاعر »یادمان استاد عباس 

گیاهی«
شاهی  عصارخانه  موزه  و  اصفهان  استان  هنری  حوزه 
اصفهان نشست تخصصی قلمکار نگار شاعر »یادمان استاد 

عباس گیاهی« برگزار می کنند.
اصفهان،  استان  هنری  حوزه  عمومی  روابط  گزارش  به 
نشست تخصصی قلمکار نگار شاعر با حضور دکتر هادی 
سیف با موضوع یادمان استاد عباس گیاهی و بررسی زندگی 
این هنرمند در ساعت ۱۸ روز پنج شنبه ۲۵ شهریورماه در 
سالن سعدی حوزه هنری استان اصفهان واقع در خیابان 

استانداری، گذر سعدی برگزار می شود.
در این نشست دکتر سیف به بیان تاریخچه و محتوای 
آثار  بررسی  ضمن  و  می پردازد  نگاری  خیالی  پرده های 
در  را  مهمی  نکات  قلمکار،  پرده  نقاش  گیاهی  عباس 
پرده های  کاربرد  و  هنرمند  این  نقاشی  سبک  خصوص 
خیالی نگاری بیان می کند.گفتنی است دکتر هادی سیف 
یکی از پرکارترین پژوهشگران هنرهای سنتی ایران است، 
پژوهشگر  و  فیلمنامه نویس  شیراز  در   ۱۳۲۶ متولد  وی 
را  دبیرستان  دوره  پایان  تا  و  است  ایران  هنرهای سنتی 
دانشگاه  در  هنر  تاریخ  رشته  در  گذراند. سپس  در شیراز 
اصفهان تحصیل کرد سپس برای ادامه تحصیل به دانشگاه 
استراسبورگ فرانسه رفت. »نقاشی روی چوب«، »نقاشی 
سنگ«،  روی  »نقش آفرینی  قلمکار«،  »نقاشی  قالی«، 
»نقاشی قهوه خانه« )شایسته تقدیر کتاب سال(، »نقاشی 
پشت شیشه« )شایسته تقدیر کتاب سال( و چندین عنوان 

کتاب دیگر از آثار این پژوهشگر هنر است.

یادمان آیت الله جهانگیرخان 
قشقایی

آیت الله  وفات  سالگرد  یازدهمین  و  یکصد  یادمان 
جهانگیرخان قشقایی همزمان با فرارسیدن روز شعر فارسی، 
در برنامه »از یاد نرفتنی ها« برگزار می شود.به گزارش روابط 
عمومی حوزه هنری استان اصفهان، آیت الله جهانگیرخان 
قشقایی فیلسوف و فقیه ربانی متوفی ۲۶ شهریور ۱۲۸۹ 
هجری شمسی بود که سبب آشتی علما با فلسفه شد، وی 
که زاده سمیرم بود تا ۴۰ سالگی به دامداری پرداخت و 
پس ازآن به تحصیل علوم دینی در مدرسه صدر اصفهان 
اقدام کرد.حوزه هنری استان اصفهان به همراه مجموعه 
فرهنگی تخت فولاد اصفهان در برنامه »از یادنرفتنی ها« 
با حضور دکتر منتظرالقائم و دکتر کلباسی زاده به بررسی 
زندگی و شخصیت میرزا جهانگیرخان قشقایی از بعد فقه و 

تاریخ و از دریچه عرفان و فلسفه می پردازند.

»سـپند دل« بـه خوانندگـی وحیـد تـاج، »راه شـیراز« به 
خوانندگی محمد ذاکرحسـین و »دورت بگـردم ایران« به 
آهنگسـازی مسـعود نکوئی ازجمله ۱۴ آلبومی هستند که 
در دو هفتـه نخسـت شـهریور ۱۴۰۰ موفق بـه اخذ مجوز 

از دفتر موسـیقی شـده اند.
بـه گـزارش خبرآنلایـن، دفتـر موسـیقی معاونـت هنری 
وزارت فرهنـگ و ارشـاد اسـلامی در دو هفتـه نخسـت 
شـهریور مجـوز ۱۶۶ تک آهنـگ و ۱۴ آلبـوم موسـیقی را 

صـادر کرده اسـت.
طبـق اعـلام روابط عمومـی دفتـر موسـیقی، آلبـوم »راه 

شـیراز« بـه خوانندگـی محمد ذاکرحسـین و به سـفارش 
محتوایـی  کـه  شـیراز  شـهرداری  فرهنگـی  سـازمان 
پژوهشـی در راسـتای احیـا، حفـظ و اشـاعه موسـیقی و 
ادبیـات عامـه ایـن شـهر دارد، از جملـه آلبوم هایی اسـت 

کـه در نیمـه نخسـت شـهریور مجـوز گرفته انـد.
همچنیـن آلبـوم »سـپند دل« بـه خوانندگی وحیـد تاج و 
آهنگسـازی محمدرضـا عزیـزی با اشـعاری از هوشـنگ 
معیـری،  رهـی  کدکنـی،  شـفیعی  محمدرضـا  ابتهـاج، 
زنده یاد افشـین یداللهـی... و آلبوم »دورت بگـردم ایران« 
بـه آهنگسـازی مسـعود نکوئی اثـری از گروه کُـر کانون 

پرورش فکـری کودکان ونوجوانان کرمان شـامل قطعاتی 
بـا موضـوع ایران شناسـی و اقـوام ایرانی به صـورت کرال 
ارکسـترال، در دو هفتـه نخسـت این ماه مجـوز گرفته اند.
مجـوز آلبـوم »وطـن دردت بـه جانم« بـه خوانندگی رضا 
رضایی پایـور و سرپرسـتی و آهنگسـازی امیـد داورزنـی 
توسـط گـروه موسـیقی امیـد نـو کـه شـامل قطعاتـی در 
مدح و سـتایش وطن اسـت، نیز در نیمه نخسـت شهریور 

صادر شـده اسـت.
 بـرای ایـن آثـار صرفا مجوز انتشـار صـادر شـده و زمان 

انتشـار آن در اختیـار مالک اثر اسـت.
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مدیریت  یک  شماره  آگلوماشین  اساسی  تعمیرات 
غبار  بهینه سازی سیستم تصفیه  اول  و مرحله  آگلومراسیون 
الکتروفیلتر ۱۱۰ از نهم تا بیست و سوم شهریورماه با موفقیت 
انجام شد.به گزارش اصفهان امروز، محمدرضا یزدان پناه، مدیر 
برنامه ریزی و نظارت بر نگهداری و تعمیرات کارخانه ذوب آهن 
با اعلام این خبر گفت: با توجه به ۱۰ شبانه روز فرصت در 
نظر گرفته شده جهت بهینه سازی و تعمیرات الکتروفیلترهای 
آگلوماشین شماره یک، تعمیرات اساسی بر روی سایر نواحی 

کارگاه پخت در دستورکار این مهندسی قرار گرفت.
آگلومره  پخت  ماشین های  اساسی  تعمیرات  افزود:  وی 
معمولا هر پنج سال یک بار انجام می شود و آخرین تعمیرات بر 
روی آگلوماشین شماره یک در بهمن سال ۱۳۹۰ و همزمان با 

عملیات ریومپینگ تجهیزات آن اجرا شده بود.
یزدان پناه افزود: در طول این سال ها و با توجه به شرایط 
تولید و نیاز مبرم بخش کوره بلند به تولید آگلومره، فرصت 
مناسب جهت امکان توقف طولانی مدت و تعمیرات اساسی 
بر روی تجهیزات مذکور فراهم نگردیده بود ولی در تعمیرات 
جاری سعی شده بود تا حد ممکن آماده به کار بودن تجهیزات 

حفظ و همواره در مدار تولید قرار گیرند.
هرچه  راه اندازی  اهمیت  به  اشاره  با  نت  مهندسی  مدیر 
سریع تر و اتمام بهینه تعمیرات اساسی کارگاه پخت افزود: با 
تولیدی بخش  آگلومره  ارسال شبانه روزی  به ضرورت  توجه 
آگلومراسیون به کوره بلندها و به خصوص با توجه به راه اندازی 
کوره بلند شماره یک و بهره برداری همزمان از سه کوره بلند از 
سال گذشته، سعی شد تا کلیه فعالیت های خط بحرانی تعمیرات 
در کمترین زمان ممکن و به صورت شبانه روزی و بدون وقفه 
اجرا و خطوط تولید آگلومره با ظرفیت کامل در مدار قرار گیرند.

محمدجواد ذبیحی، مدیر آگلومراسیون شرکت ذوب آهن 
نیز در این خصوص گفت: برای اجرای این تعمیرات، قسمت 
تولید با اهتمام به آمادگی جبهه های تعمیراتی اقدامات لازم 
در  تعمیرات  اجرای  با  داد و همزمان  انجام  و  برنامه ریزی  را 

تمام جبهه های کاری با گروه های تعمیراتی، همکاری لازم به 
عمل آمد.مدیر آگلومراسیون شرکت ذوب آهن افزود: عملیات 
توسط  نیز  آگلوماشین یک  پخت  کوره  تعمیرات  و  بازسازی 
مدیریت اجرایی نسوز انجام و مراحل پیش گرم و خشک کردن 

نسوز چینی این کوره پخت از ۲۱ شهریورماه آغاز شد.
وی تأکید کرد: در این تعمیرات مدیریت های مهندسی نت، 
تعمیرات و نوسازی راه و ساختمان، راهبری و پشتیبانی ماشین 
آلات، تولید و توزیع برق، اجرایی نسوز، امور فنی و برنامه ریزی 
تولید، مهندسی و پشتیبانی طرح ها، مدیریت ایمنی، بهداشت و 
محیط زیست، خدمات شهری، اورژانس کارخانه و شرکت نوید 

صنعت سبز مشارکت داشتند.
محمود شفیعی، معاون برنامه ریزی و تعمیرات تجهیزات 

به  توجه  با  گفت:  خصوص  این  در  نت  مدیریت  مکانیک 
تراکم تعمیرات اساسی کارخانه در شش ماهه ابتدایی هر سال 
همواره اجرای تعمیرات طولانی مدت در بخش های تولیدی با 
چالش های متعددی همراه است. آماده به کار نگه داشتن سایر 
بخش های تولید حین اجرای تعمیرات اساسی در صورت بروز 
مشکل نیازمند برنامه ریزی دقیق در این زمینه است. در این 
تعمیرات نیز با توجه به حادثه آتش سوزی رخ داده در کارگاه 
نورد ۳۰۰، همکاری لازم جهت انجام تعمیرات مورد نیاز در 
کارگاه فوق و به صورت همزمان با تعمیرات اساسی آگلوماشین 
شماره یک با برنامه ریزی دقیق کارشناسان مدیریت مهندسی 

نت انجام شد و با موفقیت به اتمام رسید.
تعمیرات  پایش  و  برنامه ریزی  سرپرست  محمدی،  حامد 

مدیریت نت در مورد اجرای فعالیت های تعمیراتی در آگلوماشین 
شماره یک گفت: علاوه بر اجرای فعالیت های مهمی همچون 
تعویض صفحات و روتور خردکن و شین های انتهایی، بازسازی 
و لایه بندی و تعویض ورق های بونکرهای ۱۱۶، ۱۱۷ و ۱۲۰، 
ضرورت  با   ،KD تچکای و   ۱۲۵ شیبر  بازسازی  و  اصلاح 
بهینه سازی الکتروفیلترهای ماشین پخت شماره یک جهت 
گروه های  شد  سعی  سبز،  صنعت  نوید  شرکت  با  همکاری 
اجرایی با توجه به نیاز، برنامه ریزی گردد. در این زمینه درزبندی 
کلیه نواحی واکوم های ۱ تا ۱۵ به صورت پیوسته و بی وقفه 
در دستور کار قرار گرفت. علاوه بر این کلیه فعالیت های انرژی 
و مکانیک نیز طی ده شبانه روز با همکاری کارکنان مکانیک 

کارگاه های پخت اجرایی شد.

از نهم تا بیست و سوم شهریورماه

 تعمیرات اساسی آگلوماشین شماره یک ذوب  آهن
با موفقیت انجام شد

واردات خودرو آزاد می شود
نمایندگان مجلس شورای اسلامی جهت تامین نظر 
شورای نگهبان با واردات خودروی خارجی موافقت کردند. 
در  اسلامی  شورای  مجلس  نمایندگان  ایسنا،  گزارش  به 
جلسه علنی روز چهارشنبه، ایرادات شورای نگهبان در طرح 
ساماندهی صنعت خودرو را رفع و تصویب کردند. بر این 
اساس ماده ۴ به شرح زیر اصلاح می شود: هر شخص حقیقی 
یا حقوقی می تواند به ازای صادرات خودرو یا قطعات خودرو یا 
سایر کالاها و یا خدمات مرتبط با انواع صنایع نیرو محرکه و یا 
از طریق واردات بدون انتقال ارز نسبت به واردات خودرو تمام 
برقی یا دو نیرویی )هیبریدی( و یا واردات خودروی بنزینی 
یا گاز سوز با بر چسب انرژی ب )b( و بالاتر و یا دارای 
شاخص ایمنی سه ستاره و یا بالاتر بر اساس گواهی های 
نماید.  اقدام  خود  صادارتی  ارزش  معادل  معتبر،  استاندارد 
واردات موضوع این ماده، نباید هیچ تعهد ارزی جدیدی برای 
کشور ایجاد نماید. سقف تعداد خودروهای مجاز وارداتی، هر 
شش ماه یکبار توسط شورای رقابت و بر اساس میزان کمبود 
عرضه نسبت به تقاضای موثر خودروی سواری طی یک 
سال گذشته تعیین می شود. منحصرکردن داشتن نمایندگی 
یا ارائه خدمات پس از فروش، صرفاً از خودروسازان خارجی 
ممنوع است. سایر مقررات مربوط توسط وزارت صنعت، 
معدن و تجارت تعیین می شود. واردات مجدد اقلام صادر 
شده موضوع این ماده، ممنوع و در حکم کالای قاچاق است.

برگزاری مرحله نخست 
واکسیناسیون کارکنان آبفای 

استان اصفهان
همزمان با مرحله نخست واکسیناسیون تجمیعی کارکنان 
آبفای استان اصفهان، از کادر بهداشت و درمان بیمارستان 
صحرایی الزهرا تجلیل شد. در این مرحله از واکسیناسیون 
در حدود چهار هزار نفر از کارکنان شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان بر ضد بیماری کرونا واکسینه شدند. مرحله 
نخست واکسیناسیون کارکنان آبفای استان اصفهان از هفته 
گذشته در شهرستان ها آغاز شده بود اما نزدیک به دو هزار 
نفر از کارکنان شاغل در ستاد، آبفای مناطق شش گانه شهر 
و ۲۳  روزهای ۲۲  فاضلاب  خانه های  تصفیه  و  اصفهان 
شهریورماه در مرکز واکسیناسیون صحرایی الزهرا به صورت 
تجمیعی دوز اول واکسن خود را دریافت کردند. مدیرعامل 
آبفای استان اصفهان در نخستین روز اجرای این طرح در 
مرکز واکسیناسیون صحرایی حضور یافت و از تلاش های 
کادر بهداشت و درمان و همچنین دکتر مهیار حاجی مالیان 
و حامد رجب نژاد، معاون بهداشتی و ناظر واکسیناسیون 
انجام  در  اصفهان  شهرستان  دو  شماره  بهداشت  مرکز 
هماهنگی های لازم و نظارت بر اجرای این کار ارزشمند 
قدردانی کرد. هاشم امینی هنگام بازدید از مرکز واکسیناسیون 
و  آب  این که شرکت  به  توجه  با  الزهرا گفت:  صحرایی 
ارتباط  و  شده  محسوب  خدمت رسان  نهاد  یک  فاضلاب 
نزدیکی با مردم دارد، واکسیناسیون سریع کارکنان آن به ویژه 
ماموران قرائت کنتور، ماموران رسیدگی به حوادث و کارکنان 
تصفیه خانه های فاضلاب بسیار ضروری بود. وی در بخش 
دیگری از سخنانش به در پیش بودن فصل سرما و ادامه روند 
واکسیناسیون گروه های هدف اشاره کرد و افزود: شرکت آب 
و فاضلاب استان اصفهان آمادگی دارد قبل از سرد شدن هوا 
و به منظور رفاه حال شهروندان و کادر بهداشت و درمان، 
یکی از سالن های ورزشی خود را برای استقرار مرکز تجمیعی 

واکسیناسیون در اختیار دانشگاه علوم پزشکی قرار دهد.

بررسی امورات گاز سرخنکلاته 
در بازدید سرپرست گاز منطقه 

یک گرگان
با هدف بررسی امورات، سید جواد موسوی سرپرست اداره 
گاز منطقه یک گرگان با حضور در اداره گاز سرخنکلاته، از 
بخش های مختلف  اداره گاز و روند انجام  امورات محوله  
بازدید بعمل آورد. شرکت گاز استان گلستان، در ادامه در 
جلسه ای که به همین منظور با حضور رئیس و کارکنان اداره 
برگزار شد، ابراهیم ناصری رئیس اداره گاز سرخنکلاته به ارائه 
گزارشی از وضعیت موجود پرداخت. در ادامه سرپرست اداره 
گاز منطقه یک گرگان نیز با تشکر از اقدامات انجام شده بویژه 
آماده سازی تاسیسات گازرسانی برای ورود به فصل سرما، 
رهنمودهای لازم در این خصوص و همچنین آمادگی پرسنل 

و  بهبود سطح خدمات قابل ارائه بیان نمودند.

واکسیناسیون کارکنان آبفای 
استان اصفهان بر ضد کرونا

واکسیناسیون کارکنان شرکت آب و فاضلاب استان 
و  شد  آغاز  ماه  شهریور   ۱۶ شنبه  سه  روز  از  اصفهان 
همچنان ادامه دارد. مدیر مرکز مدیریت بحران و پدافند 
واکسیناسیون  آغاز  از  اصفهان  استان  آبفای  غیرعامل 
کارکنان این شرکت علیه بیماری کرونا خبر داد. ابراهیم 
محمدی گفت: با همکاری مرکز بهداشت استان اصفهان، 
کار واکسیناسیون کارکنان شرکت آب و فاضلاب استان 
اصفهان در شهرستان ها از روز سه شنبه ۱۶ شهریور ماه 
جاری آغاز شد که در برخی مناطق به پایان رسیده و در 
برخی دیگر همچنان ادامه دارد. ابراهیم محمدی افزود: با 
انجام واکسیناسیون کارکنان ستاد، آبفای مناطق شش گانه 
روزهای  در  فاضلاب  خانه های  تصفیه  و  اصفهان  شهر 
تمام  جاری،  ماه  و ۲۳ شهریور  و سه شنبه ۲۲  دوشنبه 
کارکنان شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان که تاکنون 
در  واکسینه  شدند. وی گفت:  نکرده اند،  دریافت  واکسن 
جریان این عملیات نزدیک به ۳۴۰۰ نفر از کارکنان آبفای 
استان اصفهان به ویژه نیروهای عملیاتی نظیر ماموران 
رسیدگی به حوادث، ماموران قرائت کنتور و کارکنان تصفیه 

خانه ها بر ضد ویروس کرونا واکسینه شدند.

   خبر   خبر

بازگشت بیش از 1۰۰ طرح راکد 
و نیمه تمام به چرخه تولید 

توسط بانک کشاورزی
بانک کشاورزی در نیمه نخست سال جاری، بیش از ۱۰۰ 
طرح راکد و نیمه تمامی که روند اجرایی آن ها دچار وقفه 
یا رکود شده اند را با هدف راه اندازی مجدد و رونق بخش 
به گزارش روابط عمومی و  تعیین تکلیف کرد.  کشاورزی 
همکاری های بین الملل بانک کشاورزی، در اجرای برنامه های 
تدوین شده در حوزه نظارت بر طرح ها و تا مرداد ماه سال 
جاری، تعداد ۱۰۲ طرح به مبلغ ۵۴۲۷ میلیارد ریال تعیین 
تکلیف و به چرخه تسهیلات بازگردانده شده که در مقایسه با 
مدت مشابه در سال ۱۳۹۹ حدود ۲ برابر رشد داشته است. بر 
اساس این گزارش، با همت و تلاش کارکنان بخش نظارت 
بر طرح ها، در مرداد ماه سال گذشته، تعداد ۵۳ طرح راکد و 
نیمه تمام به مبلغ ۲۲۶۸ میلیارد ریال تعیین تکلیف شد که این 
میزان در مرداد ماه سال جاری به ۱۰۲ طرح به مبلغ ۵۴۲۷ 
میلیارد ریال افزایش یافته است که نشان از افزایش حدود ۲ 
برابری طرح های تعیین تکلیف شده در مقایسه با مدت مشابه 

سال قبل دارد.

اخذ آرا قضایی به نفع بیت المال 
برای بازپس گیری اراضی ملی

داد:  خبر  اصفهان  استان  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
برای  برای  بیت المال  و  دولت  نفع  به  قضایی  رای   ۳۹۷
اصفهان  استان  ملی  اراضی  از  هکتار  بازپس گیری ۸۷۷.۹ 
اخذ شد. به گزارش پایگاه خبری وزارت راه و شهرسازی؛ 
علیرضا قاری قرآن مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان 
اظهار کرد: با پیگیری های حقوقی از سوی این اداره کل در 
راستای رفع تصرف اراضی ملی استان اصفهان و با حمایت 
جدی دستگاه قضایی در این خصوص، ۳۹۷ رای قضایی به 
نفع دولت و بیت المال اخذ شد. وی افزود: این آرا مربوط به 
پرونده های مهم و حساس اختلافی این اداره کل با متصرفان 
در  ملی  اراضی  از  هکتار   ۸۷۷.۹ از  بیش  زمین خوارانِ  و 
سطح استان اصفهان بوده است. مدیرکل راه و شهرسازی 
استان اصفهان اذعان داشت: ۴۰ فقره رای قطعی قضایی 
در راستای رفع تصرفات غیر مجاز اجرا شد که به تبع آن 
۲.۳ هکتار از اراضی ملی در سطح استان به دولت اعاده شد. 
وی ادامه داد: به موجب دست درازی به ۵۳ هکتار از اراضی 
دولتی، ۶۵ مورد طرح دعوی و پرونده حقوقی علیه اشخاص 
متخلف تشکیل شده است. قاری قرآن گفت: اداره کل راه و 
شهرسازی استان اصفهان با حمایت دستگاه قضایی هیچ 
مماشاتی با زمین خواران ندارد و تصرف اراضی ملی به هر 
بهانه ای که صورت گرفته باشد نتیجه ای غیر از تعقیب قضایی 
و محکومیت کیفری و قلع و قمع و زیان ناشی از آن برای 
متصرفان به همراه ندارد. وی در پایان با تاکید بر جدیت این 
اذعان داشت:  اراضی ملی  با متصرفان  برخورد  اداره کل در 
ادار ه کل راه و شهرسازی استان اصفهان نسبت به اشخاصی 
که اقدام به دست اندازی به اراضی ملی می کنند به هیچ وجه 

مسامحه نخواهد کرد.

احداث 12۰۰ هکتار گلخانه با 
حمایت بانک کشاورزی در 1۸ 

ماه اخیر
با حمایت و مشارکت بانک کشاورزی، از ابتدای سال ۱۳۹۹ 
تا ۲۰ شهریور ۱۴۰۰ در مجموع ۱۲۰۰ هکتار گلخانه در کشور 
احداث شده است. به گزارش روابط عمومی بانک کشاورزی، 
به منظور مدیریت منابع آب و خاک، افزایش راندمان آبیاری، 
توسعه کشاورزی در اقلیم های نامساعد و افزایش کمی و 
کیفی محصولات، با هدف تامین امنیت غذایی کشور، ۴۱ 
هزار و ۶۷۱ میلیارد ریال تسهیلات در ۱۸ ماه اخیر برای ایجاد 
و توسعه کشت های گلخانه ای توسط شعب بانک کشاورزی 
پرداخت شده است. بر اساس این گزارش، پرداخت تسهیلات 
گلخانه ای جزو اولویت های اعتباری بانک کشاورزی است و در 
شش ماهه ابتدای سال ۱۴۰۰ نیز با پرداخت ۱۰ هزار و ۳۶۰ 
میلیارد ریال تسهیلات و احداث ۲۶۰ هکتار گلخانه، موفق به 

جذب ۴۲ درصد اعتبار ابلاغی سال ۱۴۰۰ شده است.

واگذاری ۳1۰۷ مترمربع اراضی 
به اقشار ویژه فریدونشهر

رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان فریدونشهر از 
در حال ساخت بودن ۳۱۰۷ متر مربع اراضی واگذار شده 
پایگاه  گزارش  به  داد.  خبر  این شهرستان  ویژه  اقشار  به 
خبری وزارت راه و شهرسازی؛ علی گلشاهی رئیس اداره 
راه و شهرسازی شهرستان فریدونشهر در خصوص اراضی 
واگذار شده به اقشار ویژه این شهرستان اذعان داشت: در 
سیاست گذاری های  با  ویژه  اقشار  مسکن  تامین  راستای 
معاونت املاک و حقوقی اداره کل راه و شهرسازی استان 
اصفهان حدود ۱۶ قطعه از اراضی شهرستان فریدونشهر 
به این عزیزان واگذار شد. وی افزود: اراضی واگذار شده 
سه هزار و ۱۰۷ متر مربع برای ۳۴ خانوار بوده است که 
همچنین  شده.  گرفته  نظر  در  واحده   ۳ و   ۲ صورت  به 
هم اکنون در حال ساخت و ساز است. رئیس اداره راه و 
اقدام  با طرح  رابطه  در  فریدونشهر  شهرسازی شهرستان 
ثبت  به  توجه  با  کرد:  اظهار  شهرستان  این  مسکن  ملی 
نام های بعمل آمده و بررسی شرایط متقاضیان استفاده از 
این طرح، ۹۰ نفر مورد تایید قرار گرفتند که برای این افراد 
۳۰ پلاک مسکونی ۳ واحده در نظر گرفته شده است. وی 
با بیان اینکه ساخت و ساز طرح اقدام ملی تولید مسکن 
در این شهرستان بصورت گروهی و توسط خود اشخاص 
انجام می شود گفت: براساس اراضی تامین شده برای این 
طرح حدود یکهزار و ۴۰۰ متر مربع تجاری و دو هزار و 

۲۰۰ متر مربع مذهبی در نظر گرفته شده است.

بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی صنعت ساختمان با 
حضور رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی و مشارکت ذوب 
آهن اصفهان و شرکت های داخلی و خارجی، در محل نمایشگاه 

بین المللی تهران گشایش یافت.
و  راه  وزیر  قاسمی،  رستم  امروز،  اصفهان  گزارش  به 
شهرسازی از غرفه ذوب آهن اصفهان در این نمایشگاه بازدید 
نمود و با توضیحات کارشناسان و مسئولان غرفه در جریان 
آخرین تحولات و دستاوردهای تولیدی ذوب آهن اصفهان از 

جمله ریل راه آهن قرار گرفت.
وزیر راه و شهرسازی، ذوب آهن اصفهان و محصولات آن 
را یاری رسان دولت در تامین مسکن برای هموطنان برشمرد 
و ضمن آگاهی از انواع تولیدات و مشکلات و محدودیت های 
تولیدی ذوب آهن اصفهان بر رفع مشکلات تامین مواد اولیه 

این شرکت تاکید کرد.
محمود محمودزاده، معاون مسکن و ساختمان وزارت راه 

و شهرسازی نیز ضمن بازدید از غرفه ذوب آهن اصفهان با 
و  تولید  در  اصفهان  آهن  ذوب  کارکنان  زحمات  از  قدردانی 
تامین نیازهای اولیه مسکن در کشور به پروژه ساخت هر سال 
یک میلیون مسکن در کشور اشاره کرد و افزود: وزارت راه و 
شهرسازی آمادگی دارد که با پیش خرید تولیدات، در تامین مالی 

این شرکت همکاری نماید.
با  که  است  صدد  در  شهرسازی  و  راه  وزارت  گفت:  وی 
هماهنگی دیگر سازمان های مرتبط به کاهش قیمت تمام شده 
تولیدات ذوب آهن اصفهان کمک کند تا از این طریق هم این 

شرکت و هم مصرف کنندگان منتفع شوند.
گفتنی است؛ بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی ساختمان 
که تا ۲۵ شهریور ماه دایر خواهد بود با استقبال و حضور فعال 
شرکت های داخلی و خارجی به منظور ارائه آخرین دستاوردها 
و فن آوری های صنعت ساختمان جهان و تعاملات بازرگانی و 

تبادل نظر صاحب نظران در حال برگزاری می باشد.

حمل  شرکت های  با  اصفهان  آهن  ذوب  تعاملی  جلسه 
راه آهن جمهوری اسلامی  نمایندگان شرکت  ریلی کشور و 
ایران با هدف تعامل و برنامه ریزی مناسب و تعیین میزان حق 
این  مدیر عامل  در محل سالن جلسات  مالکانه سال ۱۴۰۰ 
شرکت برگزار شد.به گزارش اصفهان امروز، در این جلسه که 
نمایندگان ذوب آهن اصفهان، نمایندگان و مدیران ۸ شرکت 
بزرگ و معتبر ریلی کشور و چند تن از مسئولین شرکت راه 
آهن جمهوری اسلامی ایران حضور داشتند، ظرفیت ها و مسایل 
مرتبط با سیستم حمل ریلی ذوب آهن اصفهان و شرایط موجود 
شرکت های حمل ریلی ایران و تعاملات فی مابین مورد بحث 
و بررسی قرار گرفت. در این جلسه محمد جعفر صالحی معاون 
بیان اهمیت حمل ریلی در  خرید ذوب آهن اصفهان ضمن 

کشور و جایگاه و نیازهای حمل ریلی ذوب آهن اصفهان گفت: 
توسعه زیر ساخت های ریلی کشور مورد فراموشی قرار گرفته 
و لازم است که همراه با توسعه زیر ساخت های جاده ای، زیر 
ساخت های ریلی هم مورد توجه قرار گیرد. ذوب آهن اصفهان 
نیز به عنوان یکی از بهره برداران حمل ریلی ایران با حداکثر توان 

در خدمت توسعه سیستم حمل ریلی کشور است.
مانند  که  این  اصفهان ضمن  آهن  ذوب  کرد:  تاکید  وی 
بعضی دیگر از شرکت های تولیدی با مشکلات مربوط به گرانی 
تهیه مواد اولیه و انرژی مواجه است، به کمبودها و مشکلات 
شرکت های مرتبط با حمل ریلی نیز واقف بوده و متناسب با 
شرایط کشوری در جهت برطرف نمودن مشکلات فی مابین 

تلاش می کند.

مسـئولین شـبکه بهداشـت و درمـان اسـتان اصفهان 
و شهرسـتان لنجـان بـا حضـور در ذوب آهـن اصفهان از 
واکسیناسـیون پرسـنل و روند انجام کار بازدید و در ادامه 
بـا معـاون پشـتیبانی و خدمـات اجتماعـی و تنـی چند از 

مسـئولین این شـرکت دیـدار و گفتگـو کردند.
بـه گـزارش اصفهـان امـروز، مهـدی بهرامـی معاون 
پشـتیبانی و خدمـات اجتماعـی ذوب آهـن ضمـن تقدیر 
و تشـکر از زحمـات شـبانه روزی مدافعان جبهه سـلامت 
آنجایی کـه کارکنـان شـرکت  از  ایـن دیـدار گفـت:  در 
می باشـد،  سـازمانی  هـر  دارایـی  و  بزرگتریـن سـرمایه 
ایـن  سـلامت  حفـظ  بـرای  تـلاش  و  برنامه ریـزی 
سـرمایه ها در اولویـت برنامه هـای شـرکت قـرار داشـته 
کـه واکسیناسـیون سراسـری کارکنان در مقابـل بیماری 
کرونـا بـا همین هـدف آغاز گردیده اسـت. در ایـن برنامه 
بـا همـکاری خـوب شـبکه بهداشـت از سـبد واکسـن 
موجـود در کشـور طـی یک برنامـه زمانبندی به شـرکت 
واکسـن تخصیص می یابد که ان شـاء ا... پوشـش کامل 

را خواهیـم داشـت.
وی افـزود: شـرکت ذوب آهـن از ابتـدای شـیوع این 
بیمـاری عـلاوه بـر توجـه بـه سـلامت کارکنان خـود در 
مشـارکت در برنامه هـای پیشـگیری و مقابله بـا کرونا در 
شهرسـتان و اسـتان مشـارکت فعـال و گسـترده داشـته 
اسـت کـه علاوه بـر خدمت رسـانی تمام عیار بیمارسـتان 
شـهید مطهری، ایجـاد و پشـتیبانی مرکز واکسیناسـیون 

فـولاد شـهر نیـز از دیگـر اقدامـات موثر می باشـد.
معاون پشـتیبانی و خدمات اجتماعـی تصریح کرد: در 
کنـار واکسیناسـیون پرسـنل ذوب آهن، امکاناتـی فراهم 
شـد تا شـاغلین در شـرکت های تابعـه و پیمانـکاری هم 
بتواننـد از ایـن امـکان بهره مند شـوند. چرا کـه علاوه بر 
نگاه برابر در موضوع سـلامت، چرخـه تولید کارخانه یک 
فرایند پیوسـته اسـت و اگر بخشی با مشـکل مواجه شود 
کل خـط تولیـد آسـیب می بینـد، بنابراین واکسیناسـیون 
همگانـی و در کنـار آن رعایـت پروتکل های بهداشـتی از 

اهمیـت بسـیار زیادی برخوردار اسـت.

درمـان  و  بهداشـت  شـبکه  مدیـر  وحدتـی،  علـی 
شهرسـتان لنجـان نیـز بـا اشـاره بـه اینکـه همـکاری و 
تعامل بسـیار سـازنده ای بین مجموعه بهداشـت و درمان 
شهرسـتان، اسـتان و ذوب آهن اصفهان در حوزه سلامت 
وجـود دارد، گفـت: بـا توجـه بـه اهمیـت واکسیناسـیون 
قشـرهای مختلـف جامعـه بـر اسـاس رده بنـدی وزارت 
بهداشـت، مرکز تجمیع واکسیناسـیون پرسنل ذوب آهن 

اصفهـان، در محـل کار برنامه ریـزی شـد.
وی تصریـح کـرد: ذوب آهـن بـرای واکسیناسـیون 
پرسـنل در محـل کار فضای مناسـبی فراهم کـرده تا دو 
مقولـه تولید و سـلامت پرسـنل در کنار یکدیگـر رعایت 

. شود
مجید مکاری مدیر ایمنی، بهداشـت و محیط زیسـت 
شـرکت ذوب آهن نیز گفـت: بر اسـاس برنامه ریزی های 
صـورت گرفتـه و بـه منظور جلوگیـری از ازدحام پرسـنل 
طریـق  از  اطلاع رسـانی  واکسـن،  تزریـق  محـل  در 

ابزارهـای مختلـف ارتباطی شـرکت انجـام گرفت.
وی افـزود: تجهیـزات و امکانـات لازم برای نگهداری 
از محموله هـای واکسـن دریافتـی آماده شـده اسـت و با 
توجـه بـه حساسـیت موضـوع ایـن فراینـد همچنـان نیز 
در حـال ارتقـاء اسـت تـا از ایـن طریق تلاشـگران ذوب 
آهنـی بتواننـد در محیطی ایمن و با رعایـت پروتکل های 

بهداشـتی فعالیت داشـته باشند.
ایمن سـازی  مسـئول  کارشـناس  اختـر  اسـماعیل 
نیـز اضافـه  دانشـگاه علـوم پزشـکی اسـتان اصفهـان 
کـرد: واکسیناسـیون قشـرهای مختلف جامعه بر اسـاس 
امـا  اسـت  انجـام  حـال  در  بهداشـت  وزارت  رده بنـدی 
اسـتفاده از ماسـک و رعایـت فاصلـه اجتماعـی، مکمـل 
ایـن موضوع اسـت تـا بتوانیم بـه ایمنی بالاتری برسـیم.

وی افـزود: واکسیناسـیون در محیـط کار بـه ویـژه در 
صنایـع از اهمیـت بسـیار بالایـی برخـوردار اسـت زیـرا 
غیبت هـای کاری ناشـی از ابتـلا را کاهـش داده و رونـد 
تولیـد حفـظ می شـود، بنابرایـن نیاز اسـت پرسـنل برای 

تزریـق واکسـن های موجـود مراجعـه کننـد.

با همکاری خوب مردم استان اصفهان در مدیریت 
مصرف آب، تابســتان امســال بدون هرگونه تنش 
اجتماعی سپری شد که جای تقدیر و تشکر فراوان دارد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
با اشاره به شرایط سخت تأمین آب در تابستان امسال 
گفت: کمبود ۴۳۰۰ لیتری آب در هر ثانیه از روزهای 
گرم سال جاری موجب شــد تا برای نخستین بار در 
طول فعالیت این شرکت، با استفاده از تانکرهای سیار 

به شهروندان اصفهانی آبرسانی شود.
هاشم امینی گفت: هرچند از دهم خرداد ماه امسال 
تاکنون با اســتفاده از ۵۸۰۰ تانکر سیار نزدیک به ۶۲ 
میلیون لیتر آب بین مشترکین شهری و روستایی آبفای 
استان اصفهان توزیع شده اســت اما مردم ساکن در 

۵۷ شهر و ۳۸۰ روستای تحت پوشش طرح آبرسانی 
اصفهــان بزرگ، با صبر و متانت و مصرف بهینه آب، 
اجازه ندادند تا تنش آبی به تنش اجتماعی تبدیل شود. 
وی کــه در جمع مدیران ۳۸ منطقه خودگردان آبفای 
اســتان اصفهان سخن می گفت، افزود: خوشبختانه با 
اطلاع رسانی به موقع از طریق رسانه ها و آگاه ساختن 
مشترکین از شرایط سخت تنش آبی، مردم اقناع شده 
و با مدیریت مصرف آب به یاری این شرکت شتافتند.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان انجام گفت: تجربه 
تابستان امســال نشــان داد اگر به خوبی از ظرفیت 
فضای مجازی برای اطلاع رســانی به مردم و انجام 
هماهنگی های لازم میان بخش های مختلف استفاده 
شــود، این فضا می تواند به نقطه قوت یک ســازمان 

تبدیل شــود. امینی در بخش دیگری از سخنانش به 
موفقیت اخیر شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
در بیست و چهارمین جشنواره شهید رجائی اشاره کرد 
و گفت: انتخاب این شرکت برای دهمین بار به عنوان 
شــرکت برتر در ادوار مختلف جشنواره شهید رجائی، 

بیانگر ظرفیت بسیار خوب مدیریتی، نیروی انسانی و 
دانش تخصصی آبفای استان اصفهان است. اضافه می 
شــود در حال حاضر ۹۸ شهر و ۹۴۹ روستا در استان 
اصفهان از خدمات شــرکت آب و فاضلاب اســتان 

اصفهان استفاده می کنند.

 قدردانی مدیرعامل آبفای استان اصفهان 
از مردم

وزیر راه و شهرسازی عنوان کرد

 ذوب آهن اصفهان یاری رسان دولت 
در تامین مسکن 

شرکت های حمل ریلی خود را جزیی از زنجیره تولید 
ذوب آهن می دانند

ذوب آهن با واکسیناسیون کارکنان، دو مقوله 
سلامت و تولید را در کنار یکدیگر دارد
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بچگی  از  نویدکیا  محرم  با  می گوید  سپاهان  مربی 
بزرگ شده و کار کردن با او لذت بخش است. محمود کریمی 
اظهار داشت: ما تیمی را تحویل گرفته بودیم که آماده بود و 
نفرات خوبی داشت و به نظر من آقای قلعه نویی تیم خوبی 
بسته بود و بعدازآن محرم این تیم را تحویل گرفت. ما فقط 
خوب  بچه ها  و  کردیم  عوض  را  بازی  روش  مقدار  یک 
کارکردند. شرایط باشگاه هم با آمدن آقای ساکت ایده آل شد 
و نظم و انضباط خیلی خوبی گرفت. باید از هیئت مدیره مان 
هم تشکر کنم و آقای عظیمی، رئیس شرکت فولاد مبارکه 
بسیار کمک کرد. او ادامه داد: شرایط ما در لیگ بیستم خیلی 
خوب شروع و خیلی خوب تمام شد. یک رقابت جانانه با 
پرسپولیس داشتیم که در تاریخ لیگ برتر کم نظیر بود که 
یک تیمی با این امتیاز نتواند قهرمان شود. ما قبلا با ۶۷ 

امتیاز قهرمان شده بودیم اما این اتفاق در لیگ ۱۸ تیمی 
رخ داد اما این که پرسپولیس با ۶۷ امتیاز در لیگ ۱۶ تیمی 
قهرمان شد واقعا بی سابقه بود. این یک رقابت جالب بود و 
خداراشکر که این رقابت جوانمردانه تمام شد. باوجود همه 
حرف وحدیث ها رقابت ما و پرسپولیس جوانمردانه تمام شد. 
مربی سپاهان بابیان این که لیگ پیش رو بازهم با همین 
مدعیان و اضافه شدن یکی دو مدعی جدید دنبال خواهد شد، 
گفت: ما سعی کردیم که کمترین تغییرات را داشته باشیم و 
در فصل نقل و انتقالات سه چهار بازیکن ما رفتند اما بهترین 
کاری که می توانستیم انجام دهیم این بود که با کمترین 
تغییرات ادامه دهیم. از عملکرد تیم در فصل نقل و انتقالات 
راضی هستیم و باید از باشگاه هم تشکر کرد که بازیکنان 
مدنظر را جذب کرد، کاملا رضایت داریم و بازیکنان خوبی 

جایگزین کردیم. او درباره کار کردن با محرم نویدکیا بیان 
کرد: ما از بچگی با هم بزرگ شدیم و مثل برادر می مانیم. کار 
کردن با او برای من سخت نیست چون اخلاق و اعتقاداتش 
در فوتبال را می شناسم. کار کردن به هرحال سخت است 
چون بار سنگینی روی دوش ما است اما بازهم لذت بخش 
است و امیدوارم بتوانیم به او کمک کنیم. کریمی اضافه کرد: 
عاقلانه نیست که پیش بینی کنیم چه رتبه ای در لیگ کسب 
می کنیم. شاید هواداران بتوانند پیش بینی داشته باشند اما 
از دید ما فوتبالی ها حرفی راجع به این مسئله نمی توان زد. 
امسال تیم های خوبی بسته شده اند و مثلا گل گهر سیرجان 
هم تیم بسیار باکیفیتی را دارد. استقلال، پرسپولیس و سپاهان 
هم همیشه مدعی بوده اند و خیلی از تیم ها هم سعی کردند 

اشتباهات و مشکلاتشان سال گذشته شان را ترمیم کنند.

تیم فوتبال پرسپولیس با برتری مقابل استقلال تاجیکستان 
یک پوکردر مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان خلق کرد. 
تیم فوتبال پرسپولیس با برتری یک بر صفر مقابل استقلال 
با  قهرمانان  لیگ  نهایی  یک هشتم  مرحله  در  تاجیکستان 
احتساب عملکردش در شکل و شمایل قبلی این مسابقات که 
به نام جام باشگاه های آسیا برگزار می شد، برای هشتمین بار 
موفق به صعود به مرحله یک چهارم شد. پرسپولیس در جام 
باشگاه های آسیا در فصل های ۱۹۹۶-۹۷، ۱۹۹۷-۹۸، ۲۰۰۰-
۱۹۹۹ و ۲۰۰۱-۲۰۰۰ توانست به جمع هشت تیم برتر آسیا 
برسد. البته در آن سال ها مرحله یک چهارم نهایی به شکل 
گروهی برگزار می شد و سرخ پوشان در هر چهار دوره حضور 

خود در جمع هشت تیم برتر آسیا، موفق به راه یابی به مرحله 
نیمه نهایی شدند. هرچند به جز فصل ۹۸-۱۹۹۷ که با باخت 
در دیدار قبل از فینال و رده بندی نتوانستند به رتبه ای بهتر از 
چهارمی برسند، در سه دوره دیگر باوجود باخت در نیمه نهایی، 
با بردن دیدار رده بندی رتبه سوم را کسب کردند. برد برابر 
استقلال تاجیکستان سبب شد سرخ پوشان در دهمین دوره 
حضور خود در فرمت جدید لیگ قهرمانان، برای چهارمین بار 
موفق به صعود به مرحله یک چهارم نهایی شوند و از رکورد 
سپاهان که سه بار به این مرحله راه یافته است، عبور کنند. 
 ۲۰۱۲ و   ۲۰۱۱  ،۲۰۰۷ سال های  در  اصفهانی  زردپوشان 
توانستند به جمع هشت تیم برتر آسیا راه یابند و پرسپولیس که 

در سال های ۲۰۱۷، ۲۰۱۸ و ۲۰۲۰ به این مرحله رسیده است، 
اکنون برای چهارمین بار بازی در یک چهارم نهایی فرمت فعلی 
لیگ قهرمانان را تجربه می کند. سرخ پوشان که در چهارفصل 
اخیر سه بار به نیمه نهایی رسیده اند در صورت برتری در مرحله 
بعدی می توانند این رکورد را به چهار حضور در نیمه نهایی در 
پنج سال برسانند. همچنین سرخ پوشان در این ۱۰ دوره در 
دور  از  مرحله گروهی  در  و ۲۰۱۹  سال های ۲۰۰۳، ۲۰۱۱ 
مسابقات کنار رفتند. سال ۲۰۱۷ با شکست مقابل الهلال در 
نیمه نهایی از صعود به فینال بازماندند و در سال های ۲۰۱۸ و 
۲۰۲۰ هم در فینال برابر کاشیما آنتلرز ژاپن و اولسان هیوندای 

کره جنوبی شکست خوردند.

محمود کریمی از کارکردن با محرم لذت می برد

پرسپولیس از رکورد سپاهان عبور کرد

    خبر کوتاه   منهای فوتبال

مصاف دوستانه نساجی و 
سپاهان در تهران 

نساجی و سپاهان در یک مصاف دوستانه در تهران 
باهم رویارو خواهند شد که قرار است این دیدار جمعه هفته 
جاری برگزار شود. محرم نوید کیا سرمربی سپاهان به 
دلیل حضور در کلاس مربیگری در تهران تیمش را هم 
به تهران آورده است تا هم زمان هم در کلاس مربیگری 
شرکت کند و هم از نزدیک تمرینات آماده سازی تیمش را 
زیر نظر بگیرد.از سویی نساجی هم بعد از پشت سر گذاشتن 
اردوی آماده سازی در اردبیل این روزها تمرینات آماده سازی 
خود را در تهران دنبال می کند و بعد از انجام دو بازی 
دوستانه با تیم های سپاهان و ذوب آهن راهی کیش خواهد 
شد. نساجی در کیش هم دیدار دوستانه با فجر سپاسی را 
برنامه ریزی کرده است. دو باشگاه نساجی و سپاهان در 
فصل نقل و انتقالات نیما میرزازاد و مرتضی منصوری را به 

هم معاوضه کردند.

کی روش  دور از دسترس 
پرسپولیسی ها

گزینه اصلی خط حمله یحیی گل محمدی دیگر از 
دست پرسپولیس پریده و این تیم نمی تواند مهاجم برزیلی 
فصل گذشته سپاهان را بخرد.سرمربی پرسپولیس هنوز 
هم معتقد است تیمش نیاز به خرید یک مهاجم سرزن 
و قدبلند دارد. شاید اگر شهریار مغانلو از پرسپولیس جدا 
کی روش  جذب  فکر  به  محمدی  گل  یحیی  نمی شد، 
استنلی نمی افتاد اما او نیاز به یک مهاجم سر زن باتجربه 
دارد و بدش نمی آمد کی روش را پرسپولیسی کند.بااین حال 
باشگاه پرسپولیس به خاطر ماجرای پرونده کالدرون برای 
خرید بازیکن خارجی مشکلات زیادی داشت و کی روش 
استنلی هم پول کمی نمی خواست. از طرفی عده ای معتقد 
بودند اگر این بازیکن واقعا خوب و آماده بود سپاهان او را از 
دست نمی داد. کی روش فصل گذشته فقط یک گل برای 
سپاهان زد و آماری تقریبا مشابه دیاباته در استقلال داشت 
اما یحیی گل محمدی او را می خواست.به نظر می رسد حالا 
پرسپولیس باید قید خرید کی روش استنلی را بزند چراکه 
قادر به استفاده از این مهاجم برزیلی در لیگ قهرمانان 
برای  بازیکنان جدید  اسامی  ارسال  نیست. مهلت  آسیا 
کنفدراسیون فوتبال آسیا جهت شرکت در لیگ قهرمانان 
به پایان رسیده و پرسپولیس یا هر تیم دیگری قادر نیستند 
اسامی جدید اعلام کنند. از طرفی دیگر مهم ترین مشکل 
پرسپولیس در حال حاضر برای خرید بازیکن جدید بسته 
از  است.پس  باشگاه  این  انتقالاتی  و  نقل  پنجره  شدن 
به پایان رسیدن مهلت ۳۰ روزه کمیته انضباطی فیفا به 
پرسپولیس و پرداخت نشدن مطالبات گابریل کالدرون و 
دستیارش، فیفا رسما با ارسال نامه ای به پرسپولیس اعلام 
باشگاه بسته شده است.  این  نقل وانتقالاتی  پنجره   کرد، 
باشگاه پرسپولیس در پرونده کالدرون و دستیارش خواکین 
جمعا به پرداخت ۶۷۵ هزار دلار به علاوه پنج درصد سود 
بعید است  سالانه محکوم شده است. در شرایط کنونی 
باشگاه پرسپولیس چنین پولی برای پرداخت داشته باشد و 

این پنجره تا اطلاع ثانوی بسته خواهد ماند.

 رکورد جدید الهلال 
در فوتبال آسیا

الهلال پس از پیروزی برابر استقلال، به همراه الاتحاد 
رکورددار صعود به مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا شد.روزنامه الریاضیه عربستان در این خصوص نوشته 
است: از زمان راه اندازی سیستم جدید رقابت های لیگ 
قهرمانان آسیا از سال ۲۰۰۳، الهلال برای هشتمین بار 
موفق شد به مرحله یک چهارم نهایی این مسابقات صعود 
کرده و به همراه الاتحاد دیگر تیم عربستانی در این زمینه 

رکورددار شود.

پنجره نقل و انتقالاتی تراکتور 
این هفته باز می شود

باشگاه تراکتور خبر از باز شدن پنجره نقل و انتقالاتی خود 
طی هفته جاری داد.تیم تراکتور در حالی برای رویارویی با 
النصر عربستان راهی قطر شد که پنجره نقل و انتقالاتی اش 
بسته بود و نتوانست بازیکنان جدید خود را به همراه بیاورد. 
این تیم امروز با ۱۶ بازیکن مقابل نماینده عربستان قرار 
گرفت و هوادارانش به شدت نگران روند کند نقل و انتقالاتی 
باشگاه هستند که فقط در حال از دست دادن بازیکن است.

با  اعلام کرد که  تراکتور طی هفته های گذشته  باشگاه 
پرداخت بدهی آنتونی استوکس پنجره نقل و انتقالاتی اش 
بازخواهد شد. این وعده تا به امروز اما محقق نشده است. 
نظمی هفته گذشته در مورد این مشکل گفته بود: استوکس 
آدم سالمی نبود. مشکل ما این است که ۴۷۵ هزار دلار او 
آماده است ولی بر اساس سابقه این بازیکن به وکیلش و 
خودش اعلام کردیم که بیایید در استانبول پول را تحویل 
بگیرید و رضایت نامه را امضا کنید. پیش بینی ما این بود که 
۱۰ روز پیش این اتفاق بیافتد.بعدازاین اتفاقات محمدرضا 
زنوزی روز شنبه طی مصاحبه ای از باز شدن پنجره نقل 
و انتقالاتی تراکتوری طی ۱۰ روز آینده خبر داد؛ اتفاقی که 
می تواند بار دیگر رابطه او و تی تی ها را سامان ببخشد. 
حساب رسمی باشگاه تراکتور سه روز پس ازاین اظهاراتِ 
زنوزی با انتشار توئیتی اعلام کرد که طی هفته جاری بدهی 
استوکس را به حساب او واریز خواهند کرد تا پنجره نقل و 
انتقالاتی باشگاه باز شود.به این ترتیب تراکتوری ها پس از 
بازگشت از دوحه می توانند وارد بازار نقل و انتقالات شوند و 
ضمن ثبت قرارداد بازیکنانی که مدیرعامل اعلام کرده بود با 
آن ها مذاکره شده و فقط ثبت قراردادشان باقی مانده با فراغ 
بال سراغ گزینه های جدید هم بروند تا جای خالی بازیکنان 

جداشده شان را تا پیش از شروع لیگ برتر پر کنند.

خیز ووشوکاران سپاهان برای 
قهرمانی چهارم

ووشوکاران فولاد مبارکه سپاهان در اردوی آماده سازی 
برای حضور قوی در مسابقات لیگ کشور در حال تمرین 
هستند. تیم ووشو سپاهان در دو بخش تالو و ساندا در 
مسابقات لیگ شرکت می کنند و تالو کاران سپاهانی شامل 
هفت نفر بازیکن بومی اصفهان این روز ها در شرایط قابل 
قبولی از آمادگی به سر می برند. مریم معماری سرمربی 
تالو گفت:  به بومی بودن اعضای تیم  اشاره  با  تالو  تیم 
سیاست های باشگاه فرهنگی ورزشی سپاهان در پرورش 
و استفاده از استعداد های داخل استان متمرکزشده است 
و خوشبختانه تیم تالو کاملا بومی وارد مسابقات می شود 
باشگاه  این  باهمت  آینده  هم سال  ساندا  تیم  ترکیب  و 
که سه سال  سپاهانی ها  خواهد شد.  بسته  بومی  کاملا 
پیاپی قهرمان لیگ هستند امسال هم باانگیزه کامل برای 
پوکر قهرمانی در مسابقات لیگ کشور که از ۲۸ تا ۳۱ 

شهریورماه در تهران برگزار می شود، حضور پیدا می کنند.

۴6 باشگاه اصفهان در لیست 
پلمب قرار دارند

رئیس هیئت پزشکی ورزشی استان اصفهان با اشاره به 
طرح سراسری اهدا خون گفت: این طرح در آستانه اربعین 
حسینی و هفته دفاع مقدس به پیشنهاد فدراسیون پزشکی 
ورزشی و حمایت وزارت ورزش و جوانان در راستای کمک 
به تامین ذخایر بانک خون کشور به صورت سراسری ۳۱ 
شهریورماه انجام می شود. احمد باقری مقدم اظهار کرد: 
همچون گذشته از طریق بازرسی هایی که توسط کمیته 
بازرسی انجام می شود، بر روند فعالیت باشگاه ها نظارت 
داریم و اگر موردی باشد به صورت تذکر شفاهی، کتبی و 
درنهایت پلمب برخورد خواهیم کرد، هرچند در این مسیر 
با مقاومت هایی از سوی باشگاه ها روبرو هستیم، البته در 
مواردی حق با آن ها است چراکه باشگاه ها ازنظر اقتصادی 
و  مشکل  دچار  کرونا  ویروس  شیوع  با  باشگاه داری  و 
متضرر شدند و در برابر تعطیلی باشگاه ها مقاومت کرده 
و معترض هستند. وی بابیان اینکه از ابتدای سال جاری 
بازرسان  توسط  اولیه  بازرسی  مورد  هزار  یک  تاکنون 
توجه  با  افزود:  است،  انجام شده  ورزشی  پزشکی  هیئت 
بازرسی  مورد  کتبی، ۷۰  و  شفاهی  تذکرات  نواقص،  به 
ثانویه داشتیم و در همین مدت نیز درخواست پلمب ۴۶ 
باشگاه به مسئولان اجرایی ارسال شده است. رئیس هیئت 
پزشکی ورزشی استان اصفهان بابیان اینکه شرایط فعالیت 
و رشته های مختلف ورزشی همچون گذشته  باشگاه ها 
است، گفت: در شهرهایی که در وضعیت قرمز قرار دارند، 
طبق مصوبه ستاد کرونا تمام رشته ها به غیر آن هایی که 
در گروه یک قرار دارند تعطیل هستند و بیشتر رشته هایی 
که در فضای باز هستند مانند دوچرخه سواری، تنیس، شنا 
در استخرهای روباز، چوگان، اتومبیلرانی و موتورسواری 
و گلف می توانند به فعالیت خود ادامه دهند. باقری مقدم 
تصریح کرد: درخواست هایی داشتیم تا با تکیه بر نکات و 
موارد علمی نقش ورزش در کرونا و بررسی آن ها در ستاد 
ملی مبارزه با کرونا بتوانیم بخشی از رشته های ورزشی که 
امکان شیوع و ابتلای کرونا در آن ها کمتر است را فعال 
کنیم و در حال طی کردن مراحل قانونی آن هستیم. وی 
گفت: درباره فعالیت استخرهای روباز مشکلی نیست اما 
استخرهای سربسته اجازه فعالیت ندارند. در دو سال اخیر 
با شیوع ویروس کرونا، برای استخرداران مشکلات زیادی 
ایجادشده و بسیاری از آن ها به شدت متضرر شده اند. رئیس 
هیئت پزشکی ورزشی استان تصریح کرد: از ابتدای سال 
تاکنون وضعیت نسبت به سال گذشته در همین زمان بهتر 
شده و پیش بینی می کنیم تا پایان سال جاری این آمار 
به دوسوم سقف سال ۹۸ برسد، هرچند نسبت به سال 
گذشته آمار بهتری است اما در مقایسه با سال ۹۸ مشخص 
است که افت زیادی داشتیم و امیدواریم سال آینده با توجه 
به انجام واکسیناسیون و کنترل بهتر کرونا سال ۱۴۰۱ 
سال عادی برای ورزش کشور باشد. احمدی مقدم درباره 
بحث نظارت بر فعالیت مسابقاتی که در قالب لیگ برگزار 
می شوند، خاطرنشان کرد: در رشته فوتبال تمام موارد و 
نظارت ها بر عهده سازمان لیگ فدراسیون فوتبال است اما 
در رشته های دیگر با همکاری و تعامل فدراسیون مربوطه 
و فدراسیون پزشکی ورزشی مسابقات با نظارت افسران 
سلامت انجام می شود و در شهرستان ها نیز این مسئولیت 
بر عهده هیئت های پزشکی ورزشی است. وی ادامه داد: 
امسال نیز همچنان شرایط رعایت پروتکل های بهداشتی 
ازجمله انجام تست قبل از مسابقات و رعایت پروتکل های 
بهداشتی در طول برگزاری نظارت و کنترل خواهد شد، 
هرچند با توجه به بحث واکسیناسون ممکن است برخی 
استان  ورزشی  پزشکی  رئیس هیئت  کند.  تغییر  شرایط 
واکسیناسیون  انجام  برای  سنی  شرایط  گفت:  اصفهان 
پایین تر آمده و شامل جوانان هم شده است. پیش ازاین 
واکسیناسیون  بحث  دادن  قرار  اولویت  در  درخواست 
این  پیگیر  بازهم  و  داشتیم  را  سازمان یافته  ورزشکاران 
مسئله خواهیم بود تا با همکاری دانشگاه علوم پزشکی 
انجام  زودتر  ورزشکاران  واکسیناسیون  مجزا  به صورت 
شود تا بدون استرس و دغدغه فعالیت های ورزشی خود 
را انجام دهند. باقری مقدم بابیان اینکه در شرایط شیوع 
ویروس کرونا یکی از مراکزی که به شدت نیاز به حمایت 
دارد، مراکز انتقال خون هستند، درباره طرح سراسری اهدا 
خون از سوی فدراسیون پزشکی ورزشی، گفت: این طرح 
اربعین حسینی و هفته دفاع مقدس از سوی  در آستانه 
فدراسیون پزشکی ورزشی و با حمایت وزارت ورزش و 
جوانان از طریق یک فراخوان ملی برای جامعه ورزشی 
تمام  امیدوارم  گفت:  وی  می شود.  اجرا  شهریورماه   ۳۱
جامعه ورزشی از مدیران و مربیان گرفته تا ورزشکاران و 
همه کسانی که در خانواده ورزش کشور عضویت دارند در 
این طرح شرکت فعال داشته و دیگران نیز به انجام این 

مسئله تشویق و ترغیب کنند.

 گلر جوان و شمالی سپاهان علیرغم رقیب صاحب نامی که این 
باشگاه جذب کرده، مدعی است در فصل بیست و یکم تلاش 
خواهد کرد شماره یک این تیم لقب گیرد. به گزارش ورزش 
سه، بعد از جدایی پیام نیازمند، سپاهان اکنون برای تقویت خط 
دروازه خود نیما میرزازاد را از نساجی مازندران به خدمت گرفته 
است. آن ها البته در ادامه به سراغ کریستوفر کنت گلر اتریشی 
رفتند تا خیال خود را کاملا بابت فصل آینده راحت کنند. نیما 
میرزازاد اکنون درباره حضور در جمع طلایی پوشان می گوید: چند 
پیشنهاد لیگ برتری دیگر هم داشتم ولی بعد از صحبت هایی که 
با آقای نویدکیا داشتم و نظرات مثبت ایشان را که شنیدم مصمم 
شدم با این چالش جدی روبرو شوم و به تیم بزرگ سپاهان بیایم 
و مطمئنم انتخاب خوبی انجام دادم و منتظر یک فصل خوب 
هستم که قرار است پیش روی من و تیم قرار بگیرد و امیدوارم 

مهره مفیدی هم برای تیم باشم.
Á شرایطم در سپاهان متفاوت است

 وی در مورد اینکه نگران جایگاهش در ترکیب اصلی هست 
یا نه گفت: در نساجی جایگاه خوبی در تیم داشتم و شاید خیالم 
از فیکس بودن راحت بود و این شرایط قطعا در سپاهان برای 
من متفاوت است و به این راحتی نمی توانم بابت فیکس بودن 
مطمئن باشم ولی همان طور که گفتم با آمدن به سپاهان یک 
چالش جدید در زندگی ورزشی خودم پذیرفتم و دوست دارم 
برای جایگاهی که به دنبالش هستم بجنگم و تلاش کنم و 
از خودم مطمئن هستم که آن قدر تلاش می کنم و خوب کار 

می کنم که گلر اصلی سپاهان در فصل جدید باشم.
Á خوشحالم که رقیب قدرتمندی دارم

 گلر سپاهان در مورد جذب کریستوفر کنت از سوی باشگاه 

هم این طور واکنش نشان داد: ایشان هم چند روزی است به 
تمرینات اضافه شده و گلر خوبی است و مطمئنم یک رقابت 
جذاب و جانانه کنار هم خواهیم داشت و این موضوع هم به 
رشد و بهتر شدن من کمک می کند که یک رقیب قدر داشته 

باشم ولی همان طور که گفتم به دنبال جایگاه اصلی هستم.
Á سپاهان همیشه گلرهای خوبی داشت

میرزازاد در مورد اینکه با جدایی نیازمند از سپاهان کار جانشین 
است.  درست  این  گفت:  هم  است  سخت  تیم  این  در  او 
سپاهان نه فقط در سه سال اخیر بلکه همیشه گلرهای خوب و 
درجه یکی داشته است و از آرمناک پطروسیان گرفته تا خود آقا 
رحمان و مهدی رحمتی و پیام نیازمند و چند گلر خارجی هم 
که در این سال ها داشته همه گلرهای خوبی بودند و کار من 

هم به همین خاطر قطعا سخت است.

Á تلاش می کنم آمار بهتری ثبت کنم
آمارهای فردی مثل کلین شیت  به  آیا  اینکه  وی در مورد 
توجهی دارد یا نه گفت: قطعا هر بازیکنی در کنار اینکه به 
فکر موفقیت تیمش است به فکر آمارهای فردی هم هست 
و این انگیزه برای هر بازیکن می تواند به بهتر شدنش کمک 
قاعده  این  از  تیم است و من هم  به سود  کند و درنهایت 
مستثنی نیستم. من فصل قبل در ۲۰ بازی هفت کلین شیت 
داشتم و امسال تلاش می کنم آمار بهتری به ثبت برسانم و 

به تیم کمک کنم.
Á در سپاهان هدفی جز قهرمانی نداریم

گلر سپاهان در مورد اینکه با توجه به نتایج سال های اخیر 
هواداران فقط انتظار قهرمانی دارند، این طور واکنش نشان داد: 
قطعا تیم بزرگی مثل سپاهان نباید هدفی جز قهرمانی داشته 
باشد. ما همه تلاش و انگیزه و هدفمان این موضوع است که 
بتوانیم خواسته هواداران را برآورده کنیم و در این راه از هیچ 
کوششی دریغ نخواهیم کرد و امیدواریم حمایت هواداران و 
دعای خیرشان هم کمک ما در این راه باشد تا به امید خدا آخر 

فصل در کنار هم موفقیت را جشن بگیریم.
Á بهترین نفرات جذب سپاهان شده اند

و  نقل  قهرمان  به عنوان  از سپاهان  اینکه  مورد  در  میرزازاد 
انتقالات یاد می شود، گفت: باشگاه با توجه به نیازهای کادرفنی 
بهترین  بوده که  این  بر  برنامه ریزی  و  بازیکن جذب کرده 
نفرات جانشین جداشده ها شوند و نقاط ضعف تیم ترمیم شود 
و به فکر سرو صدا ایجاد کردن در نقل و انتقالات نبودند و 
خوشحالم من هم یکی از افرادی هستم که به سپاهان پیوستم 

و امیدوارم فصل خوبی کنار تیم داشته باشیم.
Á چالش فصل آینده ما نبرد در سه جبهه است

وی در مورد حضور سپاهان در لیگ قهرمانان آسیا در فصل 
جدید گفت: یکی از چالش های ما در فصل جدید این است که 
باید در سه جبهه لیگ و حذفی و آسیا بجنگیم و قطعا تمرکز 

و تلاش ما موفقیت در هر سه جبهه است.

وقتی نیما میرزازاد  برای رقیبانش خط و نشان می کشد

برای پیراهن شماره یک سپاهان 
می جنگم

و  تربیت بدنی  پژوهشگاه  مسئولان  از  جمعی  حضور  با 
علوم ورزشی و همین طور باشگاه سپاهان دستگاه توپ انداز 
فوتبال تحویل این باشگاه شد. عصر سه شنبه گذشته طی 
مراسمی که در آن مسئولان برخی از سازمان های ورزشی، 

دستگاه  داشتند،  حضور   ... و  فناوری  تحقیقاتی،  علمی، 
توپ انداز تحویل باشگاه سپاهان شد. در بخشی از این مراسم 
که در پژوهشگاه صنعت نفت برگزار شد، محمدرضا ساکت 
مدیرعامل سپاهان با تقدیر از نقشی که این مجموعه برای 

آماده سازی تمرینات تیم ملی و میزبانی از آن داشت، به زمان 
ورود نخستین دستگاه توپ انداز اشاره کرد و گفت: »شروع و 
ورود این دستگاه توپ انداز به زمان آماده سازی تیم ملی در 
اردوی اتریش در بازی مقابل الجزایر، اردوی آماده سازی قبل 
از جام جهانی در ترکیه، جام جهانی 
موسکو  کمپ  در  روسیه  کشور  در 
جام  از  پیش  آماده سازی  کمپ  و 
ملت های ۲۰۱۹ امارات بر می گردد. بنا 
به درخواست و تاکید آقای کی روش، 
فدراسیون تلاش کرد این تجهیزات را 
از خارج از کشور تهیه کند و به عنوان 
ایران  وارد  بار  اولین  برای  ابزار  یک 
تکنولوژی  انداز  توپ  دستگاه  شد.« 
با  حالا  که  می رود  شمار  به  مدرنی 
داخلی در حال ساخت  تولیدکنندگان 
است و نسخه ای از آن در اختیار یکی 
فوتبال  باشگاه های  حرفه ای ترین  از 
به  رو  پیش  در فصل  باشگاهی که  است؛  قرارگرفته  ایران 
دنبال کسب قهرمانی است و استفاده از این دستگاه می تواند 
شرایط بهتری برای رحمان احمدی سرمربی گلر های تیم و 

آموزش آن ها ایجاد کند.

مربی دروازه بانان تیم فوتبال سپاهان درباره شرایط این 
کرد.  بیان  را  توضیحاتی  نیازمند  پیام  جدایی  از  پس  تیم 
رحمان احمدی در حاشیه مراسم رونمایی از دستگاه پرتاب 
توپ اظهار داشت: دستگاه پرتاب توپ مفید است و با زاویه ها 

و سرعت های مختلف شوتزنی می کند. 
اما  می کند  زیادی  کمک  دستگاه  این 
اگر زمان تنظیمات آن کمتر شود، خیلی 
بهتر است. سال ۲۰۱۳ در امارات و در 
ملی  تیم  با  جهانی ۲۰۱۴  جام  جریان 
کردیم  استفاده  توپ  پرتاب  دستگاه  از 
پرتاب  دستگاه  بود.  خوب  خیلی  که 
روی  و  کمک کننده  هم  داخلی  توپ 
دروازه بانان  مربی  است.  کارشده  آن 
تیم فوتبال سپاهان درباره شرایط این 
تیم در فصل آینده و این که زردپوشان 
می توانند این فصل هم مدعی قهرمانی 
درباره  نمی توان  حالا  از  گفت:  باشند، 

مدعیان قهرمانی صحبت کرد. ما از دوهفته پیش تمریناتمان 
طی  هستند.  بدنسازی  مشغول  بازیکنان  و  کردیم  آغاز  را 
روز های آینده کار های تاکتیکی را انجام می دهیم و پس ازآن 
بازی دوستانه با دیگر تیم ها برگزار می کنیم. او درباره جدایی 

نیازمند از سپاهان گفت: پیام سه سال در سپاهان بود و برای 
مشکلی  دروازه  درون  نیازمند  حضور  با  کشید.  زحمت  تیم 
جذب  جدید  دروازه بان  دو  رو  پیش  فصل  برای  نداشتیم. 
آمادگی  مرز  به  را  بازیکنان  تا  کار هستیم  مشغول  کردیم. 

احمدی در  بگیریم.  نتایج خوبی  لیگ  ابتدای  از  و  برسانیم 
داریم که هر  دروازه بان  در حال حاضر سه  ما  ادامه گفت: 
سه فوق العاده هستند. سرمربی تیم تصمیم می گیرد که کدام 

دروازه بان بازی کند.

سپاهان نخستین خریدار جدی دستگاه 
توپ انداز

 حضور سه دروازه بان آماده و سرحال 
در سپاهان
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دانش آموزان استان اصفهان در چهاردهمین لیگ علمی پایا 
رتبه نخست کشوری را به ارمغان آوردند.

به گزارش صداوسیما، رئیس سازمان بسیج دانش آموزی 
پایا  لیگ علمی  ثبت نام  فراخوان  اینکه  بابیان  اصفهان 
آغاز  ماه  آبان  در  دانش آموزی  بسیج  هفته  با  هم زمان 
می شود، گفت: ۵۶۴ دانش آموز از استان اصفهان در قالب 
گروه های پنج نفره در چهاردهمین لیگ علمی پایا شرکت 
و ۳۴ تیم به مرحله نهایی راه پیدا کردند که در نوع خود 
بی نظیر بود. سرهنگ حسین رجب پور افزود: در مرحله 
نهایی چهار تیم از استان اصفهان نشان طلا، چهار تیم 
نشان نقره و سه تیم مدال برنز به دست آوردند و ۲۰ تیم نیز 
موفق به دریافت دیپلم افتخار در رشته های مختلف شدند. 
او گستره ثبت نام ها را محدود به مدارس تیزهوشان نداست 
و تأکید کرد: همه مدارس استان در این لیگ علمی شرکت 
کردند و حتی دانش آموزان مدارس برخی مناطق محروم 
استان تا مرحله کشوری نیز راه یافتند که بیانگر رشد علمی 
دانش آموزان استان اصفهان است. لیگ علمی پایا به عنوان 
بزرگترین لیگ گروهی جهان اسلام برای دانش آموزان 
پایه ششم ابتدایی تا یازدهم است که به صورت تیمی در 
رشته های پایه تحصیلی خود از قبیل رشته علوم تجربی، 

فیزیک، ریاضی، علوم پایه و … برگزار می شود.

باگذشت نیم قرن از شروع فعالیت مجتمع مدارس دانشگاه 
اصفهان، در مراسمی از کتاب تاریخ شفاهی فرهیختگان 
این مجتمع رونمایی شد.به گزارش ایسنا، امیر پویانفر، مدیر 
مجتمع مدارس دانشگاه اصفهان گفت: از ابتدای تیرماه 
سال جاری، دکتر شهرزاد عنایتی پروژۀ تهیه کتاب تاریخ 
شفاهی فرهیختگان مجتمع مدارس دانشگاه اصفهان را 
آغاز کرد و جا دارد ابتدای کلام، از همه کسانی که در این 
راه همکاری کردند تا گوشه ای از تاریخ مجتمع مدارس 
به عنوان مرکزی در قلب دانشگاه ثبت شود تشکر کنم. او، 
با اشاره به تاریخچه مجتمع مدارس دانشگاهی ادامه داد: 
این مجتمع در دهه پنجاه پایه گذاری شد و کار خود را با 
یکی دو واحد آموزشی بین المللی آغاز کرد. اگر دیدگاه مثبت 
مسئولان دانشگاه بعد از انقلاب نبود نیز، امروز شاهد وجود 
این مجتمع نبودیم. مدیر مجتمع مدارس دانشگاه اصفهان 
تصریح کرد: کسانی که به شدت مخالف حضور مدارس در 
دانشگاه هستند، معتقدند که دانشگاه باید دانشجو تربیت 
کند و این در جای خود بحث درستی است، اما اعتقاد ما 
نیز بر این است که تعلیم و تربیت زنجیره ای به هم پیوسته 
را  او  پایان تحصیلات  تا  نوزاد  تولد  ابتدای  از  است که 
شامل می شود. هوشنگ طالبی، رئیس دانشگاه اصفهان، 
نیز که خود یکی از نخستین دانش آموختگان دبیرستان 
دانشگاه اصفهان بوده، در این مراسم پشت تریبون رفت 
و ابراز امیدواری کرد که با بهبود شرایط، جشن نیم قرن 
فعالیت مجتمع مدارس دانشگاه با حضور دانش آموختگان 
و خدمتگزاران آن برگزار شود. او با اشاره به نام چند تن 
از شخصیت های بزرگی که فارغ التحصیل این مدارس 
مجتمع  دانش آموختگان  انجمن  داد  پیشنهاد  بوده اند، 
مدارس دانشگاه اصفهان تشکیل و از سرمایه بزرگ این 
دانش آموختگان استفاده شود. رئیس دانشگاه اصفهان یادآور 
شد: بعد از انقلاب دستورالعملی کلی برای لغو فعالیت تمام 
مدارس غیردولتی و واگذاری آن به آموزش وپرورش صادر 
شد اما افرادی مانند مرحوم فیض و آقایان انشایی، قرائتی 
و... به عنوان هیئت مؤسس مدرسه، پیگیر ادامه فعالیت 
مدارس دانشگاه شدند و تلاششان به ثمر نشست. طالبی، 
با تحسین توسعه مجتمع مدارس دانشگاهی، تأکید کرد 
که باید بین مجموعه مدارس دانشگاه و آموزش وپرورش 
تعامل و همکاری متقابل باشد، به طوری که آمدن و رفتن ها 

و تغییرات مدیریتی لطمه ای به این همکاری ها وارد نکند.

رتبه نخست دانش آموزان 
اصفهانی در لیگ علمی پایا

رونمایی از کتاب تاریخ 
شفاهی مدارس دانشگاه 

اصفهان

دومین گردهمایی همــکاری محققان فعال در آزمایش 
CMS مرکز پژوهش های هســته ای اروپا برگزار شــد و 
گزارشی از دستاوردهای همکاری های مشترک در طول دو 
سال گذشته و برنامه  فیزیک آزمایشگاه cms سرن ارائه شد.

رئیس دانشــگاه صنعتی اصفهان در دومین گردهمایی 
همــکاری محققــان فعــال در آزمایــش CMS مرکز 
پژوهش های هسته ای اروپا که به میزبانی دانشگاه صنعتی 
اصفهــان به صورت برخط برگزار شــد، بابیان اینکه حضور 
در مراکز بزرگ تحقیقاتــی جهان، هدفمندی و پایداری در 
خطوط پژوهشی را موجب می شــود، اظهار کرد: همکاری 
با آزمایشــگاه های بزرگ جهان افزون بر یک وظیفه علمی 
برای محققان اســت. ســید مهدی ابطحی افزود: توسعه 
همکاری های علمی وظیفه فراملی دانشگاه ها در جهت پاسخ 
دادن به پرسش های بنیادی است و برای ایران امروز مزایای 
بســیاری دارد. او با تأکید بر اینکه در کشور ما شبکه سازی 
علمی بســیار ضروری اســت، گفت: دانشگاه های بزرگ و 

مراکز علمی پژوهشــی ایران، نیازمند همکاری های وسیع 
علمی بین المللی هستند و اشتراک گذاری امکانات و ایجاد 
آزمایشگاه های مشترک نه تنها لازمه شــرایط امروز ایران 
است، بلکه بیانگر درک و فهم مدیران کشور از توسعه علمی 
است. رئیس دانشگاه صنعتی اصفهان اظهار کرد: حضور در 
سرن به محققان جوان ما شیرینی این اشتراک گذاری علمی 
را می آمــوزد و این ضرورت را در وجود آنها نهادینه می کند. 
ابطحی گفت: درک اینکه پرداختن به پاسخ سؤالات بنیادی و 
سرمایه گذاری در آن علاوه بر آنکه تصویری روشن از حقایق 
جهان هستی به ما می دهد و در رشد فناوری نیز بسیار مؤثر 
و لازم اســت و همکاری با مراکز علمی مطالبه درستی در 
محققان جوان کشور برای ســرمایه گذاری کشور در علوم 
پایه ایجاد می کند. او ادامه داد: عدم درک مدیران کشــور از 
عرصه پژوهش از دلایلی است که در طرح های کلان ملی، 
روند کار را طولانی یا تخصیص اعتبارات را محدود می کند 
و  آنچــه ما را همواره نگران کرده، نبود خطوط پژوهشــی 

مشخص و پیوستگی پژوهش در کشور است. رئیس دانشگاه 
صنعتی اصفهان ادامه داد: کمیت خروجی های تحمیل شده 
به محققان جوان در کشور یک سردرگمی پژوهشی در آنها 
ایجاد می کند و حضور در مراکــز بزرگ تحقیقاتی جهان، 
هدفمندی و پایداری در خطوط پژوهشی را موجب می شود 
که این یک مزیت بزرگ برای کشور است. او از دیگر مزایای 
همکاری های علمی را رعایت اخلاق حرفه ای در تقســیم 
دستاوردها بین پژوهشگران و اعتباربخشی به برون دادهای 
پژوهشی دانست و تأکید کرد: اعتباربخشی به نتایج تحقیقات 
با ذکر نام تمام افراد دخیــل و ارزش گذاری به دخالت افراد 
بیشتر در انجام یک پژوهش از نکات قابل توجهی است که از 
همکاری با سرن می توان آموخت. ابطحی با تأکید بر اینکه به 
همکاری با سرن افتخار می کنیم و به کمک محققان کشور 
در ارتباط با مرکز ســرن، مسیر توسعه علمی کشور هموار 
خواهد شد، تصریح کرد: عالی ترین هدف سرن یعنی گسترش 

صلح در سایه علم که نیاز امروز منطقه ماست.

Á  مشارکت ایران در آزمایش های مهم بخش
آشکارساز

همچنین پیام لوکا مارگاریت، رئیس آزمایش CMS سرن 
نیز در این گردهمایی ارائه شد که با ابراز مسرت از همکاری 
با دانشــمندان ایرانی، اظهار کرد: با مرور به کارنامه عملکرد 
۲۰ ســاله ارتباط علمی ایران با سرن متوجه شدیم، ایران در 
مدت زمان کوتاهی توانســته ســازه بزرگی را که نگهدارنده 
گرماسنج هادرونی در بخش جلویی آشکارساز CMS است را 
 ،CMS بسازد و به آزمایشگاه تحویل دهد. او افزود: آزمایش
آزمایشی بزرگ با ۲۵۰ مؤسسه و دانشگاه عضو از ۵۴ کشور 
دنیا اســت، پنج هزار نفر در آن فعالیت می کنند و حدود دو 
هزار نفر در تولید مقالات علمی آن مشــارکت دارند و ایران 
با ۲ مؤسسه آی پی ام و دانشگاه صنعتی اصفهان و حدود ۳۰ 
نفر، عضو مهمی از این خانواده بزرگ اســت که در ساخت 
آشکارســاز و پژوهش فیزیک مشــارکت دارد. او مشارکت 
ایران در آزمایش های مهم بخش آشکارســاز را بسیار خوب 
ارزیابی کرد و گفت: عملیات طراحی ســنجه درخشــندگی 
توسط محققان دانشگاه صنعتی اصفهان مورد تأیید داوران 
علمی LHCC قرارگرفته اســت. پس از ارتقاء، LHC وارد 

فاز درخشندگی بالا می شود که در این فاز داده گیری و اهمیت 
سنجه درخشندگی با مشارکت دانشگاه صنعتی اصفهان است 
انجام خواهد شد.  رئیس آزمایش CMS سرن بابیان اینکه 
ایران در پژوهش فیزیک کوارک تاپ و ذره هیگز نقش دارد، 
از حضور فعال عضو هیئت علمی دانشــگاه صنعتی اصفهان 
به عنوان فیزیکدانی برجسته و دارای مسئولیت مهم در بخشی 
فیزیک آزمایش CMS  قدردانی کرد و افزود: امیدواریم در 

آینده شاهد پیوستن مؤسسات بیشتر و متخصصانی بیشتر 
از ایران باشــیم. مارگاریت با اشاره به اینکه در جریان کار و 
ارتقاء CMS راننده یک ماشین قدیمی نیستیم و کار تکراری 
نمی کنیم، تأکید کرد: به دنبال ساخت ابزارهای جدید هستیم 
و بناســت در فضای جدیدی ذرات را آشکارسازی کنیم و از 
فن آوری های پیشرفته برای کشف دنیای جدید استفاده کنیم. 

از مشارکت بیشتر به گرمی استقبال می کنیم.

مشارکت ایران در آزمایش های مهم بخش آشکارساز

گر بیدل و بی دستم وز عشق تو پابستم
بس بند که بشکستم ، آهسته که سرمستم

مولانا
آغاز هفته ارتباطات و میراث فرهنگی هر فردی که بسیار کتاب می خواند و از مغز خود استفاده می کند 

خیلی کم به عادات تنبلی فکر می کند.
آلبرت انیشتین

آنچه در آسمان ها و زمین و آنچه میان آن دو و آنچه زیر زمین است، فقط در سیطره مالکیّت و فرمانروایی اوست. 
6طه

مناسبتسخن بزرگان یک فنجان آیات نورانی
شعر

مدرس گروه گردشگری دانشگاه هنر اصفهان معتقد است 
که بازاریابی و آموزش در گردشگری اصفهان حلقه مفقوده ای 

است که باید هر چه زودتر موردتوجه قرار گیرد.
از اسفندماه تیره وتار سال ۱۳۹۸ بیش از یک سال و نیم 
می گذرد، ماهی که مهمان ناشناخته دنیا، به ایران هم آمد. شیوع 
ویروس کرونا تمام مسئولان اجرایی در کشورهای مختلف را به 
ترس انداخت و اولین واکنش برای قطع زنجیره ابتلا، قرنطینه 
شهرها و کشورها بود. این یعنی جابه جای و به طبع آن گردشگری 
تعطیل، صنعت گردشگری اولین و بزرگ ترین آسیب دیده بحران 
کرونا در دنیا بود. این بحران در ایران که صنعت گردشگری آن 
از ماه ها پیش از شیوع کرونا، درگیر بحران های دیگری نیز بود، 
اوضاع را پیچیده کرد. حتی تاکنون ایران مرزهای خود را به روی 
گردشگران خارجی باز نکرده و ویزای ایران محدود به ویزاهای 
پزشکی شده است. بحران مانند سیلی سهمگین بسیاری از 
کسب وکارهای گردشگری ازجمله دفاتر خدمات مسافرتی به لبه 
پرتگاه برد و بسیاری از صاحبان این صنف اعلام ورشکستگی 
کردند. البته برخی از متخصصان حوزه گردشگری بحران کرونا 
را فرصت خوبی برای کشورهای درحال توسعه دانستند که سطح 
زیرساختی و البته فناوری اطلاعات خود را ارتقا و در بازار پساکرونا 
که پیش بینی می شود بازار پررونقی برای سفر باشد، عرض اندام 
کنند. در همین راستا با علی وشمه، مدرس گروه گردشگری 
دانشگاه هنر اصفهان گفت وگویی داشته ایم که مشروح آن در 

ادامه آمده است:
Á  وضعیت دفاتر خدمات مســافرتی باگذشت

بیش از یک ســال و نیم از آغاز شیوع کرونا در 
ایران چطور است؟

دفاتر خدمات مسافرتی اجاره نشین که حداقل باید ماهیانه 
بیش از ۱۰ میلیون تومان برای ملکی که در آن ساکن هستند 
بپردازند، وضعیت خوبی ندارند. اما به طورکلی اگر دفتری دلسرد 
نباشد، با برنامه ریزی و خلاقیت بین هر پیک شیوع کرونا می تواند 
روی پا ماند. به عنوان مثال دفتر ما به برگزاری تورهای نیم روزه 
اصفهان گردی با رعایت پروتکل های بهداشتی رو آورد و استقبال 
خوبی از این تورها شد. همین حرکت کوچک به پابرجا ماندن 

دفتر کمک بسیاری کرد.
در ماه های اخیر چند کشور گردشگر پذیر در همسایگی 
ایران، نظیر ترکیه و امارات مرزهای خود را به روی گردشگران 
بازکرده اند، این اتفاق چه تأثیری در وضعیت اقتصادی دفاتر 

مسافرتی داشته است؟
با توجه به سرعت واکسیناسیون در این کشورها به نظر 
می رسد که فروش تورهای این کشورها در ایران، اوضاع بازار 

دفاتر خدمات مسافرتی را بهتر کرده است.
Á  از زمان آغاز شــیوع ویروس کرونا تاکنون

چند بســته حمایتی ازجمله تسهیلات نقدی 
از ســوی وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دســتی برای دفاتر مسافرتی طراحی و 
اعطاشده است، این بسته ها چقدر کارساز بودند؟

شخصاً برای شرکت خودم سمت هیچکدام از این تسهیلات 
و بسته های حمایتی نرفتم، زیرا مبلغ وام آن قدر نبود که بتواند 
کمکی به دفاتر مسافرتی بکند ضمن اینکه »کرونا« اولین پاندمی 
است که گردشگری تجربه کرده و مشخص نیست تا چه زمانی 
به طول بیانجامد، بنابراین زمانی که هیچ افقی نسبت به بازار 
وجود نداشته باشد، ترجیح می دهم خود را بدهکار نکنم و به جای 

آن با سیستم خود به صورت انقباضی برخورد کنم.
Á  با توجه به برگزاری انتخابات ریاست جمهوری

و معرفی وزیر جدید میراث فرهنگی، انتظار شما 
از تیم جدید چیست؟

وزارتخانه در دو بخش می تواند فعالیت چشم گیری داشته 
باشد، اول دفتر آموزش و پژوهش و سپس دفتر بازاریابی و 
تبلیغات معاونت گردشگری. این دو دفتر مکمل یکدیگرند و اگر 
بتوانند هماهنگ و با مدیران اجرایی قوی کار کنند، می توانند 
کارهای بزرگی انجام دهند. در شرایط فعلی که گردشگری در 
حالت رکود و خوابی عمیق فرورفته، دوران کاشت است. در 
این دوران وام و حمایت های مالی به صاحبان دفاتر و فعالان 
صنعت گردشگری کمک نمی کند، بلکه آموزش بهترین حمایت 
از دفاتر است. دوران کرونا بهترین زمان برای گذر از فعالیت های 
به سمت  گردشگری  فرآیند سنتی  تمام  و  اقامتی  بازاریابی، 
فعالیت های مدرن است. باید در این زمان فعالان گردشگری را با 
متدهای جدید بازاریابی آشنا کرد. درروش سنتی بازاریابی، ایران 

یک غرفه در نمایشگاه های مهم دنیا بگیرد و با صدها میلیون 
تومان هزینه این غرفه تجهیز شود تا بتوان کارگزاران خارجی 
را مجاب به همکاری کرد. اما با یک وب سایت و یا فعالیت در 
شبکه های اجتماعی می تواند با هزینه بسیار کمتر شرایط جذب 
این  آموزش  وظیفه  کند.  فراهم  را   B۲C و  B۲B همکاری
متدهای جدید همان دو دفتر در معاونت گردشگری هستند. با 
چنین فعالیت های آموزشی و اصلاح روش ها، گردشگری ایران 
حتی در بحران کرونا هم پیشرفت خواهد کرد و در بازار پساکرونا 

از رقبا خود عقب تر نیست.
Á  مدتی اســت که برخی فعالان گردشگری با

راه اندازی کارزارهایی خواهان باز شدن مرزهای 
ایران و اعطا ویزا به گردشگران خارجی شدند، آیا 
ایران در این شرایط می تواند میزبان گردشگران 

خارجی باشد؟
باید اول زیرساخت های خود را بررسی کنیم، در شرایط فعلی 
دو مسئله وجود دارد، اول اینکه اگر مرزهای خود باز و بتوانیم 
مسافران را مثل بسیاری از کشورها درست مدیریت کنیم، نباید 
نگران شیوع مجدد یا موج جدید باشیم. در بسیاری از کشورها 
در مبدأ و مقصد تست PCR از مسافران می گیرند که خود این 
تست هم می تواند منبع درآمدی برای کشور باشد. با تمام این 
اوصاف نباید فراموش کنیم که تنها معضل گردشگری ورودی ما 
تنها با شیوع کرونا نیست، بلکه چند ماه پیش تر از آغاز شیوع کرونا 
در دنیا گردشگری ورودی ما دچار مشکل شد. برخی اتفاقات از 
سال ها پیش به صورت دومینو اتفاق افتاد که مهم ترین آن ورود 
ناو آبراهام لینکولن به خلیج فارس و خروج آمریکا از برجام بود، 
سپس ناآرامی های آبان ۹۸، ترور سردار شهید قاسم سلیمانی 
و اتفاقات پیرامون هواپیمای اکراینی، شرایط بحرانی را برای 
گردشگری ایران به وجود آورد. درواقع مجریان تورهای خارجی 
از کاهش شدید آمار گردشگران خبر داشتند که درنهایت کرونا 
این آمار را به صفر رساند. درواقع روندی که باید با دیپلماسی و 
برنامه ریزی رخ می داد تا گردشگری ایران از بحران خارج شود، 
با ظهور کرونا به طور کامل قطع شد. در حال حاضر اگر کرونا 
در دنیا ریشه کن و سفره آن جمع شود، آیا ما به شرایطی که 
بتوانیم میزبان گردشگران خارجی قابل توجهی در ایران باشیم، 
تحت الشعاع  ایران  گردشگری  یا همچنان  بازخواهیم گشت 
بحران های سیاسی پیش از کرونا خواهد بود؟ اگر بتوانیم با 
دیپلماسی فعال تنش سیاسی بین ایران و ۴+۱ و آمریکا کاهش 
یابد، قطعاً می توان شرایط برای حضور گردشگران در کشور در 

دوران پساکرونا را نیز فراهم کرد.
بسیاری از پیش بینی ها از این حکایت دارد که در دوران پسا 
کرونا شاهد انفجار گردشگران خواهیم بود، یعنی قرنطینه های 
طولانی شرایطی را ایجاد کرده که مردم تشنه سفر شدند و 

ظرفیت بزرگی برای توسعه گردشگری ایجاد خواهد شد.

اگرچه بسیاری از مردم دنیا در زمان پاندمی کرونا ازنظر 
و  دارد  وجود  سفر  برای  تشنگی  اما  دیدند،  آسیب  اقتصادی 
افزایش یافته است. بسیاری از مردم دنیا منتظر بهبود شرایط و 
بازگشت به زندگی عادی هستند تا به سفر بروند. این یعنی سیل 
عظیمی از گردشگران با سلایق مختلف و برای هر بازاری در 
دنیا گردشگر ازجمله مقاصد فرهنگی و ارزان ازجمله ایران وجود 
خواهد داشت. اما برای ترغیب این گردشگران به سفر به ایران، 
باید علاوه بر کرونا، انباشتی از مسائل سیاسی، اجتماعی و حتی 
زیرساختی مختلفی که با آن ها درگیر هستیم را برطرف سازیم. 
بخشی از حل کردن این مشکل به حاکمیت و دیدگاه های 
دولت مردان بازمی گردد، باید دید در این افراد گردشگری ورودی 

تا چه میزان اهمیت دارد.
Á  این نگاه در چه بخش هایی و به چه اشکالی

می تواند وجود داشته باشد؟
برای  عزمی  و  انگیزه  دولت  دیپلماتیک  بخش  در  اگر 
تنش زدایی داشته باشند، گردشگری ایران با تعریف سفرهای 
ارزان قیمت بسیار سریع جان خواهد گرفت. از طرفی متولیان 
نظیر  نقدی  غیر  حمایتی  برنامه های  با  باید  نیز  گردشگری 
بخشودگی مالیاتی از این کار حمایت کنند. با بخشودگی مالیاتی، 
بنگاه های گردشگری انگیزه لازم برای تورهای ورودی را خواهند 
داشت و ارزآوری این تورها می تواند مالیات این بخش را جبران 
کند. برخی برنامه های حمایتی نظیر اعطا وام برای دفاتر خدمات 
مسافرتی انجام شده، اما این برنامه ها کمکی به دفاتر نخواهد 
کرد و صرفاً آن ها را بدهکار می کند. بااین حال اگر از طرفی 
حمایت ها در راستای بازاریابی و تبلیغات باشد، یعنی به عنوان مثال 
دولت در هزینه برگزاری غرفه در نمایشگاه های بزرگ و مهم 
گردشگری دنیا به فعالان گردشگری ورودی کمک کند، بسیار 
کارساز خواهد بود. در حمایت های غیرمستقیم این چنینی دولت 
نقش مهم و محوری می تواند داشته باشد، اما این حمایت ها با 
انجام برخی امور دیپلماتیک دستگاه هایی نظیر مثل وزارت امور 
خارجه معنا پیدا می کند. باید اول در این زمین بازی نقش، جایگاه 
و هدف خود را بیابیم و بدانیم که تنها کرونا باعث عقب ماندگی 

گردشگری ایران نیست.
Á  پیش بینی را چطــور  آینده گردشــگری 

می کنید؟
علی رغم  و  می دانم  روشن  و  خوب  را  گردشگری  آینده 
فشارهای اقتصادی که به کشورها آمده، مردم دنیا به گردشگری 
و سفر نیاز دارند و این فعالیت جز سبد اقتصادی تمام اقشار 
قرارگرفته است. سفر این روزها جز لاینفک زندگی مدرن شده 
و به نوعی سوپاپ اطمینانی برای فرار و جلوگیری از تنش است. 
حتی اگر پنج سال کرونا دوام داشته باشد، سفر قابل حذف نیست. 
تنها باید هشیار باشیم و برای بازار پساکرونا و جذب مسافر 

سرگردان آن روزها برنامه های دقیقی داشته باشیم.

جای خالی بازاریابی و آموزش در گردشگری کرونا زده اصفهان

تپه های سیَلْک کاشان یکی از محوطه های باستانی مهم 
فلات مرکزی و ویرانه کهن ترین زیگورات باستانی ایران 
که نخستین تمدن شهرنشینی در آن شکل گرفته، به گفته 
از معیارهای ثبت در سازمان  کارشناسان میراث فرهنگی 
آموزشی، علمی و فرهنگی ملل متحد )یونسکو( برخوردار 

است.
به گزارش ایرنا، نزدیک به ۸۰ سال پیش با جاری شدن 
سیل در زمین های کشاورزی کاشان، تمدنی به قدمت نزدیک 
به هشت هزار سال با ابزارآلات و سفالینه هایی متفاوت از 
ابزارهای کنونی مشاهده شد که حیرت و حس کنجکاوی 
از  یکی  سیلک  باستانی  محوطه   برانگیخت.  را  همگان 
ارزشمندترین محوطه های باستانی ایران و جهان است که 
روستانشینی  دوران  )از  پیش  به هشت هزار سال  نزدیک 
تا دوران ماد(، شواهد و مدارک تحولات زندگی بشر را در 
خود نگاه داشته است. جواد حسین زاده با اشاره به تلاش 
متخصصان ایرانی در جمع آوری مستندات و تکمیل پرونده 
سیلک با همکاری برخی نهادهای مرتبط در زیرمجموعه 
یونسکو افزود: به طور حتم سیلک چهارتا پنج معیار از هشت 
معیار فرهنگی لازم برای ثبت جهان را دارد و بر  این پایه، 
تشکیل پرونده، تهیه و جمع آوری مستندات ثبت جهانی اثر 
تاریخی سیلک از سوی متخصصان داخلی و خارجی در حال 
انجام است. مدیر پایگاه میراث فرهنگی سیلک کاشان اظهار 
داشت: امسال با برداشتن گام های نخست ثبت جهانی این 
اثر، تشکیل پرونده و پس ازآن تعامل با شماری از متخصصان 
داخلی و خارجی برای جمع آوری مستندات و گرد هم آوردن 
یک گروه متخصص برای تکمیل پرونده در دست اقدام است. 
او خاطرنشان کرد: تمدنی که میراث فرهنگی یک منطقه 
است و وجود برخی از کهن ترین و مهمترین دستاوردهای 
بشری با سبک خاصی از زندگی در یک جغرافیای جهان، 
ازجمله معیارهای سیلک برای نامزد شدن در فهرست دائمی 
یونسکو محسوب می شود اما وجود ساخت وسازهای غیرمجاز، 
معضل اصلی و به طور حتم به عنوان یک مشکل و مسئله 
برای ثبت جهانی سیلک است. حسین طاده ساداتی با تأکید 
بر اینکه در ۲ دهه کنونی به ویژه در محدوده عرصه سیلک 
ساخت وسازهای کامل غیرقانونی و حتی غیرمفید و ضروری 
ازجمله ویلاها، باغ ها و رستوران ها انجام شده است، ادامه داد: 
البته در ۲ سال اخیر با همکاری شهرداری، فرمانداری به ویژه، 
قوه قضاییه و دادستانی شهرستان کاشان از این وضعیت 
جلوگیری شد و شاید در ۱۵ سال اخیر کمترین تهدید از نوع 

ساخت وساز به سیلک ایجادشده است.
Á  وقوع کمترین ساخت وسازها در یکسال

کنونی
بر وقوع  تأکید  با  پایگاه میراث فرهنگی سیلک  مدیر 
در  در عرصه ۴۰ هکتاری سیلک  کمترین ساخت وسازها 
یکسال اخیر اضافه کرد: حتی احتمال رسیدن ساخت وسازها 

به صفر در عرصه سیلک وجود دارد که این مهم بدون کمک 
احکام شهرداری، شهرداری کاشان و  اجرای  قوه قضاییه، 
حریم  در  همچنان  بااین وجود  نبود؛  امکان پذیر  فرمانداری 
سیلک مشکل وجود دارد که پایگاه در تلاش برای رفع آن 
است. او، ادامه خرید زمین های محدوده عرصه و ضرورت 
خریداری زمین برای ۱۰ هکتار از زمین های عرصه را نیز 
از برنامه های سال آینده دانست و تصریح کرد: ۳۰ هکتار از 
عرصه ۴۰ هکتاری سیلک متعلق به دولت است و ۱۰ هکتار 
دیگر باید خریداری شود که وزارت راه و شهرسازی و جهاد 
کشاورزی از سوی هیئت دولت در سال ۱۳۸۸ به تأمین منابع 
مِلکی مکلف شدند. به گفته او، امید می رود با تدبیر وزیر جهاد 
کشاورزی و رایزنی های وی، آرزوی ۹۰ ساله برای کاشانی ها 
محقق شود و برای همیشه سیلک از وجود ساخت وسازها 

نجات یابد.
Á  خریداری ۵۰ میلیارد تومان زمین و مِلک

در عرصه و حریم
حسین زاده ساداتی با یادآوری نزدیک به ۵۰ میلیارد تومان 
به قیمت امروز از منابعی که دولت به صورت زمین و مِلک در 
شهرک فتح المبین در اختیار پایگاه میراث فرهنگی سیلک قرار 
داده بود، خاطرنشان کرد: زمین های سنددار در عرصه و حریم 
یک از مردم خریداری شد و بعضی از این زمین هایی نیز که 
درگذشته توسط شهرداری خریداری شده بود سهم شهرداری 
پرداخت و زمین ها تحویل گرفته شد. او با تأکید بر اینکه امسال 
نیز روند خریداری زمین ها ادامه دارد افزود: چهار مِلک موجود 
در عرصه سیلک و در کنار دسترسی جدید آن کارشناسی و 
قیمت آن نیز مشخص شده و پایگاه در حال توافق با مالکان 

آن است.
Á  فراهم کردن دسترسی به سیلک از محور

اصلی گردشگری تا سال آینده
مدیر پایگاه میراث فرهنگی سیلک، ایجاد و فراهم کردن 
یک مسیر دسترسی و ورودی جدید برای سیلک از محور 
اصلی امیرکبیر را یکی از برنامه های اجرایی خیلی بزرگ در 
سال جاری برای سیلک که در حال رسیدن به نتیجه نهایی 
است تأکید و عنوان کرد: به طور تقریبی این محور از دهه ۵۰ 
تاکنون که توسعه کاشان به ویژه بعد از انقلاب شروع شد با 
ساخت وسازهای انجام شده در محور فین سیلک را از چشم 

شهروندان پنهان کرده بود.
به گفته وی، اکنون سیلک با خرید یک ملک یک هزار 
و ۵۰۰ مترمربعی و تخریب بنای موجود با چندین باب مغازه 
و خانه ۵۰ ساله از محور امیرکبیر به طور کامل مشخص قابل 
دید است و مردم می توانند هنگام تردد از محور امیرکبیر به 
فین به راحتی سیلک را ببینند. او خاطرنشان کرد: آماده سازی 
تا  انجام خواهد شد  آینده  یکسال  تا  دسترسی  مسیر  این 
گردشگران بتوانند از اصلی ترین مسیر و محور گردشگری 

کاشان رفت وآمد کنند.

9۰ سال از ثبت ملی گذشت

 سیلک کاشان 
در تدارک ثبت جهانی


